
O projektu so se pogovarjali 

na zboru krajanov v Spuhlji in 

na razširjeni seji sveta ČS Ro-

goznica, ki je bila 11. marca v 

Mestni hiši na Ptuju in katere 

se je udeležil tudi predstavnik 

civilne iniciative Podvinci Jan-

ko Petrovič. Svet ČS Rogoznica 

pa je prejšnji petek sklical tudi 

srečanje v Podvincih, ki se ga 

je udeležilo okrog 70 krajanov 

tega naselja.

Na sestanku so sprejeli sklepe 

o tem, da se zaradi problematič-

nih vplivov na okolje, emisij pli-

nov in prašnih delcev ter lokaci-

je na vodovarstvenem območju 

ne dovoli kakršno koli širjenje, 

povečevanje in višanje obstoje-

čih odlagalnih kapacitet odlaga-

lišča CERO Gajke, da se pristopi 

k zbiranju podpisov za peticijo, 

ki bo zahtevala, da se prepove 

širjenje in nadgradnja odlagali-

šča, da se bo s sklepi zbora kra-

janov in peticijo seznanilo ptuj-

skega župana dr. Štefana Čelana, 

svetnike MO Ptuj in pristojne na 

Ministrstvu za okolje in prostor. 

Udeleženci petkovega srečanja 

so izglasovali tudi polno pod-

poro iniciativnemu odboru, da 

postopke, povezane s širitvijo 

CERO Gajke, izpelje skladno z 

interesi krajanov Podvincev. Za-

radi javnega interesa (zakonska 

podlaga) in vplivnega območja 

tudi zahtevajo, da se krajani Pod-

vincev obravnavajo kot stranka 

v postopku pridobivanja soglas-

ja. Kljub že več sestankom in 

pogovorom o nadgradnji regij-

skega odlagališča CERO Gajke 

nezaupanje ostaja. O tem, kaj 

prinaša ta projekt, smo se pogo-

varjali s ptujskim županom dr. 

Štefanom Čelanom.
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Spodnje Podravje � V pričakovanju velike noči in turistov

Pomlad – znanilka turistične sezone
Že po tradiciji se na veliko noč, največji in najstarejši krščanski praznik, zgodi tudi prve »selitev narodov« – prebudijo se 
turisti.

Velikonočni prazniki so 
prvi znanilci nove turistič-
ne sezone. Obisk turistič-
nih središč v tem času je 
prva napoved uspešnosti 
nove sezone.

Ta konec tedna se bodo pra-

znične mize šibile pod težo 

šunk, pirhov, potic, pletenic in 

drugih velikonočnih dobrot. 

V številnih okoljih so veliko-

nočno tradicijo v tem času po-

spremili s priložnostnimi raz-

stavami pisanic, vizitk, ročno 

izdelanih prtičkov in drugih 

točno izdelanih predmetov, 

ki bodo naredili praznovanje 

še lepše. Društvo podeželskih 

žena občine Markovci je na 

cvetno nedeljo povabilo v žu-

pnijsko dvorano v Markovcih 

(na fotografiji), kjer so razsta-

vili izdelke velikonočnega časa 

in cvetje. Ogledati si jih je bilo 

mogoče na cvetno nedeljo, k 

ogledu pa vabijo še na veliko-

nočno soboto in nedeljo.
MG

Po mestni občini
Ptuj � Kmalu eno 
najčistejših mest v 
Sloveniji?
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Od tod in tam
Ptuj � Država nas 
nima rada, pravijo
v Sožitju

� Stran 5

Aktualno
Ptuj � Delovna 
mesta so tudi v 
trgovini
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Ptuj � Projekt Gajke

V korist vsem
Projekt nadgradnje regijskega odlagališča CERO 
Gajke, ki so ga na seji 1. marca letos potrdili ptujski 
mestni svetniki, je na noge dvignil Podvinčane in nji-
hovo civilno iniciativo.

Ptuj � Konferenca o urejanju prostora

Stanje je alarmantno
Konferenca o urejanju prostora v Sloveniji, ki jo je v viteški dvorani ptujskega 
gradu v torek, 23. marca, pripravil klub županov LDS, je pokazala, da vlada na 
tem področju velik nered, ki meji že na kaos.

Kot je uvodoma dejala pred-
sednica LDS in notranja mini-
strica Katarina Kresal, je po-
dročje urejanje prostora že dalj 
časa neugodna tema. Številni 

Šport
Nogomet � Gol 
Rakoviča, dve 
11-metrovki in 
zmaga 
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Judo � Drava 
vseekipno prva na 
Pokalu Ptuja
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podjetniki in drugi, ki želijo 
graditi, trčijo ob težave, saj je 
treba pridobiti razna soglasja, 
tudi nekatera nepotrebna, kar 
postopek zavlačuje. S težavami 
se srečujejo tudi številne obči-
ne in vasi, zato je treba zadeve 
rešiti na način, ki bo omogo-
čil hiter in skladen regional-
ni razvoj, kar je tudi eden od 
bistvenih pogojev razvoja in 
izhoda iz krize. Ureditev tega 
področja je po mnenju njene 
stranke eden prvih ukrepov, 

ki bi jih morala vsebovati tudi 

slovenska izhodna strategija. 

Doslej še nobena vlada ni po-

kazala pravega razumevanja 

za problematiko prostorskega 

urejanja, spremembe zakono-

daje pa so šle po navadi v sme-

ri še bolj zapletenih načinov 

izvajanja postopkov, zato je ta 

konferenca morda prvi korak 

v smeri boljše ureditve proble-

matike na ravni vlade.
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Gradcu in Novi Gorici.

Zares se kot stranka, usta-

novljena leta 2007, na lokal-

ne volitve tokrat podaja pr-

vič. Volilni štab že imajo. V 

nasprotju z drugimi stranka-

mi pa so še vedno v postop-

ku izgradnje mreže lokalnih 

odborov in prav v to trenu-

tno vlagajo največ energije. 

Stranka je trenutno aktivna v 

137 občinah, kjer že ima lo-

kalni odbor oz. ga ustanavlja. 

Na volitvah v občinske sve-

te bi se želeli pojaviti v vsaj 

200 občinah. Pri županskih 

kandidatih so v dogovorih v 

nekaj več kot 80 občinah; v 

polovici primerov gre za čla-

ne in simpatizerje stranke, v 

ostalih primerih za možnost 

podpore kandidatom drugih 

strank ali kandidate, ki si že-

lijo podpore, a na neformal-

ni ravni.

LDS se v primerjavi s prej-

šnjimi lokalnimi volitvami 

tokrat v boj za svetniška in 

županska mesta ne podaja 

več kot najmočnejša stranka 

na levici, saj je po prestopu 

dela članstva v SD in ustano-

vitvi Zaresa manjša. A gene-

ralni sekretar stranke Uroš 

Petohleb pravi, da je njihov 

cilj ponoviti uspeh izpred 

štirih let, torej ohraniti ali 

še povečati število županov 

in občinskih svetnikov. Pri-

prave na volitve so tudi v 

LDS stekle že v lanskem letu, 

izvršni odbor stranke je ime-

noval volilni štab na državni 

ravni, volilno kampanjo pa 

bodo prilagajali potrebam 

lokalnega okolja. 

Za DeSUS strankin pred-

sednik Karl Erjavec poja-

snjuje, da so na državni ravni 

že oblikovali volilni štab in 

sprejeli usmeritev, da bodo 

v prvem krogu županskih 

volitev praviloma nastopali 

s svojimi županskimi kandi-

dati in kandidatkami. S pol-

nimi listami pa želijo kandi-

dirati v vseh občinah. Tudi 

pri županskih mestih niso 

ostali praznih rok, res pa je, 

da so bili župani izvoljeni kot 

neodvisni kandidati, pa tudi 

s podporo DeSUS. Za priho-

dnji mandat želijo osvojiti 

najmanj eno župansko me-

sto v mestnih občinah, več 

pa jih pričakujejo v srednjih 

in manjših občinah.

V polnih pripravah na vo-

litve so v SLS, kjer gre po 

besedah strankinega pred-

sednika Radovana Žerjava 

h koncu drugi krog srečanj 

z regionalnimi odbori. Liste 

za občinske svete ima SLS v 

veliki meri že popolnjene. 

O županskih kandidatih se 

še dogovarjajo, pri čemer 

Žerjav pojasnjuje, da nekaj 

županov, ki so že štirikrat 

ponovili mandat, tokrat ne 

bo ponovno kandidiralo, 

zato v teh okoljih iščejo nova 

imena. Večina sedanjih župa-

nov naj bi po pričakovanjih 

znova kandidirala, dogovar-

jajo se z nekaterimi novim 

imeni. Žerjav ocenjuje, da 

zadeve tečejo dobro in je op-

timističen. Kot pravi, imajo 

po eni strani res veliko župa-

nov v majhnih občinah, a so 

uspešni tudi v velikih obči-

nah, saj imajo župana v Celju 

in Mariboru. 

NSi je na zadnjih parla-

mentarnih volitvah izpadla 

iz državnega zbora. Predse-

dnica stranke Ljudmila No-

vak pojasnjuje, da je zanje za-

gotovo cilj izboljšati rezultat 

prejšnjih volitev, čeprav so 

zdaj v drugačni poziciji. Tudi 

NSi bo, če bo le mogoče, v 

vseh občinah nastopila s svo-

jo listo. Ker želijo nastopiti 

tudi tam, kjer na preteklih 

volitvah niso, veliko delajo 

na terenu in ustanavljajo 

tudi nove občinske odbore. 

Pri županskih volitvah raču-

najo na ponovno izvolitev 

sedanjih županov, ki bodo z 

izjemo enega ponovno kan-

didirali. Prav tako imajo že 

evidentirane kandidate v ve-

čini večjih mest. Prvak SNS 
Zmago Jelinčič pravi, da je 

o pričakovanjih in pripravah 

na lokalne volitve še prezgo-

daj govoriti. Priprave pa so že 

stekle v izvenparlamentarni 

stranki Lipa, ki je nastala leta 

2008 po izstopu treh poslan-

cev iz SNS in se bo tokrat pr-

vič udeležila lokalnih volitev. 

Njen predsednik Sašo Peče 

pravi, da zanje ni bistveno 

to, da kot stranka nastopijo 

s svojim kandidati, ampak ali 

lahko s svojimi kandidati ne-

kaj prispevajo za kraj.

SMS-Zeleni Evrope name-

rava po besedah predsedni-

ka Darka Krajnca v župansko 

tekmo poslati kakšnih deset 

kandidatov, za katere ocenju-

jejo, da lahko uspejo, denimo 

v Tolminu, kjer je zdaj župan 

strankin podpredsednik. 

Liste za občinske svete še 

pripravljajo, o morebitnem 

povezovanju z drugimi stran-

kami pa se bodo odločali na 

lokalni ravni.

Kako smo volili 
leta 2006  

Podatki Statističnega 

urada RS kažejo, da je med 

strankami leta 2006 največ 

županov dobila SLS. Osvojila 

je 49 županskih sedežev, kar 

je največje število izvoljenih 

županov ene stranke doslej.

SDS je dobila 27 županov 

(po podatkih stranke 32) in 

je v primerjavi z letom 2002 

volilni rezultat izboljšala za 

11 županskih mest. Po drugi 

strani se je ravno za toliko 

zmanjšalo število županov 

LDS, ki je pred štirimi leti 

tako osvojila 17 županskih 

mest.

SD je dosegla podoben 

volilnih uspeh kot štiri leta 

poprej. Statistika za SD nava-

ja 13 izvoljenih županov (po 

podatkih stranke 16). Dvome-

stno število je med strankami 

osvojila še (takrat parlamen-

tarna) NSi z desetimi župani. 

Med sedanjimi parlamentar-

nimi strankami je le še SNS 

dobila dve županski mesti, 

medtem ko z list DeSUS ni 

bil izvoljen noben kandidat, 

se pa kljub temu stranka lah-

ko denimo pohvali z dvema 

poslancema, ki sta hkrati žu-

pana. Po podatkih, ki so jih 

posredovali iz strank, je bilo 

s podporo SLS na zadnjih vo-

litvah izvoljenih 43 županov, 

s podporo SD 25. S podpo-

ro SDS je župansko mesto 

osvojilo 14 kandidatov. LDS 

je podprla 12 zmagovalcev 

županskih volitev, SNS pa 

tri. Statistični podatki se od 

strankarskih lahko razlikuje-

jo tudi zato, ker stranke med 

svoje župane prištevajo tudi 

nekatere, ki so na primer 

njihovi člani, statistika pa jih 

beleži kot skupne kandidate 

več strank oz. predlagateljev. 

Na prejšnjih volitvah je bilo 

izvoljenih 20 takšnih, sku-

pnih kandidatov.

Največji delež glasov za 

svetniška mesta je po po-

datkih statističnega urada 

dobila SDS (20 odstotkov), 

med strankami ji je sledila 

LDS s 16,5-odstotnim dele-

žem, SLS s 14 odstotki in SD 

z 11,4 odstotka glasov. NSi je 

za svetniška mesta dobila 6,7 

odstotka, SNS pa 1,5-odsto-

tni delež glasov. Liste drugih 

strank in koalicij strank so 

dobile skupaj 7,9 odstotka, 

neodvisni kandidati pa 17,5 

odstotka glasov. Med zunaj-

parlamentarnimi strankami 

so volivke in volivci največji 

delež glasov, 1,3 odstotka, na-

menili SMS, odstotek je dobi-

la še Aktivna Slovenija, ostale 

pa manj.

Glede na podatke, dosto-

pne na strani statističnega 

urada, ki pa se s podatki 

strank ne prekrivajo povsem, 

je med skupno 3386 izvolje-

nimi svetniki največ svetni-

ških mest, 677 pripadlo SDS. 

LDS je dobila 559 svetnic in 

svetnikov, SLS 473, SD pa 386. 

NSi je uspela z 227 kandidati, 

DeSUS s 154, SNS pa z 51.

Člane občinskih svetov se 

v Sloveniji voli po večinskem 

ali proporcionalnem volil-

nem sistemu. Nazadnje je vo-

litve po večinskem sistemu 

izvedlo 60 občin, v katerih 

je živelo 6,1 odstotka volilnih 

upravičencev. V teh občinah 

je bila glede na število sve-

tnikov najuspešnejša SLS, ki 

je po drugi strani v občinah 

s proporcionalnim volilnim 

sistemom med strankami na 

četrtem mestu. V občinah s 

proporcionalnim volilnim 

sistemom, vključujoč me-

stne, je največ svetnikov do-

bila SDS (597), sledila je LDS 

(510). Več kot 300 svetnic in 

svetnikov sta dobili še SD na 

tretjem mestu (360) in SLS 

na četrtem (353). V 11 me-

stnih občinah so bile glede 

na statistične podatke prve 

tri najboljše stranke prak-

tično izenačene: SDS s 66 

svetnicami in svetniki, SD z 

enim manj ter LDS s 63 sve-

tnicami in svetniki.
STA (pripravlja: SM)

Slovenija � Pred letošnjimi lokalnimi volitvami

Politične stranke že
v pripravah na lokalne volitve 
Čeprav je do lokalnih volitev še nekaj mesecev, so v strankah večinoma že stekle priprave. Stranke poskušajo izpopolniti mrežo 
svojih lokalnih odborov, pripravljajo strategije in oblikujejo volilne štabe, praktično v vseh pa že razmišljajo tudi o imenih, ki bi 
jim na volitvah lahko prinesla uspeh.
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Če bi ga imela, bi mi že padel dol
Prav zanimivo je opazovati, kako se 

skupaj z vedno toplejšimi dnevi ogreva 
tudi lokalna politična srenja. Jasno, da 
zaradi jesenskih volitev.

Na dan tako prihajajo vedno nova, 
oziroma bolj kot nova kar stara imena 
županskih kandidatov, tudi za svetni-

ške kandidate se že kar dobro ve, čeprav so imena še 
manj javna. Lokalni strankarski odbori se trudijo s pri-
pravami programov, ki jih bodo njihovi paradni konji 
razlagali ljudem in jih prepričevali o tem, da je treba 
voliti prav njih, ker bodo najboljši.

Stare pravljice se spet ponavljajo; vse skupaj je en 
sam golaž leporečja, zabeljenega s kritikami sedanjega 
in preteklega stanja, za katerega je seveda krivo dose-
danje nepravo vodstvo občin, ki ga je treba ob volitvah 
menjati. Vse to je del že tako zelo znane in dolgočasne 
slovenske politične folklore, ki se dogaja ves čas, le pred 
volitvami je vse skupaj glasnejše in bolj vihrajoče.

Priznati moram, da me je osebno včasih prav sram, 
ko poslušam velike besede malih politikantov in se 
sprašujem, ali se zavedajo, kako klovnovsko izpadejo 
pred očmi javnosti. Ali pa so morda še res prepričani, da 
jim ljudje verjamejo? Če nič drugega, ta del sladkobnih 
javnih nastopov pač morajo oddelati, ampak za kaj 
takega že moraš biti določen tip karakterja, o čemer 
tukaj ne bom. Drugi del karakterja je vezan za veliko 
pomembnejše zadeve, ki potekajo v ozadju, kjer se skle-
pajo dogovori, posli in preračunavanja, kdo bo komu 
kaj in koliko in kako vrnil, ko bo in če bo na tistem za-
želenem županskem stolčku.

Kaj je v samem županovanju ali svetnikovanju tako 
čudovitega, lepega in neustavljivo privlačnega, da so 
ljudje pripravljeni na vse cirkusantske nastope, mi ni-
kakor ni jasno. Tistih puhlic o razvoju kraja ali občine, 
upam, da ne kupuje nihče več. O kakšnem statusu moči, 
poznanstev in uresničevanju čisto osebnih interesov, 
da ne govorimo direktno o finančni dobrobiti (pa ne 
v okviru županskih plač), bi se pa že dalo razpravljati. 
Ampak o tem seveda noben kandidat ne bo črhnil niti 
besedice, še več, prej bi se dal pribiti na križ, kot bi pri-
znal dejanski motiv svoje kandidature.

Kakorkoli, po vseh doslej videnih volitvah v naši dra-
gi Sloveniji in v pričakovanju letošnjih bi mi, tudi če bi 
ga kdaj imela, že davno padel dol. Interes mislim.

Simona Meznarič

Uvodnik

Glavni tajnik največje vla-

dne stranke SD Uroš Jaušo-

vec pravi, da se želijo okrepiti 

kot najmočnejša stranka leve 

sredine in na lokalnih voli-

tvah »prevzeti odgovornost 

za uspeh levice«. S priprava-

mi na lokalne volitve so v SD 

začeli septembra lani. Stekli 

so postopki evidentiranja 

kandidatov, sprejeli so stra-

tegijo, določili volilni štab, 

po občinskih odborih se pri-

pravljajo volilni programi. 

Kot pravi Jaušovec, so svoje 

aktivnosti okrepili ne le v 

okoljih, kjer so tradicionalno 

močni, ampak ob urbanih 

središčih povsod tam, kjer 

so kot stranka prisotni.

Iz največje opozicijske 

stranke SDS so sporočili, 

da je njihov cilj »ponovitev 

zmage iz leta 2006«. O samih 

pripravah na volitve podrob-

nejših informacij v stranki 

uradno ni bilo mogoče do-

biti. V medijih pa je bilo v 

zadnjem času zaslediti infor-

macije o spremembah v vod-

stvih več strankinih lokalnih 

odborov. Tako se bo SDS na 

volitve med drugim podala z 

novimi vodstvi tudi v nekate-

rih mestnih občinah, in sicer 

v Ljubljani, Kopru, Slovenj 



Obi ima v Evropi več kot 530 
prodajnih centrov. Z žaganjem 
debla, kot se za gradbene in 
domače mojstre spodobi, sta 
ga simbolično odprla direktor 
Obija v Sloveniji Michael Vin-
zing in ptujski župan dr. Štefan 
Čelan. Povezovalec otvoritvene 
slovesnosti, ki je pritegnila šte-
vilne kupce od blizu in daleč, je 
bil igralec Bojan Emeršič v vlogi 
Zmaga Batine.

V ptujskem prodajnem centru, 
ki ima skoraj 5700 m2 prodajnih 
površin, od tega gradbena tr-
govina 3900 m2 in vrtni center 
1789 m2, kupci lahko izbirajo 
med skoraj 40.000 izdelki za gra-

dnjo in dom.
Prvi trgovski center Obi je bil 

v Sloveniji odprt leta 1998. Pri 
svojem poslovanju posvečajo 
izredno skrb okolju in socialni 
dejavnosti, gradijo na prepriča-
nju, da je gospodarjenje v smislu 
trajnostnega razvoja mogoče 
uresničiti le s konkretnimi deja-
nji. Svojih kupcev ne podpirajo 
le z bogato ponudbo energijsko 
varčnih in do okolja prijaznih iz-
delkov, ampak tudi s strokovnim 
svetovanjem v svojih trgovskih 
centrih. Prevzemanje odgovor-
nosti za trajnosten razvoj pa v 
Obiju pomeni tudi angažiranje 
zunaj običajnega vsakodnevne-

ga poslovanja.
Direktor Obija Slovenije Mi-

chael Vinzing je na petkovem 
odprtju sedmega prodajnega 
centra v Sloveniji poudaril, da v 
novem centru ponujajo resnič-
no najsodobnejše in najboljše 
izdelke, ki jih imajo v ponudbi. 
»Ne gre samo za nakup in ogle-
dovanje ponudbe, gre tudi za 
iskanje možnih idej in pomoč, 
ki jo lahko ponudimo kupcu 
v vseh naših centrih, tako tudi 
ptujskem.« Vinzing se je zahvalil 
ptujskim uradnikom in vsem, ki 
so jih podpirali v njihovih priza-
devanjih, da bi na Ptuju odprli 
svoj sedmi center v Sloveniji, še 

posebej pa ptujskemu županu in 
investitorjem. Prepričan je, da je 
Obijev center velika pridobitev 
tudi za Ptuj.

V imenu Hypo Leasinga je go-
voril generalni direktor Andrej 
Potočnik, ki je povedal, da je tr-
govski center na Puhovi 19 na 
Ptuju drugi objekt, ki ga dokon-
čujejo na Ptuju. V jeseni bo pre-
dan namenu še drugi del centra 
z velikim Tušem in 30 drugimi 
trgovskimi lokali. Ptuj bo s tem 
pridobil novih 150 do 200 de-
lovnih mest. Z izgradnjo dveh 
trgovskih centrov na Ptuju so 
obogatili ponudbo v regiji, sedaj 

pa se selijo še v druge slovenske 
regije.

Zadovoljen je tudi ptujski 
župan dr. Štefan Čelan, ker mu 
sedaj več ne bo treba poslušati 
kritike Ptujčanov, ker ob vseh 
drugih gradnjah trgovin na Ptu-
ju Obija doslej še ni bilo. Za Ptuj 
in okolico je nov trgovski center 
zagotovo velika pridobitev. Od-
govoril pa je tudi tistim, ki niso 
naklonjeni razvoju trgovskih 
centrov na Ptuju, da na plači ne 
piše, kje je bila zaslužena, ker ži-
vimo od plač in evrov. V zadnjih 
šestih letih se je na račun širjenja 
trgovske mreže na Ptuju odprlo 

650 delovnih mest, ki jih sicer 
ne bi bilo. Upa pa tudi, da bo 
Hypo Leasing na Ptuju še zgradil 
kakšen objekt.

V petek se je na Ptuju Obiju 
za sodelovanje zahvalila tudi 
Ana Čergič, predstavnica slo-
venskega Unicefa. Že tretje leto 
uspešno sodelujejo v projektu 
izobraževanja za razvoj v vrtcih 
in prvi triadi osnovne šole. V ta 
projekt je trenutno vključenih 
že 157 osnovnih šol, 202 vrtca, 
14 srednjih šol in dijaških do-
mov ter tudi nekaj mladinskih 
organizacij.
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Aktualno

Ptuj � Odprtje novega trgovskega centra Obi

Delovna mesta so tudi v trgovini
Na Puhovi 19 na Ptuju so 26. marca svečano odprli sedmi Obijev trgovski center v Sloveniji. Investitor gradnje, ki se je začela 15. junija 
2009, objekt pa so začeli opremljati 1. februarja letos, je bil Hypo Group Alpe Adria. V njem je 52 zaposlenih. Drugi del centra s Tušem in 
30 drugimi trgovskimi lokali bodo odprli v jeseni 2010. 

  3torek � 30. marca 2010

Foto: Črtomir Goznik

Z žaganjem debla sta novi trgovski center Obi na Ptuju simbolično odprla direktor Obija v Sloveniji 
Michael Vinzing in ptujski župan dr. Štefan Čelan.

Foto: Črtomir Goznik

Že prvi dan je v sedmem Obijevem centru v Sloveniji mrgolelo kupcev od blizu in daleč.

»V novem odloku želimo kon-
kretizirati posamezna dejanja, 
ki pri večini drugih občanov 
vzbujajo zgražanje ali občutek 
ogroženosti, jih opisati kot pre-
kršek in za njih določiti globo. 
Osnovno vodilo pri pripravi 
novega odloka je bila njegova 
uporabnost na terenu,« so med 
drugim zapisali pripravljavci 
novega odloka.

Po uveljavitvi odloka, saj ni 
pričakovati, da bi mestni svetni-
ki novi vsebini nasprotovali, bo 
nekdanje staro mestno pokopa-
lišče lahko živelo kot spomenik, 
ker se na njem ne bo več zadr-
ževala srednješolska mladina, ki 
to območje pogosto uporablja 
za druženje, kajenje ter uživanje 
takšnih ali drugačnih opojnosti. 
Takšno neprimerno obnašanje 
ima lahko tudi škodljive zdra-
vstvene posledice, saj je večina 
spomenikov že zelo stara in del-
no dotrajana. Za nespoštovanje 
odloka je zagrožena globa 100 

evrov.
Tudi prosto pljuvanje po 

pločnikih, še posebej je to zelo 
velik problem na pločniku na-
sproti Šolskega centra na Ptuju, 
bo po novem sankcionirano. 
Zaradi množičnega pljuvanja je 
pločnik tako umazan, da tega ni 
mogoče več tolerirati, so odlo-
čeni v strokovnih službah MO 
Ptuj.

Velik problem Ptuja so tudi 
cigaretni ogorki, predvsem pa 
v okolici srednjih šol in parkov. 
Tudi teh ne bo več mogoče v 
bodoče prosto odmetavati. Za 
izboljšanje čistoče in tudi po-
žarnega varstva v okolju bodo 
na vseh kritični točkah poslej 
nameščeni ustrezni koši in pe-
pelniki za odlaganje, zato one-
snaževalci okolja več ne bodo 
imeli razlogov, da bi jih odvrgli 
kjerkoli. Če odloka ne bodo 
upoštevali, jih bo po vsej verje-
tnosti doletela globa v višini 80 
evrov.

Prav tako bo z novim odlo-
kom prepovedano voditi pse 
brez povodca. S tem se vodni-
kom psov nalaga določena ob-
veznost, da se zagotovi varnost 
občanov, premoženja in tudi 
prometa. Vodnik psov pa ne 
samo da bo moral po novem 

obvezno imeti psa na povodcu, 
moral bo imeti tudi ustrezno 
vrečko, kamor bo odlagal pasje 
iztrebke, da bo teh na ulicah in 
trgih ter sprehajalnih poteh na 
območju Ptuja čim manj. Lastni-
ki psov se tako ne bodo več mo-
gli izgovarjati na to, da njihov 

pes med sprehodom opravlja 
potrebo le, če mu to dovolijo.

Tudi zabojniki za odpadke in 
klopi bodo poslej »zavarovani«, 
ker bo tisti, ki se jih bo lotil za-
radi objestnosti, moral to tudi 
plačati. Če ga bodo ujeli pri 
dejanju, je zagrožena globa 200 
evrov.

Novi odlok bo bolje varoval 
tudi nekatere kulturne spome-
nike v mestu: posedanje na Or-
fejevem spomeniku, Florijano-
vem spomeniku in stopnišču v 
Mestni stolp zaradi druženja, za-
bave, počitka in uživanja hrane 
in pijače bo prepovedano. Glo-
ba za ta prekršek je 80 evrov.

Prekršek po novem odloku je 
tudi »zloraba« uporabe igral ti-
stih, ki jih ne bi smeli uporablja-
ti, saj so ta namenjena otrokom. 
Po večini gre za vinjene osebe 
oziroma nekatere druge veselja-
ke, ki igral že zaradi svoje teže 
ne bi smeli uporabljati.

Prekrškovni organi imajo v 

vseh primerih prepovedanih 
dejanj diskrecijsko pravico od-
ločiti se o tem, ali bodo kršitelja 
določb novega odloka o javnem 
redu in miru na območju MO 
Ptuj kaznovali z globo ali pa mu 
samo izrekli opozorilo. Za nad-
zor pri izvajanju novega odloka 
bodo pristojni občinski inšpek-
torji in občinski redarji.

Ptujski občinski inšpektorji 
in redarji bodo po novem imeli 
več dela ne samo zaradi zakona 
o redarstvu, temveč predvsem 
zaradi tega, ker ljudje nimajo 
osnovnih kulturnih vrednot. 
Nekaterim jih bodo po novem 
»privzgojili« tudi s kaznimi. 
Lepo bi bilo, da bi Ptuj kmalu 
postal eno najčistejših mest v 
Sloveniji, v katerem več ne bi 
bilo cigaretnih ogorkov na uli-
cah in trgih, pločnikih, spreha-
jalnih poteh, pasjih iztrebkov 
in drugih odpadkov, izpljunkov, 
bruhanja ...
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Ptuj � Novi odlok o javnem redu in miru na območju mestne občine

Ptuj kmalu eno najčistejših mest v Sloveniji?
Svetniki so se na drugi marčevski seji seznanili tudi z vsebino novega odloka o javnem redu in miru na območju MO Ptuj. Ta prinaša številne novosti, 
natančneje povedano rešitve (globe) za nekatera ponavljajoča se neodgovorna dejanja, ki onesnažujejo in ogrožajo okolje, naravo in zdravje človeka.

Foto: Črtomir Goznik

Z novim odlokom o javnem redu in miru na območju MO Ptuj bo 
odmetavanje cigaretnih ogorkov zunaj za to namenjenih posod ali 
pepelnikov, prepovedano. Zagrožena globa je 100 evrov.



O poteku čistilne akcije na 

območju MO Ptuj sta govorili 

organizatorica Natalija Resnik 

Gavez in koordinatorica mag. 

Olga Fekonja, odlok o četrtnih 

skupnostih je v kratkem povzel 

vodja referata za ČS in LS Bran-

ko Brumen, Aleksandra Magda-

lenc pa je predstavila elektron-

ske novice MO Ptuj, s katerimi 

želijo zajeti vso dogajanje v MO 

Ptuj.

V okviru priprav na vseslo-

vensko čistilno akcijo poteka 

evidentiranje črnih odlagališč, 

osrednji cilj akcije je ob čišče-

nju narave vzpostavitev prvega 

slovenskega registra črnih odla-

gališč, še vedno pa tudi zbirajo 

prijave za odgovorne osebe in 

njihove namestnike, ki bodo 

akcijo vodili na posameznih 

območjih MO Ptuj. Vabijo pa 

tudi vse tiste, ki lahko poma-

gajo s prevozi. Za sodelovanje 

pa se je že javil podjetnik, ki je 

registriran za prevoz nevarnih 

odpadkov. Organizatorji akcije 

Očistimo Slovenijo v enem dne-

vu – Društvo ekologi brez meja 

s partnerji – si želijo, da bi 17. 

aprila očistili slovensko naravo 

vsega, kar ne sodi v njo. Na se-

stanku s predsedniki svetov ČS 

MO Ptuj so ponovno poudarili, 

da se bo v tej zgodovinski vse-

slovenski čistilni akciji čistila 

samo narava, sprehajalne poti, 

okolice osnovnih šol in bival-

nih naselij, parki, rečna obrežja, 

gozdovi, jase, ne pa kleti, pod-

strešja, skladišča, kar pomeni, 

da ne bodo zbirali kosovnih 

odpadkov, niti gradbenih in 

nevarnih odpadkov. Odlagali-

šča z gradbenim materialom 

in nevarnimi odpadki bodo le 

popisali in seznam poslali dr-

žavni inšpekciji, ker je država 

odgovorna za odvoz komunal-

nih odpadkov. Predvsem pa je 

cilj pobrati iz narave vse, kar 

bo mogoče. Morda se bodo v 

kakšni četrtni skupnosti lotili 

tudi čiščenja manjšega črnega 

odlagališča, v nobenem prime-

ru pa ne bodo čistili večjih čr-

nih odlagališč. Zbrane odpadke 

iz narave bodo ločevali že na 

terenu. Vrečke za ločevanje bo 

zagotovilo Čisto mesto Ptuj. 

V črne vrečke bodo odlagali 

mešane komunalne odpadke, 

v zelene stekleno embalažo, v 

prosojne rumene vrečke pla-

stenke in pločevinke, tetrapak, 

plastiko, vrečke in podobno, v 

rdeče prosojne vrečke čist in 

suh papir, umazan in moker 
papir sodi v vrečko z mešani-
mi odpadki, močnejšo rdečo 
vrečko pa bodo polnili z nevar-
nimi odpadki, kot so akumula-
torji, baterije, mobilni telefoni, 
zdravila, plastenke čistil in po-
dobno. Zbirna mesta za zbrane 
odpadke so znana iz prejšnjih 
akcij spomladanskega čiščenja 
okolja, po potrebi pa jih bodo 
tudi dopolnili. Vse zbrane od-
padke bodo še isti dan odpeljali 
na odlagališče. Za udeležence 
letošnje akcije bodo pripravili 
golaž, delili ga bodo na Ranci, 
v Podvincih, na Grajeni in v ČS 
Breg-Turnišče.

Odlok o določitvi števila čla-
nov svetov ČS in volilnih enot 
za volitve v svete ČS MO Ptuj je 
treba uskladiti glede na obstoje-
či statut in tudi po četrtnih sku-
pnostih na primerljivo število 
prebivalcev, je povedal vodja 
referata za ČS in LS. V ČS Ljud-
ski vrt imajo enega svetnika na 
566 prebivalcev, v ČS Spuhlja 
na 179 in Jezero na 219 prebi-
valcev. Enega svetnika naj bi po 
novem volili na okrog 400 pre-
bivalcev, trenutno imajo ptuj-
ske četrtne skupnosti skupaj 
60 svetnikov, po novem naj bi 
jih bilo med 56 in 58. Do spre-
memb bo prišlo le tam, kjer 

zadeve še niso bile usklajene. 

ČS Jezero naj bi imela pet sve-

tnikov, Ljudski vrt devet ali 11, 

Panorama sedem, Rogoznica 

devet ali 11, Center sedem, Spu-

hlja pet, Grajena šest ali sedem 

itd. Do aprilske seje mestnega 

sveta, na kateri naj bi razpravlja-

li o odloku o številu svetnikov 

in volilnih enotah bodo trenu-

tno še odprta vprašanja v po-

sameznih četrtnih skupnostih, 

ki zadevajo tudi število volilnih 

enot, še usklajevali. V Grajeni 

si na primer želijo štiri volilne 

enote, če bo ena sama, se lahko 

zgodi, da bo vseh sedem svetni-

kov iz naselja Grajena.

Glede na dokaj burne razpra-

ve glede projekta nadgradnje 

regijskega odlagališča CERO 

Gajke so na marčevskem sre-

čanju predsednikov svetov 

ptujskih mestnih četrti sklenili, 

da bodo eno od prihodnjih sej 

namenili predstavitvi tega pro-

jekta. Vladimir Koritnik, pred-

sednik svet ČS Breg-Turnišče, je 

v zvezi z vročim dogajanjem v 

Podvincih povedal, da so zaradi 

smradu prizadeti tudi na obmo-

čju ČS Breg-Turnišče, kjer obra-

tuje kafilerija, čistilna naprava, 

kjer so farme (prašičje so nado-

mestile kurje) in kjer naj bi ure-

dili tudi bioplinarno, ki tudi ne 

bo prinesla parfuma. Če bodo 

iz naslova smradu podpisovali 

kakšne nove pogodbe, bo tudi 

on zraven, je povedal Koritnik, 

ki tudi poudarja, da je treba 

ljudem povedati, kaj prinaša 

projekt nadgradnja, da ne bo 

zavajanj. Črtomir Rosić, pred-

sednik ČS Jezero, o projektu ne 

dvomi, ve se, zakaj je potreben, 

vsak pa ima tudi pravico do 

svojega mnenja, tako tudi Pod-

vinčani. Če bi imeli dolgoročni 

urbanistični plan, se danes s 

temi problemi ne bi srečevali, 

je prepričan predsednik ČS 

Center Boris Miočinović. Jan-

ko Čeh, predsednik sveta ČS 

Rogoznica, je povedal, da niso 

proti CERO Gajke, da pa zbira-

jo podpise proti nadgradnji, saj 

se bodo Gajke s tem projektom 

povečale za petkrat, v petek 

bodo peticijo predali županu in 

MO Ptuj. Pisno podporo jim pri 

tem obljubljajo tudi v Borov-

cih. Predsednik ČS Ljudski vrt 

Valter Pliberšek pa se je zavzel 

za rešitev onesnaževanja okolja 

pri Šolskem centru, kjer je tre-

ba že enkrat narediti red.
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Osrednja točka omenjene 
33. redne seje v četrtek, 25. 
marca, je bila razprava o za-
ključnem računu za leto 2009; 
na predlog predsednika odbo-
ra za finance Dušana Bratuša 
so ga sprejeli soglasno. Kot je 
pojasnila računovodkinja Da-
rinka Ivančič, so lansko po-
slovno leto sklenili uspešno, 
saj so imeli 1.919.357 evrov 
skupnih prihodkov, to je kar 
93 odstotkov vseh planiranih, 
ter 1.870.881 evrov odhodkov, 
kar pomeni 86 odstotkov od 
planiranih. Kar 50 odstotkov 
so namenili za investicije v ko-
munalno in cestno infrastruk-
turo. Direktorica občinske 
uprave Irena Horvat Rimele 
je pojasnila, da je bila največja 
investicija izgradnja fekalne 
kanalizacije v Zavrču, ki so jo 
pričeli že leta 2008. Moderni-
zirali in rekonstruirali so tudi 
dobra 2 kilometra lokalne ce-
ste Zavrč-Turški Vrh ter cesto, 
s katero so uredili dostop do 
turističnega objekta Dve lipi 
in naselja Korenjak. Poleg tega 
so zgradili še dva krajša odseka 
lokalnih cest Hrastovec-Šva-
bovo in Belski Vrh-Zeletina. V 
lanskem letu so zgradili tudi 
poslovilni prostor k mrliški 
vežici v Zavrču, nekaj sredstev 
pa namenili tudi za pripravo 

in izdelavo dokumentacije za 
poslovni objekt, ki naj bi ga v 
teh dneh že prekrili. Dobršen 
del sredstev so namenili tudi 
za vzgojo in izobraževanje, saj 
so dokupili opremo in igrala 
za vrtec in osnovno šolo v Za-
vrču. Ob tem je župan Miran 
Vuk izrazil posebno zadovolj-
stvo, ker se kljub razmeroma 
skromnim proračunskim sred-
stvom in krizi niso dodatno 
zadolževali, kar pomeni, da so 
dobro gospodarili.

Po krajšem pojasnilu občin-
ske referentke Marjane Logar 
Kelc ter ob dejstvu, da so po 
javni obravnavi upoštevali oba 
dodatna predloga svetnikov 
Dušana Bratuša in Dušana 
Rojka, so po drugi obravnavi 
dokončno sprejeli tudi odlok 
o javnem redu in miru. Ob-
čanom priporočajo, da se z 
njegovo vsebino podrobneje 
seznanijo, saj bodo zagotovo 
prihranili kakšen evro za plači-
lo globe, če bodo odlok kršili. 
Nad izvajanjem odloka bodo 
namreč bdeli redarji skupne 
občine uprave in morebitne 
kršitelje oglobili. Kot zani-
mivost -  v odloku je posebej 
opredeljen čas pokanja proti 
pticam v goricah, saj je nočni 
mir opredeljen med 21. in 5. 
uro, posebej pa je opredeljeno 

kurjenje oziroma prepoved 

kurjenja v naravnem okolju.

Brez posebnih pripomb so 

se seznanili z vsebino in spre-

jeli poročilo o doseženih ciljih 

in rezultatih dela skupne ob-

činske uprave v minulem letu 

2009 ter letno poročilo o delu 

Glasbene šole v Ptuju. Soglaša-

li so z ugotovljeno 61-odstotno 

delovno uspešnostjo ravnate-

lja Glasbene šole, medtem, ko 

so ob soglasju k oceni delovne 

uspešnosti ravnateljice Osnov-

ne šole Cirkulane-Zavrč menili, 

da je ocenjena prenizko, saj so 

zadnjo predlagali le 54-odsto-

tno oceno delovne uspešnosti.

O poročilu odbora za druž-

bene dejavnosti bodo na 

predlog predsednice Marte 
Bosilj podrobneje razpravlja-

li na eni prihodnjih sej, saj je 

nekaj zadev s tega področja še 

odprtih in nedorečenih. Tudi 

razpravo o aktivnostih odbora 

za gospodarske dejavnosti so 

na predlog predsednika Jan-
ka Lorbeka prestavili na na-

slednjo sejo. Pojasnil pa je, da 

gradnja nove poslovne stavbe 

občine Zavrč ob dvorani na 

Goričaku uspešno napreduje, 

in če bo gradbincem vreme 
naklonjeno, jo bodo prekrili še 
v tem mesecu. Sicer pa je celo-
tna vrednost omenjene investi-
cije ocenjena na okoli 200.000 
evrov, sredstva zanjo pa naj bi 
zagotovili iz občinskega prora-
čuna.

Direktorica občinske uprave 
Irena Horvat Rimele je žu-
pana in svetnike seznanila, da 
je zaradi spremembe zakona 
o financiranju in organizaciji 
javnih zavodov prišlo do spre-
membe pri sestavi sveta OŠ 
Cirkulane-Zavrč. Ta po novem 
šteje 13 članov, zato bo potreb-
no sprejeti poseben odlok.

V petek je občinska uprava 
poslala prijavo za 5. javni poziv 
za sredstva Evropske unije, ki 
jih bodo namenili za gradnjo 
kanalizacije za dela naselij 
Goričak in Hrastovec, za kar 
imajo urejeno že vso potrebno 
dokumentacijo. V teh dneh ča-
kajo tudi na 3. javni razpis za 
razvoj obmejnih območij ozi-
roma južne meje, začeli pa so 
že tudi pridobivati ponudbe 
za gradnjo razsvetljave na no-
gometnem igrišču Zavrč, ob 
pločniku ob regionalni cesti 
(od Gregurca do Ogrizka) v 
Goričaku ter za ureditev vaške-
ga jedra v Goričaku.

M. Ozmec
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Zavrč � S 33. seje občinskega sveta

Nova občinska stavba kmalu pod streho
Nedavna seja sveta občine Zavrč je bila ena najkrajših doslej, saj so z devetimi točkami dnevnega reda opravili v slabi uri. Med drugim so sprejeli 
zaključni račun in odlok o javnem redu in miru ter z veseljem ugotovili, da bo nova občinska zgradba kmalu pod streho.

Ptuj � Sestanek predsednikov četrtnih skupnosti

V četrtnih skupnostih se pripravljajo na volitve
Na marčevskem sestanku predsednikov svetov četrtnih skupnosti MO Ptuj so se v glavnem pogovarjali o vseslovenski akciji Očistimo Slovenijo v enem dne-
vu in o odloku o določitvi števila članov ČS in volilnih enot za volitve v svete ČS MO Ptuj. Sestanek je vodil direktor občinske uprave mag. Stanko Glažar.

Foto: Črtomir Goznik

S sestanka predsednikov ČS MO Ptuj, ki je bil 24. marca

Foto: M. Ozmec

Svetnik Janko Lorbek (desno) je župana Mirana Vuka (v sredini) in sosvetnike seznanil, da gradnja 
nove občinske stavbe uspešno napreduje, saj naj bi jo kmalu prekrili.



Kako pester, razgiban 
in zanimiv je bil letošnji 
občni zbor društva Soži-
tje Ptuj, pove že podatek, 
da je trajal dobri dve uri. 
Zraven običajnih biro-
kratskih zadev, ki so jih 
uredili brez težav, se je 
namreč zvrstilo tudi ne-
kaj zanimivih debat.

Sožitje Ptuj, ki je letos po-

stalo bogatejše za bivalno 

enoto, v kateri trenutno biva 

že sedem uporabnikov, je z 

zagonom nove dejavnosti 

razširilo obseg dela, s tem pa 

zvišalo stroške. Ti bodo v le-

tošnjem letu po predvideva-

njih znašali nekaj več kot pol 

milijona evrov, pričakujejo 

pa tudi 23-odstotni porast 

prihodkov.

Prizadevanje za pridobitev 

koncesije in odprtje bivalne 

enote je pohvalil tudi dol-

goletni predsednik Zveze 

društev Sožitje Tomaž Jereb. 

»V nekaterih društvih ste 

nadpovprečno pridni,« je 

zbrane nagovoril na začetku. 

Precej zanimanja med priso-

tnimi pa je zbudilo njegovo 

razmišljanje o spremembi 

zakonodaje. Do te je bil pre-

cej kritičen. »Država nam ne 

zagotavlja dobrih časov.« je 

med drugim dejal. Ob tem je 

izpostavil, da se s spremem-

bo družinske zakonodaje ose-

bam z motnjami v duševnem 

razvoju in njihovim skrbni-

kom ne obeta nič dobrega. 

Prepričan je, da bodo nastali 

problemi, katerih izhodišče 

je dejstvo, da staršem več ne 

bodo podaljšane roditeljske 

pravice, temveč bodo skrb-

ništva, ki lahko iz različnih, 

predvsem finančnih razlo-

gov, pripeljejo do konfliktov. 

»Država nas nima rada, nas 

pa potrebuje za plačevanje 

davkov,« je ostro zatrdil Jereb 

in dodal, da bo potrebno veli-

ko vztrajnosti in samozavesti 

pri pogajanjih o spremembi 

družinske zakonodaje.
Dženana Bećirović
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Ptuj � Obisk predsednika Zveze društev Sožitje

»Država nas nima rada!«
Občnega zbora društva Sožitje Ptuj se je letos udeležil tudi dolgoletni predse-
dnik Zveze društev Sožitje Tomaž Jereb. Ob svojem obisku je izpostavil kar ne-
kaj težav, ki se jim obetajo v primeru sprejema nove zakonodaje, sočasno pa je 
podal tudi nekaj konkretnih predlogov, ki se nanašajo na delovanje ptujskega 
društva in bivalne enote.

Od tod in tam
Ormož � Ob materinskem dnevu

Letošnja proslava ob materinskem dnevu je v Or-
možu potekala na cvetno nedeljo popoldne v Domu 
kulture pod motom Biti danes oče, mati, družina je 
umetnost. Kot vsa leta poprej je bila prireditev zelo dobro 
obiskana, saj so starši želeli videti, kakšen program so jim 
njihovi otroci pripravili. V ta namen so moči združile vse 
institucije, ki skrbijo za ormoško mladež. Nastopil je pevski 
zbor Vrtca Ormož z venčkom primernih pesmic. Predstavi-
li so se tudi učenci Glasbene šole Ormož, ki so zaigrali na 
različne instrumente in v več zasedbah. Učenci Osnovne 
šole Ormož so prispevali lepe recitacije, mladi folkloristi pa 
so pokazali zabavno postavitev V kovačnici in zaplesali v 
svojih novih oblekah in čevljih. Za zaključek prireditve je 
veroučna skupina otrok zaigrala še priložnostno igrico.

Viki Ivanuša

Ljutomer � Aktivni gledališčniki

S premierno prestavo (v sredo) in ponovitvijo (v 
nedeljo) je ljutomerska gledališka skupina znova 
prijetno presenetila številne obiskovalce. Pod režij-
sko taktirko Srečka Centriha je nastopila s komedijo Pa-
cienti v čakalnici koprskega igralca, režiserja, humorista 
ter pisca številnih humoresk in gledaliških del Andreja 
Jelačina. Gre za aktualne dogodke našega vsakdana, ki 
potekajo v čakalnici specialistične ambulante. Na izviren, 
seveda humorističen način se čakajoči bolniki srečujejo 
z vsemogočo premetenostjo, ki jih postavlja v prednostni 
položaj. Vsak po svoje išče način, kako bi se čimbolj prebil 
do svojega zdravnika … Režiserju in igralcu Srečku Centri-
hu so se na odru pridružili Mira Rebernik Žižek, Fanika 
Zorec, Ljuba Erhatič, Petra Šilec, Sonja Kolbl, Jože Laba in 
Robi Semenič. Premiero si je v ljutomerskem Domu kul-
ture ogledal tudi Andrej Jelačin in ljutomerskim igralcem 
podelil številne pohvale in komplimente.

NŠ

Ptuj � Rez v Mestnem vinogradu
in na grajskem dvorišču

Ptujski župan dr. Štefan Čelan in mestni viničar 
Franc Emeršič sta letos vabila najprej na rez v Me-
stnem vinogradu, zatem pa grajskem dvorišču. Kot 
se za dogodek spodobi, so se rezi udeležili vinogradniki 
in vinarji, tretja ptujska vinska kraljica Tanja Hauptman, 
člani slovenskega in evropskega reda vitezov vina, mestni 
svetniki in nekateri drugi, kajti od rezi je v veliki meri od-
visna letina. Harmoniko je raztegnil Janko Kocmut. Preti-
ranega dela pa rezači v Mestnem vinogradu vendarle niso 
imeli, kajti dijaki Biotehniške šole Ptuj so v večini rez že 
opravili, občasnim rezalcem so pustili le prve trse v vsa-
ki vrsti. Letos se je prvič med rezalci pojavil tudi lastnik 
mestnega vinograda Alojz Furek, ki se je rezi lotil na pri-
govarjanje predstavnika najemnika, župana MO Ptuj dr. 
Štefana Čelana (na fotografiji).

MG

Foto: Črtomir Goznik

Foto: NŠ

Foto: Viki Ivanuša

Foto: DB

Tomaž Jereb: »Država nam ne 
zagotavlja dobrih časov.«

 Bencinska kosilnica „395 PO“ 
123 ccm, širina reza 39,5 cm, Thorx 35 motor, stabilno ohišje iz umetne snovi, 
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namesto 6,99  Bober Bonus Cena 4,99/zab. -28%
Plectranthus, št.art.:  9172347 
  namesto 6,99  Bober Bonus Cena 4,99/zab. -28%

primerno za površine do 400 m2
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bivalcev. Pričakuje, da bo to 

anomalijo zakonodajalec po-

pravil.

Na Ptuju so 25. marca 

govorili tudi o javnem par-

tnerstvu pri izvajanju občin-

skih nalog, ki je v nekaterih 

evropskih državah že moč-

no razvito, Slovenija pa je 

tem področju še začetnica, 

o majhnih občinah in pove-

zovanju v skupno občinsko 

upravo, o sodelovanju med 

državnimi organi in občin-

skimi službami ter o poseb-

nostih pri organiziranju no-

tranje revizijske dejavnosti. 

Veliko časa pa so namenili 

tudi občinskemu redarstvu, 

sodelovanju med občinskim 

redarstvom in policijo, te-

žavam delovanja medob-

činskih redarstev v praksi 

kot tudi etičnim vidikom re-

darskega poklica. Redarske 

službe so tudi najpogostejša 

oblika medobčinskega sode-

lovanja. Praksa je pokazala, 

da so ljudje redarske službe 

zelo hitro sprejeli povsod 

tam, kjer so pred tem že de-

lovali komunalni redarji, je 

med drugim povedal Boris 

Sodja, predsednik Združenja 

občinskih redarjev Slovenije. 

Sicer pa so izkušnje delova-

nja medobčinskih redarstev 

zelo različne. Zadnja leta so 

občinski redarji dobili večjo 

veljavo, še posebej pa sedaj, 

ko je njihovo delovanje opre-

deljeno tudi v občinskih var-

nostnih programih, vedno 

boljše pa je tudi sodelovanje 

s policijo. V tem trenutku v 

Sloveniji deluje okrog 200 re-

darjev, potrebovali pa bi jih 

še najmanj 150, 178 jih že je 

opravilo usposabljanje na Po-

licijski akademiji, trenutno 

pa je na usposabljanju peta 

generacija s 25 udeleženci. 

V Ljubljani, kjer trenutno de-

luje 40 redarjev, jih želijo še 

enkrat toliko. Največ proble-

mov v redarski službi pa je 

še vedno zaradi neusklajene 

zakonodaje. Med te sodi tudi 

sam izgled redarjev, vsi župa-

ni brez izjeme želijo znake, 

embleme in grbe svojih ob-

čin, na njihovih uniformah 

pa ni prostora za osem ali 

celo več grbov. Problem pa 

so tudi same uniforme, pose-

bej potem ko se je Ljubljana 

odločila za svoje. Na III. po-

svetu o delovanju skupnih 

občinskih uprav v Sloveniji 

so podali tudi priporočila v 

zvezi s pripravo letnega po-

ročila medobčinskega redar-

stva in postopka za nabavo 

stacionarnega merilnika hi-

trosti, za katerega se v obči-

nah vse pogosteje odločajo. 

Prispevke s III. posveta o 

delovanju skupnih občin-

skih uprav bodo zbrali v po-

sebnem zborniku. Objavljen 

bo tudi na spletu.
MG

Koordinator posveta je bil 

mag. Franci Žohar iz Služ-

be vlade za lokalno samou-

pravo in regionalno politiko. 

Predavatelji, skupaj jih je bilo 

18, so bili posamezniki stro-

kovnjaki, predstavniki občin 

in skupnih občinskih uprav, 

ki so podrobneje predstavili 

različne vsebine, vezane na 

ustanavljanje in delovanje 

uprav. Poudarek je bil pred-

vsem na težavah, s katerimi 

se pri delovanju srečujejo 

občine in država. Med preda-

vatelji so bili tudi trije iz SOU 

v Spodnjem Podravju: mag. 
Zdenka Bezjak, Peter Ca-
futa in Robert Šimenko. V 

imenu MO Ptuj je udeležence 

III. posveta pozdravil ptujski 

župan dr. Štefan Čelan.

Mag. Zdenka Bezjak je 

predstavila spletno stran 

Skupne občinske uprave v 

Spodnjem Podravju, ki obča-

nom vseh občin ustanovite-

ljic omogoča enakopraven in 

direkten dostop do želenih 

informacij, prej so do infor-

macij in obrazcev skupne 

uprave lahko dostopali le 

preko spletne strani sedežne 

občine. Izkušnje kažejo, da je 

bila spletna stran dobro spre-

jeta, občani tako lahko zade-

ve v pristojnosti SOU urejajo 

od doma, tudi iz tujine, vloge 

in dopise pošiljajo preko ele-

ktronske pošte. Peter Cafuta 

in Robert Šimenko sta v svo-

jem prispevku predstavila 

skupno opravljanje nalog 

na področju prostorskega 

planiranja. Skupna občinska 

uprava v Spodnjem Podravju 

izvaja naloge prostorskega 

načrtovanja za 15 občin na 

tem področju. Poudarila sta, 

da lahko oblika skupnih ob-

činskih uprav nudi najbolj 

intenzivno podporo obči-

nam pri vprašanjih, ki so po-

vezana s prostorskim načrto-

vanjem, prispevajo pa tudi k 

preseganju dosedanjih mi-

selnih konceptov, ko gre za 

vprašanje prostora oziroma 

njegovo rabo. Preko SOU lah-

ko stranke zadeve, povezane 

s prostorskim načrtovanjem, 

za katere so pristojne lokalne 

skupnosti, urejajo na enem 

mestu.

Trenutno deluje v Sloveniji 

40 skupnih občinskih uprav, 

v katere je povezanih 176 od 

skupno 210 slovenskih občin. 

V Službi vlade RS za lokalno 

samoupravo in regionalno 

politiko pričakujejo, da bodo 

do leta 2011 že skoraj vse slo-

venske občine vključene v 

skupne občinske uprave. Ve-

lik izziv pri tem predstavlja 

tudi vertikalno povezovanje 

občin, ki s tem postajajo še 

močnejši subjekt dogovarja-

nja na svojem območju.

Skupne uprave 
pomembne 
predvsem za 
majhne občine

Koordinator III. posveta o 

delovanju skupnih občinskih 

uprav v Sloveniji mag. Franci 

Žohar je ocenil, da je med-

občinsko povezovanje zelo 

pomembno za skupno izva-

janje nalog, kot so inšpekcija, 

redarstvo, urejanje prostora 

in podobno, še posebej pa 

v malih občinah, ki s svojim 

kadrom ne zmorejo izvajati 

vseh zakonsko predpisanih 

nalog, ker Slovenija kljub 

prizadevanjem še ni prišla 

do pokrajin. Največ težav je 

razvojne narave, ker imajo 

nekateri medobčinski orga-

ni že desetletno tradicijo, 

drugje pa šele nastajajo. Ker 

so problemi zelo različni, pa 

tudi rešitve se razlikujejo, je 

na sistemski ravni zato težko 

govoriti o enotnih rešitvah. 

Na posvetih, kot je ptujski, pa 

je naš namen izmenjati izku-

šnje in izboljšati delovanje, 

je poudaril. Na normativni 

ravni je bilo doslej že veliko 

narejenega, kot tudi ne drži, 

da sodelovanje med obči-

nami ni mogoče. Polovično 

sofinanciranje skupnih ob-

činskih uprav pa po Žoharje-

vem mnenju ni glavni razlog 

za organiziranje le-teh, večje-

ga pomena je ekonomija ob-

sega, ker je lažje delovati na 

širšem območju, saj se v teh 

primerih tudi povečuje učin-

kovitost delovanja. Znotraj 

EU obstaja veliko različnih 

oblik medobčinskega sode-

lovanja. V Nemčiji in Fran-

ciji so tovrstni medobčinski 

organi na nekaterih podro-

čjih deloma celo finančno 

avtonomni glede nekaterih 

davkov in prispevkov. Ptujski 

župan dr. Štefan Čelan priča-

kuje, da bo financiranje sku-

pnih občinskih uprav ostalo 

nespremenjeno. Opozoril pa 

je na napako zakonodajalca, 

ki dopušča ustanovitev med-

občinskih uprav med dvema 

ali trem majhnim občinam, 

ki imajo le nekaj tisoč pre-
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Ptuj � Tretji posvet o delovanju skupnih občinskih uprav v Sloveniji

Občine zelo zainteresirane za povezovanje
V hotelu Mitra na Ptuju je 25. marca potekal tretji posvet o delovanju skupnih občinskih uprav v Sloveniji, ki so za organizirali Združenje občin Slo-
venije, Skupnost občin Slovenije, Služba vlade RS Slovenije za lokalno samoupravo in regionalno politiko ter Skupna občinska uprava v Spodnjem 
Podravju. Posvet je bil namenjen izmenjavi mnenj in izkušenj.

Foto: Črtomir Goznik

Koordinator posveta je bil mag. Franci Žohar iz Službe vlade RS za lokalno samoupravo in regional-
no politiko. Na fotografiji z Nežo Vodušek, ki je predstavila posebnosti sprejema predpisa za organ 
skupne občinske uprave.

Lokalnih političnih izku-

šenj Simoniču ne manjka, saj 

je bil več let tudi občinski 

svetnik, tako da mu poznava-

nje občinske problematike 

ni tuje. V svojem nagovoru 

zbranim na občnem zboru je 

povedal, da sicer volilni pro-

gram še ni natančno dode-

lan, da pa je znanih že nekaj 

osnovnih usmeritev: »Gotovo 

bo treba, ob vseh tekočih pro-

jektih v občini, več poudarka 

nameniti končni rešitvi mo-

dernizacije številnih haloških 

cest. Nadalje je ob izgradnji 

kanalizacijskega sistema treba 

zamenjati tudi azbestne vodo-

vodne cevi, ki jih je pri nas še 

veliko, več poudarka pa bo 

treba dati tudi ureditvi sredi-

šča občine kot trga, kar je bilo 

doslej zelo zanemarjeno.

V naslednjem mandatu 

bomo poskušali z mrtve točke 

premakniti tudi projekt izgra-

dnje doma ostarelih, kjer smo 

v preteklosti zamudili roke in 

razpise, prav tako pa se bomo 

zavzemali za izgradnjo kultur-

no-športne dvorane, za kate-

ro sicer obstaja izjemno lep 

idejni projekt, vendar dlje od 

tega doslej nismo prišli.

Ker se pospešeno ureja 

obrtna cona, bo potrebno po-

zornost nameniti tudi iskanju 

investitorjev oz. podjetnikov, 

ki bodo pripravljeni investi-

rati v naši občini, saj bi s tem 

pridobili nova delovna mesta. 

Nenazadnje pa so temelj obči-

ne naše krajevne skupnosti, 

ki jim bo treba bolj prisluhni-

ti in jim v večji meri omogo-

čati uresničevanje njihovih 

programov.«

Simonič je po kratki pred-

stavitvi osnovnih smernic 

volilnega programa stranke 

pozval tudi vse člane, da po-

sredujejo še svoje pobude, ki 

jih bodo vključili v program 

ter ga tako izpopolnili.

Sicer pa, kot je Stanko Si-

monič povedal za naš časo-

pis, dosedanje vodenje in 

razvoj občine ocenjuje pozi-

tivno: »V zadnjih letih je bilo 

v občini narejeno res veliko, 

podoba kraja se je zelo spre-

menila. Zgradile ali obnovile 

so se šole, zgradil se je vrtec, 

nadaljuje se izgradnja kanali-

zacijske mreže, končuje se iz-

gradnja vodovoda v haloških 

naseljih itd. Seveda so vsi ti 

veliki, finančno zahtevni pro-

jekti zahtevali tudi svoj davek, 

saj so ostali neuresničeni pač 

drugi projekti, toda vsega se 

pač v enem obdobju ne da, 

nekaj mora imeti prioriteto.«
SM

Videm � Z občnega zbora OO SDS

Stanko Simonič županski kandidat
Potem ko je videmski občinski odbor SDS kar tri minule lokalne volitve v boj za županski stolček pošiljal 
poslanca Branka Mariniča, so letos za to vlogo imenovali predsednika OO SDS Videm Stanka Simoniča, ki bo 
hkrati tudi nosilec svetniške liste.

Foto: SM

Predsednik OO SDS Videm 
Stanko Simonič je letošnji žu-
panski kandidat stranke ter 
hkrati nosilec svetniške liste.

Foto: Črtomir Goznik

Boris Sodja, predsednik Združenja občinskih redarjev Slovenije: 
“Potrebovali bi še najmanj 150 občinskih redarjev.”



bivalcev. Pričakuje, da bo to 

anomalijo zakonodajalec po-

pravil.

Na Ptuju so 25. marca 

govorili tudi o javnem par-

tnerstvu pri izvajanju občin-

skih nalog, ki je v nekaterih 

evropskih državah že moč-

no razvito, Slovenija pa je 

tem področju še začetnica, 

o majhnih občinah in pove-

zovanju v skupno občinsko 

upravo, o sodelovanju med 

državnimi organi in občin-

skimi službami ter o poseb-

nostih pri organiziranju no-

tranje revizijske dejavnosti. 

Veliko časa pa so namenili 

tudi občinskemu redarstvu, 

sodelovanju med občinskim 

redarstvom in policijo, te-

žavam delovanja medob-

činskih redarstev v praksi 

kot tudi etičnim vidikom re-

darskega poklica. Redarske 

službe so tudi najpogostejša 

oblika medobčinskega sode-

lovanja. Praksa je pokazala, 

da so ljudje redarske službe 

zelo hitro sprejeli povsod 

tam, kjer so pred tem že de-

lovali komunalni redarji, je 

med drugim povedal Boris 

Sodja, predsednik Združenja 

občinskih redarjev Slovenije. 

Sicer pa so izkušnje delova-

nja medobčinskih redarstev 

zelo različne. Zadnja leta so 

občinski redarji dobili večjo 

veljavo, še posebej pa sedaj, 

ko je njihovo delovanje opre-

deljeno tudi v občinskih var-

nostnih programih, vedno 

boljše pa je tudi sodelovanje 

s policijo. V tem trenutku v 

Sloveniji deluje okrog 200 re-

darjev, potrebovali pa bi jih 

še najmanj 150, 178 jih že je 

opravilo usposabljanje na Po-

licijski akademiji, trenutno 

pa je na usposabljanju peta 

generacija s 25 udeleženci. 

V Ljubljani, kjer trenutno de-

luje 40 redarjev, jih želijo še 

enkrat toliko. Največ proble-

mov v redarski službi pa je 

še vedno zaradi neusklajene 

zakonodaje. Med te sodi tudi 

sam izgled redarjev, vsi župa-

ni brez izjeme želijo znake, 

embleme in grbe svojih ob-

čin, na njihovih uniformah 

pa ni prostora za osem ali 

celo več grbov. Problem pa 

so tudi same uniforme, pose-

bej potem ko se je Ljubljana 

odločila za svoje. Na III. po-

svetu o delovanju skupnih 

občinskih uprav v Sloveniji 

so podali tudi priporočila v 

zvezi s pripravo letnega po-

ročila medobčinskega redar-

stva in postopka za nabavo 

stacionarnega merilnika hi-

trosti, za katerega se v obči-

nah vse pogosteje odločajo. 

Prispevke s III. posveta o 

delovanju skupnih občin-

skih uprav bodo zbrali v po-

sebnem zborniku. Objavljen 

bo tudi na spletu.
MG

Koordinator posveta je bil 

mag. Franci Žohar iz Služ-

be vlade za lokalno samou-

pravo in regionalno politiko. 

Predavatelji, skupaj jih je bilo 

18, so bili posamezniki stro-

kovnjaki, predstavniki občin 

in skupnih občinskih uprav, 

ki so podrobneje predstavili 

različne vsebine, vezane na 

ustanavljanje in delovanje 

uprav. Poudarek je bil pred-

vsem na težavah, s katerimi 

se pri delovanju srečujejo 

občine in država. Med preda-

vatelji so bili tudi trije iz SOU 

v Spodnjem Podravju: mag. 
Zdenka Bezjak, Peter Ca-
futa in Robert Šimenko. V 

imenu MO Ptuj je udeležence 

III. posveta pozdravil ptujski 

župan dr. Štefan Čelan.

Mag. Zdenka Bezjak je 

predstavila spletno stran 

Skupne občinske uprave v 

Spodnjem Podravju, ki obča-

nom vseh občin ustanovite-

ljic omogoča enakopraven in 

direkten dostop do želenih 

informacij, prej so do infor-

macij in obrazcev skupne 

uprave lahko dostopali le 

preko spletne strani sedežne 

občine. Izkušnje kažejo, da je 

bila spletna stran dobro spre-

jeta, občani tako lahko zade-

ve v pristojnosti SOU urejajo 

od doma, tudi iz tujine, vloge 

in dopise pošiljajo preko ele-

ktronske pošte. Peter Cafuta 

in Robert Šimenko sta v svo-

jem prispevku predstavila 

skupno opravljanje nalog 

na področju prostorskega 

planiranja. Skupna občinska 

uprava v Spodnjem Podravju 

izvaja naloge prostorskega 

načrtovanja za 15 občin na 

tem področju. Poudarila sta, 

da lahko oblika skupnih ob-

činskih uprav nudi najbolj 

intenzivno podporo obči-

nam pri vprašanjih, ki so po-

vezana s prostorskim načrto-

vanjem, prispevajo pa tudi k 

preseganju dosedanjih mi-

selnih konceptov, ko gre za 

vprašanje prostora oziroma 

njegovo rabo. Preko SOU lah-

ko stranke zadeve, povezane 

s prostorskim načrtovanjem, 

za katere so pristojne lokalne 

skupnosti, urejajo na enem 

mestu.

Trenutno deluje v Sloveniji 

40 skupnih občinskih uprav, 

v katere je povezanih 176 od 

skupno 210 slovenskih občin. 

V Službi vlade RS za lokalno 

samoupravo in regionalno 

politiko pričakujejo, da bodo 

do leta 2011 že skoraj vse slo-

venske občine vključene v 

skupne občinske uprave. Ve-

lik izziv pri tem predstavlja 

tudi vertikalno povezovanje 

občin, ki s tem postajajo še 

močnejši subjekt dogovarja-

nja na svojem območju.

Skupne uprave 
pomembne 
predvsem za 
majhne občine

Koordinator III. posveta o 

delovanju skupnih občinskih 

uprav v Sloveniji mag. Franci 

Žohar je ocenil, da je med-

občinsko povezovanje zelo 

pomembno za skupno izva-

janje nalog, kot so inšpekcija, 

redarstvo, urejanje prostora 

in podobno, še posebej pa 

v malih občinah, ki s svojim 

kadrom ne zmorejo izvajati 

vseh zakonsko predpisanih 

nalog, ker Slovenija kljub 

prizadevanjem še ni prišla 

do pokrajin. Največ težav je 

razvojne narave, ker imajo 

nekateri medobčinski orga-

ni že desetletno tradicijo, 

drugje pa šele nastajajo. Ker 

so problemi zelo različni, pa 

tudi rešitve se razlikujejo, je 

na sistemski ravni zato težko 

govoriti o enotnih rešitvah. 

Na posvetih, kot je ptujski, pa 

je naš namen izmenjati izku-

šnje in izboljšati delovanje, 

je poudaril. Na normativni 

ravni je bilo doslej že veliko 

narejenega, kot tudi ne drži, 

da sodelovanje med obči-

nami ni mogoče. Polovično 

sofinanciranje skupnih ob-

činskih uprav pa po Žoharje-

vem mnenju ni glavni razlog 

za organiziranje le-teh, večje-

ga pomena je ekonomija ob-

sega, ker je lažje delovati na 

širšem območju, saj se v teh 

primerih tudi povečuje učin-

kovitost delovanja. Znotraj 

EU obstaja veliko različnih 

oblik medobčinskega sode-

lovanja. V Nemčiji in Fran-

ciji so tovrstni medobčinski 

organi na nekaterih podro-

čjih deloma celo finančno 

avtonomni glede nekaterih 

davkov in prispevkov. Ptujski 

župan dr. Štefan Čelan priča-

kuje, da bo financiranje sku-

pnih občinskih uprav ostalo 

nespremenjeno. Opozoril pa 

je na napako zakonodajalca, 

ki dopušča ustanovitev med-

občinskih uprav med dvema 

ali trem majhnim občinam, 

ki imajo le nekaj tisoč pre-
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Ptuj � Tretji posvet o delovanju skupnih občinskih uprav v Sloveniji

Občine zelo zainteresirane za povezovanje
V hotelu Mitra na Ptuju je 25. marca potekal tretji posvet o delovanju skupnih občinskih uprav v Sloveniji, ki so za organizirali Združenje občin Slo-
venije, Skupnost občin Slovenije, Služba vlade RS Slovenije za lokalno samoupravo in regionalno politiko ter Skupna občinska uprava v Spodnjem 
Podravju. Posvet je bil namenjen izmenjavi mnenj in izkušenj.

Foto: Črtomir Goznik

Koordinator posveta je bil mag. Franci Žohar iz Službe vlade RS za lokalno samoupravo in regional-
no politiko. Na fotografiji z Nežo Vodušek, ki je predstavila posebnosti sprejema predpisa za organ 
skupne občinske uprave.

Lokalnih političnih izku-

šenj Simoniču ne manjka, saj 

je bil več let tudi občinski 

svetnik, tako da mu poznava-

nje občinske problematike 

ni tuje. V svojem nagovoru 

zbranim na občnem zboru je 

povedal, da sicer volilni pro-

gram še ni natančno dode-

lan, da pa je znanih že nekaj 

osnovnih usmeritev: »Gotovo 

bo treba, ob vseh tekočih pro-

jektih v občini, več poudarka 

nameniti končni rešitvi mo-

dernizacije številnih haloških 

cest. Nadalje je ob izgradnji 

kanalizacijskega sistema treba 

zamenjati tudi azbestne vodo-

vodne cevi, ki jih je pri nas še 

veliko, več poudarka pa bo 

treba dati tudi ureditvi sredi-

šča občine kot trga, kar je bilo 

doslej zelo zanemarjeno.

V naslednjem mandatu 

bomo poskušali z mrtve točke 

premakniti tudi projekt izgra-

dnje doma ostarelih, kjer smo 

v preteklosti zamudili roke in 

razpise, prav tako pa se bomo 

zavzemali za izgradnjo kultur-

no-športne dvorane, za kate-

ro sicer obstaja izjemno lep 

idejni projekt, vendar dlje od 

tega doslej nismo prišli.

Ker se pospešeno ureja 

obrtna cona, bo potrebno po-

zornost nameniti tudi iskanju 

investitorjev oz. podjetnikov, 

ki bodo pripravljeni investi-

rati v naši občini, saj bi s tem 

pridobili nova delovna mesta. 

Nenazadnje pa so temelj obči-

ne naše krajevne skupnosti, 

ki jim bo treba bolj prisluhni-

ti in jim v večji meri omogo-

čati uresničevanje njihovih 

programov.«

Simonič je po kratki pred-

stavitvi osnovnih smernic 

volilnega programa stranke 

pozval tudi vse člane, da po-

sredujejo še svoje pobude, ki 

jih bodo vključili v program 

ter ga tako izpopolnili.

Sicer pa, kot je Stanko Si-

monič povedal za naš časo-

pis, dosedanje vodenje in 

razvoj občine ocenjuje pozi-

tivno: »V zadnjih letih je bilo 

v občini narejeno res veliko, 

podoba kraja se je zelo spre-

menila. Zgradile ali obnovile 

so se šole, zgradil se je vrtec, 

nadaljuje se izgradnja kanali-

zacijske mreže, končuje se iz-

gradnja vodovoda v haloških 

naseljih itd. Seveda so vsi ti 

veliki, finančno zahtevni pro-

jekti zahtevali tudi svoj davek, 

saj so ostali neuresničeni pač 

drugi projekti, toda vsega se 

pač v enem obdobju ne da, 

nekaj mora imeti prioriteto.«
SM

Videm � Z občnega zbora OO SDS

Stanko Simonič županski kandidat
Potem ko je videmski občinski odbor SDS kar tri minule lokalne volitve v boj za županski stolček pošiljal 
poslanca Branka Mariniča, so letos za to vlogo imenovali predsednika OO SDS Videm Stanka Simoniča, ki bo 
hkrati tudi nosilec svetniške liste.

Foto: SM

Predsednik OO SDS Videm 
Stanko Simonič je letošnji žu-
panski kandidat stranke ter 
hkrati nosilec svetniške liste.

Foto: Črtomir Goznik

Boris Sodja, predsednik Združenja občinskih redarjev Slovenije: 
“Potrebovali bi še najmanj 150 občinskih redarjev.”
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Aktivnosti Društva optimisti 

svet ČS v celoti podpira. Člane 

Društva optimisti pa je tudi 

povabil k sodelovanju v vse-

slovenski akciji Očistimo Slo-

venijo v enem dnevu. Že tudi 

doslej so se udeleževali vsako-

letnih akcij čiščenja okolja na 

začetku pomladi.

Društvo optimisti Ptuj je 

društvo prostovoljcev, društvo 

upokojencev in ljudi dobre 

volje. Najstarejši program je 

program skupine starih za sa-

mopomoč, na podlagi tega je 

društvo tudi nastalo. Aktivnih 

je 17 skupin, ki se sestajajo en-

krat tedensko, delujejo po prin-

cipu delovanja skupin starih za 

samopomoč. Ob desetletnici 

delovanja skupin za samopo-

moč so s pomočjo ČS Ljudski 

vrt organizirali srečanje članov 

in članic vseh 17 skupin, ki so 

leta 1999 začele delovati zunaj 

Doma upokojencev Ptuj. Na 

njihovo delo so zelo ponosni, 

ob jubileju so se s pisnimi pri-

znanji zahvalili vsem voditelji-

cam in voditeljem. Drugi pro-

gram, ki prav tako zelo uspe-

šno poteka, je druženje – višja 

kakovost življenja, ki deluje kot 

nekakšen center dnevnih ak-

tivnosti. V okviru tega progra-

ma potekajo od ponedeljka do 

petka vsakodnevne delavnice. 

V ponedeljek aktivna delavni-

ca ročnih del, v torek likovna 

delavnica, v sredo ustvarjalne 

delavnice, četrtek je dan za 

gimnastiko, ob petkih pa se 

zbirajo članice skupine Po ste-

zicah, ki prepevajo narodne 

pesmi, občasno pa se pokažejo 

tudi s kakšnim skečem. Ob tor-

kih prihaja tudi upokojena so-

dnica, ki nudi pravno pomoč, 

vsak drugi četrtek pa prihaja 

višja medicinska sestra, ki meri 

holesterol, krvni tlak in slad-

kor. V letu 2009 je bilo vseh 

obiskov v delavnicah, ki jih vo-

dijo usposobljene mentorice 

in mentorji kot prostovoljci, 

1575. Udeleženci posameznih 

delavnic vsako leto junija sku-

paj z mentorji pripravijo raz-

stavo, ki je neke vrste pregled 

dela med dvema razstavama. 

Tretji program Starejši za sta-

rejše zajema obiskovanje kra-

janov, starih nad 70 in več let, 

ki živijo doma. V tem progra-

mu sodeluje 15 prostovoljk in 

prostovoljcev, ki so v lanskem 

letu obiskali 454 starejših. Za 

18 občanov pa so tudi organi-

zirali pomoč v okviru Centra 

Ptuj � Letni zbor članov Društva optimisti

Ljudje dobre volje in polni aktivnosti
V sejni sobi ČS Ljudski vrt so se 25. marca na rednem letnem zboru sestali člani Društva optimisti Ptuj, ki jih vodi Anka Ostrman. Od gostov sta se zbora 
udeležila Silva Gorjup, podpredsednica Pokrajinske zveze društev upokojencev Spodnje Podravje, in predsednik sveta ČS Ljudski vrt Valter Pliberšek; 
gostoljubje doma te skupnosti namreč uživa društvo in hkrati prispeva k temu, da Dom krajanov Ljudski vrt polno živi od ponedeljka do petka.

Lani so se v okviru projekta 
ukvarjali predvsem s strokov-
nimi predavanji, predstavitva-
mi knjig, različnimi delavni-
cami uporabnih veščin, kot je 
recimo lepopis. Kar nekaj pre-
davanj je bilo tudi s področja 
alternativne medicine, saj že-
lijo v knjižnici zapolniti vrzeli 
v ponudbi različnih institucij v 
Ormožu, je povedala direktori-
ca knjižnice Milica Šavora.

Za tečaje angleščine so se 
odločili, ker je to gotovo zelo 
uporabno znanje in glede na 
interes so izbrali dobro. »Pri-
jav je bilo čez 70. Ko so ljudje 
slišali, da gre za brezplačen 
tečaj angleškega jezika, so nas 
dobesedno zasuli s prijavami. 
Oblikovali smo skupine po 12 
udeležencev in začeli izvajati 
tečaje. Doslej so ali še potekajo 
že štirje. Ostalo je še več kot 20 
neuvrščenih prijavljenih in za 
njih se bomo potrudili tečaje 
ponuditi v jeseni. Razmišljamo 
pa tudi o nadaljevalnih teča-
jih,« je povedala Milica Šavora. 

Tečaje vodi Franja Kočevar, ki 

je v knjižnici zaposlena za do-

ločen čas in nadomešča delav-

ko na porodnem dopustu. Po 

poklicu je profesorica angle-

škega jezika in ima potrebna 

znanja in izkušnje za vodenje 

takšnih tečajev. Udeleženci 

tečajev so povečini zaposleni, 

stari okrog 40 let. Oblikovali 

so tudi dopoldansko skupino 

za upokojence. Omejitev za 

prijavo ni bilo, čeprav so spr-

va razmišljali, da bi sprejemali 

samo svoje člane. Vendar je 

točka vseživljenjskega učenja 

namenjena vsem prebivalcem 

območja, ki ga pokrivajo, vseh 

treh občin. Zato so veseli, da so 

udeleženci tečaja tudi iz obeh 

novih občin.
Viki Ivanuša

Ormož � Center vseživljenjskega učenja Podravja

Zanimanje za angleščino
V Knjižnici Franca Ksavra Meška Ormož so v okviru projekta Center vseživljenj-
skega učenja Podravje organizirali tečaj angleškega jezika. Sredstva so bila za-
gotovljena iz evropskega socialnega strukturnega sklada. Projekt se je začel že 
leta 2008 za obdobje petih let in poteka preko Ministrstva za šolstvo in šport.

Foto: Črtomir Goznik

Z letnega zbora članov Društva optimisti Ptuj, ki je bil 25. marca.

Foto: Viki ivanuša

Tečaji angleščine, ki jih v okviru Centra vseživljenjskega učenja 
Podravja izvaja Franja Kočevar, so bili razgrabljeni.

Slovesnosti ob odprtju razsta-

ve, ki so jo pripravili v dvorani 

romarske hiše na Ptujski Gori, 

so se poleg uglednih gostov 

udeležili tudi nekateri domači-

ni. Po uvodni besedi dobrodo-

šlice rektorja Bazilike Ptujska 

Gora patra Janeza Šamperla 

je zbrane pozdravil Marjan 
Zupančič iz Arhiva Slovenije, 

ki je skupaj z Nadškofijo Lju-

bljana, Nadškofijskim arhivom 

Maribor, muzejem novejše zgo-

dovine Slovenije, Minoritskim 

samostanom Matere Božje in 

založbo Družina omenjeno raz-

stavo omogočil. Pojasnil je, da z 

razstavo, ki je namenjena vsem, 

ki so v času po drugi svetovni 

vojni trpeli po nedolžnem, 

sedaj potujejo po Sloveniji že 

tretje leto, Ptujska Gora pa je 

že trinajsti kraj, v katerem so jo 

predstavili širši javnosti.

Vsebino razstave Boj proti 

veri in cerkvi 1941–1961 je 

predstavila avtorica dr. Tama-
ra Griesser Pečar, ki je ob 

tem predstavila tudi nekatere 

svoje ugotovitve o delovanju 

državnega represivnega apa-

rata v obdobju popolne brez-

pravnosti cerkve ter fizičnega 
in psihičnega obračunavanja z 
njenimi predstavniki v Slove-
niji. Ob ugotovitvi, da je bila 
cerkev označena za hrbtenico 
opozicije tedanji oblasti, je ana-
lizirala tudi nekatere kazenske 
procese duhovnikov in Cerkve-
nih  predstojnikov, o zaporih in 
taboriščih, o številnih prikritih 
povojnih grobiščih, opisala pa 
je tudi nekaj dogodkov v pove-
zavi s cerkvijo na Ptujski Gori 
ter v bližnjem taborišču Štern-
tal.

Razstavo fotografij, doku-
mentov, izrezkov iz nekdanjih 
člankov in karikatur je odprl 
mariborski naslovni škof dr. 
Jožef Smej, ki je na vse stor-
jene krivice opozoril s pesmi-
jo Mati žalostna je stala, poleg 
križa se jokala; pesem je pred 
vsemi udeleženci slovesnosti 
zapel sam, odprtje pa je končal 
z besedami: »Odpusti jim, Go-
spod!« Slovesnost, ki sta se je 
udeležila tudi županja občine 
Majšperk dr. Darinka Fakin 
in minoritski provincial pa-
ter Milan Kos, je z igranjem 
ljudskih in cerkvenih skladb 
popestrila akademska citrarka 
Doroteja Dolšak.

-OM

Ptujska Gora � V romarski hiši odprli razstavo

Boj proti veri in cerkvi 
(1945–1961)
V nedeljo, 21. marca, je mariborski naslovni škof dr. Jožef Smej v romarski hiši 
na Ptujski Gori odprl razstavo Boj proti veri in cerkvi (1945–1961), avtorice dr. 
Tamare Grieser Pečar.

Foto: M. Ozmec

Ob odprtju razstave na Ptujski Gori (z leve): pater Janez Šamperl, 
avtorica dr. Tamara Griesser Pečar, Doroteja Dolšak in naslovni 
škof dr. Jožef Smej, ki je razstavo odprl.

za socialno delo Ptuj, Območ-

nega združenja RK Ptuj in Ka-

ritasa Ptuj, pomagali pa so tudi 

prostovoljci Društva optimisti. 

Anka Ostrman je povedala, da 

so ponosi na to, da so kot eno 

izmed dveh društev v Sloveni-

ji leta 2000 začeli ta program 

izvajati kot pilotski program. 

Danes ga izvaja že 195 društev 

upokojencev.

V letu 2010 bodo delovali v 

okviru ustaljenega programa, 

ki ga sestavljajo skupine sta-

rih za samopomoč, dogajanje 

v okviru centra dnevnih ak-

tivnosti starejših in program 

starejši za starejše. V jeseni pa 

ga bodo na predlog Matilde Si-

monič dopolnili še s plesnimi 

aktivnostmi, ki bodo potekale 

v Narodnem domu na Ptuju, 

in pisanjem spominov, to so 

poskušali že v lanskem letu, a 

niso našli mentorja, ki bi vo-

dil takšno skupino. Viktorija 

Dabič je povedala, da je pisa-

nje lepo delo, ki pomeni tudi 

veliko zadovoljstvo, prinaša 

ustvarjanje in ima tudi pose-

ben družbeni pomen. Vsak ima 

svoje spomine, kazalo bi jih 

zapisati, sredstva za ta projekt 

pa bi lahko dobili tudi v okvi-

ru evropskega projekta Živa 

dediščina. Lucija Radmila Kau-

čevič pa je ob vprašanju, kako 

je z bralnimi krožki v Domu 

upokojencev na Ptuju, ki pred-

stavljajo svojstveno skupino 

za samopomoč, spodbudila k 

razmišljanju o tem, da bi bralni 

krožek ponovno organizirali 

tudi v okviru Društva optimi-

sti, saj obstaja veliko načinov, 

kako naj delujejo ti krožki. S 

kakšnimi sredstvi bo društvo 

razpolagalo v tem letu, še ne 

vedo, zato so na zboru potrdili 

osnutek finančnega načrta za 

letos, pooblastili pa upravni 

odbor, da ga sprejme, ko bodo 

imeli na voljo vse podatke.

Zbor je sprejel sklep, da se 

Društvo optimisti včlani v Po-

krajinsko zvezo društev upo-

kojencev Spodnje Podravje že 

zaradi tega, ker ga sestavljajo 

sami upokojenci, ker deluje na 

enak način kot društva upoko-

jencev in zaradi vzpostavitve 

stikov s Pokrajinsko zvezo, s 

katero doslej niso sodelovali. 

Vlogo in delovanje zveze jim 

je predstavila podpredsednica 

Silva Gorjup. Na letnem zboru 

pa so določili tudi članarino 

za leto 2010, ki znaša sedem 

evrov mesečno.
MG



V lanskem letu je sklad or-

ganiziral štiri delavnice za 

Murine delavce, sredi marca 

letos pa se je zaključila peta 

delavnica, v katero so bile 

vključene bivše delavke ptuj-

skega Mercatorja, ki so dolga 

leta delale v oddelku blagaj-

ne oziroma računovodskem 

oddelku, zdaj pa si želijo čim 

prej najti novo zaposlitev. In-

formacije in dodatne veščine, 

ki so jih dobile skozi posame-

zne module v okviru delavni-

ce, jim bodo v veliko pomoč 

pri ponovnem vključevanju 

v zaposlitev, so povedale. Da 

so postale presežne delavke, 

so izvedele na zelo neprijazen 

način, iz elektronskega sporo-

čila. Sicer so jim nudili delo 

na drugi lokaciji, v Ljubljani, 

dvema kot trgovkama, vendar 

le trem od devetnajstih pre-

sežnih delavk. Samo njihovo 

delo pa ni »presežno«, ker ga 

na drugi lokaciji opravljajo 

študentje. Povedale so, da so 

se v Sklad dela vključile pred-

vsem iz želje, da bi bile čim 

prej ponovno zaposljive in 

konkurenčne na trgu dela, da 

bi dobile še kakšno dodatno 

znanje, saj bi veliko raje delale, 

kot pa hodile na borzo. Bivše 

Mercatorjeve delavke so se že 

v odpovednem roku začele 

pripravljati na iskanje zaposli-

tve, je povedala Milica Robin, 

izvajalka III. dela delavnice – 

Veščine iskanja zaposlitve, ki 

je tudi pohvalila njihovo izre-

dno prizadevanje, da bi iz de-

lavnice oziroma njenih posa-

meznih modulov odnesle čim 

več. Poleg tega želijo pridobiti 

še čim več dodatnih znanj, da 

bi bile čim bolj konkurenčne 

na trgu dela, predvsem želijo 

izpopolniti znanje iz računal-

ništva in jezikovno znanje. Vse 

imajo peto stopnjo izobrazbe, 

Milica Robin pa k temu doda-

ja, da je pri tej stopnji izobraz-

be potrebno dobro obvladati 

računalništvo in poznati vsaj 

en tuji jezik.

Pomoč presežnim delav-

kam v okviru Sklada dela Spo-

dnje Podravje poteka v obliki 

delavnic, ki so individualne in 

skupinske. Delavnice, ki jih se-

stavljajo trije moduli, potekajo 

štirikrat po pet šolskih ur. Prvi 

modul je informativna delav-

nica, drugi modul je načrto-

vanje kariere in zaposlitveni 

načrt, tretji modul pa zajema 

veščine iskanja zaposlitve. V 

informativnem delu delavnic 

dobijo udeleženci informacije 

o pravno-formalnih razmerjih, 

pravicah delavcev in obvezno-
stih delodajalca ob preneha-
nju delovnega razmerja, mre-
ži institucij, ki nudijo pomoč 
ob prenehanju delovnega 
razmerja, kam se lahko vklju-
čijo, kam se lahko zatečejo po 
pomoč, svetovanje in ureditev 
socialnem statusu po prene-
hanju delovnega razmerja. V 
drugem modulu je poudarek 
na izdelavi zaposlitvenega na-
črta in načrtovanju kariere, 
skozi to udeleženci spoznajo 
predvsem samega sebe, svoje 
znanje, izkušnje, spretnosti, 
veščine, osebnostne lastnosti. 
V tretjem modulu pa je pou-
darek na veščinah pri iskanju 
zaposlitve, v okviru katerega 
udeleženci spoznajo pomen 
osnovnih komunikacijskih 
veščin (pisne in verbalne) in 
tehnik, pomembnih pri is-
kanju zaposlitve. Iz drugega 
modula, zaposlitvenega načr-
ta, je razvidno, kje bi se prese-
žni delavci želeli zaposliti na 
novo. Kot je povedala Jelka Za-
bavnik, strokovna sodelavka v 
Skladu dela Spodnje Podravje, 
zaposlitvene načrte posredu-
jejo Zavodu RS za zaposlova-
nje. Ob prijavi na Zavodu se ti 
načrti pregledajo, pregledajo 

pa se tudi možnosti za ure-
sničitev njihovih ciljev. Zavod 
omogoča tudi samozaposli-
tve, pri tem nudi subvencije 
v višini 4500 evrov, možne pa 
so tudi prekvalifikacije, tudi 
te plača država, prav tako pa 
vključitve v še nekatere druge 
programe.

Vključitev v Sklad dela je 
prostovoljna in brezplačna, 
informacije o tem je mogoče 
dobiti na info točkah na se-
dežu Sklada dela Spodnje Po-
dravje v Aškerčevi ulici 1 na 
Ptuju, ob ponedeljkih med 9. 
in 11. uro ter ob sredah med 
13. in 15. uro. Telefonske šte-
vilke so 749 34 64 ali GSM 041 
663 359. Informativne ure pa 
imajo tudi v prostorih Občine 
Ormož, Ptujska cesta 6 (soba 
15 a, I. nadstropje) vsak torek 
med 15. in 16. uro, je še po-
vedala Jelka Zabavnik, ki tudi 
sama spremlja stanje na tere-
nu, obiskuje podjetja, da bi 
tudi še zaposleni, ki jim grozi 
izguba dela, dobili čim več 
informacij o delu Sklada dela 
Spodnje Podravje in o možno-
stih, ki jim jih ponuja, da se 
čim prej vrnejo na trg dela z 
novimi znanji.

MG
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Ptuj � Sklad dela Spodnje Podravje

Raje delo kot borza
Sklad dela Spodnje Podravje nudi pomoč presežnim delavcem ob izgubi zaposlitve, da se 
čimprej ponovno zaposlijo, je povedala strokovna sodelavka Jelka Zabavnik. Sklad je začel 
delovati že lani, ko je na območju Spodnjega Podravja veliko ljudi izgubilo delo. V delavnice 
so se vključili predvsem tisti, ki so se odločili, da se ne bodo prepustili brezizhodni situaciji, 
ker so se želeli čim hitreje vrniti v zaposlitev, postati zaposljivi in aktivni na trgu dela.

Foto: Črtomir Goznik

V peti delavnici so bile bivše delavke ptujskega Mercatorja.

Foto: Črtomir Goznik

Jelka Zabavnik, strokovna sodelavka v Skladu dela Spodnje Po-
dravje

Zaradi spremembe zakono-
daje na področju organizira-
nja gospodarskih javnih služb 
je analizo stanja slednjih v ob-
čini Žetale svetnikom pred-
stavil Boštjan Brezovnik z ma-
riborskega Inštituta za lokal-
no samoupravo. V razpravi, ki 
je sledila njegovi predstavitvi, 
so se svetniki ustavili pred-
vsem ob vprašanju nadalj-
njega vzdrževanja občinskih 
cest, pokopališke dejavnosti 
in urejanja pokopališča. »Ja-
sno je, da bo potrebno naše 
dosedanje odloke ustrezno 
spremeniti in namesto letnih 
javnih razpisov s posebnim 
razpisom podeliti dolgoletno 
koncesijo, kar pa ne bo imelo 
posebnih posledic za orga-
nizacijo in stroške izvajanje 
omenjenih gospodarskih jav-
nih služb. Drugačna pa je situ-
acija z dvema najpomembnej-
šima gospodarskima javnima 
službama, to je urejanje vodo-
oskrbe in zbiranja in ravnanja 
z odpadki. Problem pri vodo-
oskrbi je, da Komunalno pod-
jetje Ptuj ni več javno podjetje 

in se mu koncesija ne more 
podeliti neposredno, temveč 
samo preko javnega razpisa. 
Drugo je vprašanje enotnosti 
sistema, tako glede cene kot 
glede upravljanja. Praktično 
nemogoče je, da bi vsaka ob-
čina imela svojega koncesio-
narja za vodooskrbo in vsaka 
občina svojo ceno. Čeprav je 
izračun pričakovano za nas, 
a nepričakovano za občino 
Ptuj pokazal, da je ekonom-
ska omrežnina za občino 
Žetale najnižja, za občino 
Ptuj pa najvišja, se je občin-
ski svet načeloma strinjal, da 
podpira enotno ceno vode v 
sistemu. Prav tako se je ob-
činski svet načeloma strinjal, 
da je problem možno rešiti z 
ustanovitvijo Interesne zveze 
občin, za katero bi upravne 
postopke urejala SOU Ptuj, 
vendar bo dokončna odloči-
tev sprejeta skupaj z ostalimi 
občinami. Glede gospodar-
ske javne službe zbiranja in 
ravnanja z odpadki pa se je 
občinski svet občine Žetale 
zavzel za ureditev razmer, 

torej za čimprejšnji razpis in 

podelitev koncesije, ki naj bo 

ločena za zbiranje in ravnanje 

z odpadki,« je povedal župan 

Anton Butolen.

Kako v okviru akcije či-
ščenja rešiti črna odlaga-
lišča?

V nadaljevanju seje so sve-

tniki sprejeli nov statut in 

poslovnik občine Žetale ter 

potrdili spremembe neka-

terih pravilnikov, ki urejajo 

financiranje društev v obči-

ni Žetale, program razvoja 

kulture v občini Žetale za ob-

dobje 2010–2013 ter še letni 

program športa in kulture. 

Prav tako so potrdili projekt 

(DIIP) za modernizacijo jav-

nih poti v naselju Čermožiše, 

s katerim se bodo prijavili na 

razpis za črpanje denarja iz 

23. člena Zakona o financira-

nju občin, po katerem v obči-

ni pričakujejo 127.000 evrov.

Kot je ob koncu seje še po-

vedal župan Butolen, pa se je 
nekoliko zataknilo pri petem 
javnem pozivu RRP, kjer je bil 
preklican prvi rok za oddajo 
projektov. Tako je morala tudi 
občina Žetale (kot vse ostale 
občine) vlogo s projektom 
izgradnje nizkoenergetskega 
vrtca umakniti: »Izvedbenih 
regijskih projektov ni potr-
dila Služba vlade za lokalno 
samoupravo in razvoj. Z ne-
kaj manjšimi spremembami, 
predvsem glede dinamike 
črpanja sredstev, se je občina 
ponovno prijavila na nasle-
dnji rok, 26. marca.«

Nekaj kritike je bila deležna 
še letošnja vseslovenska akci-
ja Očistimo Slovenijo v enem 
dnevu. »Akcijo pozdravljamo 
in se nanjo pripravljamo, ven-
dar skrb vzbuja dejstvo, da 
na logističnem področju ak-
cija še ni dorečena. V občini 
pa se ne želimo samo slikati, 
temveč sanirati vsaj del črnih 
odlagališč, ki smo jih na žalost 
evidentirali več, kot smo pri-
čakovali.«

SM

Žetale � Z 22. redne seje občinskega sveta

Ločeni koncesiji za zbiranje in ravnanje z odpadki
Kljub temu da so žetalski svetniki na zadnji seji obravnavali kar 14 točk, seja ni trajala dolgo, pa tudi kakšne posebno vroče razprave ni bilo slišati.

Foto: SM

Žetalski svetniki se zavzemajo za ločeno koncesijo za zbiranje in ravnanje z odpadki, sicer pa so 
malo skeptični tudi zaradi vseslovenske akcije čiščenja, saj imajo v občini lepo število črnih odlaga-
lišč, za katera pa še ni jasno, ali jih bodo v okviru omenjene akcije lahko sanirali.



Na sestanku so sprejeli skle-

pe o tem, da se zaradi proble-

matičnih vplivov na okolje, 

emisij plinov in prašnih del-

cev ter lokacije na vodovar-

stvenem območju ne dovoli 

kakršno koli širjenje, poveče-

vanje in višanje obstoječih od-

lagalnih kapacitet odlagališča 

CERO Gajke, da se pristopi k 

zbiranju podpisov za peticijo, 

ki bo zahtevala, da se prepove 

širjenje in nadgradnja odlaga-

lišča, da se bo s sklepi zbora 

krajanov in peticijo seznanilo 

ptujskega župana dr. Štefana 

Čelana, svetnike MO Ptuj in 

pristojne na Ministrstvu za 

okolje in prostor. Udeleženci 

petkovega srečanja so izgla-

sovali tudi polno podporo 

iniciativnemu odboru, da po-

stopke, povezane s širitvijo 

CERO Gajke, izpelje skladno 

z interesi krajanov Podvincev. 

Zaradi javnega interesa (za-

konska podlaga) in vplivnega 

območja tudi zahtevajo, da se 

krajani Podvincev obravna-

vajo kot stranka v postopku 

pridobivanja soglasja. Kljub že 

več sestankom in pogovorom 

o nadgradnji regijskega odla-

gališča CERO Gajke nezaupa-

nje ostaja. O tem, kaj prinaša 

ta projekt, smo se pogovarjali 

s ptujskim županom dr. Štefa-

nom Čelanom.

Kaj prinaša projekt nad-
gradnje regijskega centra 
za ravnanje z odpadki – 
CERO Gajke in zakaj je po-
trebna nadgradnja?

»Na zboru krajanov v Spuhlji 

in na sestanku sveta četrtne 

skupnosti Podvinci, na kate-

rem so prisostvovali tudi člani 

civilne iniciative, sem pojasnil 

vse razloge za nadgradnjo ob-

stoječega centra CERO Gajke. 

V teh desetih letih, odkar so se 

pričele aktivnosti za gradnjo 

centra, se je na področju za-

konodaje veliko spremenilo. 

Ta zahteva, da moramo osem-

deset odstotkov odpadkov 

snovno in energetsko izrabiti, 

le dvajset odstotkov inertnih 

odpadkov pa odložiti. Ta zah-

teva pomeni, da moramo na 

deponijo vgraditi takšno teh-

nologijo, ki bo to omogočala. 

Načrtujemo vgradnjo takšne 

tehnologije, kjer se bodo vsi 

odpadki predelovali v zaprtih 

prostorih po podtlakom, z 

montiranimi biološkimi filtri. 

Med drugim je predvidena 

nova tehnološka rešitev za za-

jemanje plina, ki jo iz vodorav-

nega načina zbiranja spremi-

njamo v navpično. Če želimo, 

da bo ta način učinkovit, je 

treba nivo deponije dvigniti. 

Hkrati je dvig deponije po-

treben tudi zaradi tega, ker je 

krajan Spuhlje v sodelovanju z 

odvetniki in notarji prodal ze-

mljišče, ki bi ga mi sedaj nujno 

potrebovali za širitev deponi-

je. Mestna občina v tem tre-

nutku ta spor rešuje po sodni 

in upravni poti. Kako dolgo 

bodo ti postopki trajali, ne 

ve nihče napovedati. Največji 

problem pa so v tem trenutku 

nezadostna finančna sredstva, 

ki pa jih lahko pridobimo na 

dva načina. Prvi je povezan z 

zelo velikim dvigom cen na 

položnicah, drugi pa s prido-

bitvijo evropskih in državnih 

sredstev. Če želimo pridobiti 

evropski in državni denar, mo-

ramo deponijo prekategorizi-

rati iz statusa drugega v status 

prvega reda. Ta pa praktično 

pomeni, da moramo število 

uporabnikov naše deponije 

povečati s sedanjih 75.000 

na najmanj 95.000, kar smo 

že storili. Hkrati pa je Mestna 

občina Ptuj obvezana izpolni-

ti tudi pogodbene obveznosti 

do nove četrtne skupnosti 

Spuhlja in v nekoliko manjšem 

delu še obveznosti do četrtne 

skupnosti Jezero. Vsi ti razlogi 

narekujejo tehnološko preno-

vo CERO Gajke.«

Kako bo nadgradnja 
vplivala na kvaliteto življe-
nja okoliških prebivalcev? 
Nekateri, kot na primer 
Podvinčani, projektu ne 
zaupajo in mu odločno na-
sprotujejo.

»Zelo pomemben razlog za 

prenovo deponije pa leži v 

zagotavljanju takšnih pogojev, 

ki bodo čim manj moteči za 

občanke in občane, ki živijo v 

neposredni bližini deponije. 

Nova rešitev predelave od-

padkov v zaprtih prostorih, 

kjer bosta združeni obe fazi 

mikrobiološke obdelave od-

padkov, bo zmanjšala možne 

neprijetne vonjave na mini-

mum. Prav tako bo nov sistem 

odplinjevanja iz že odloženih 

bal preprečeval širjenje smra-

du. Z odvozom preostanka 

odpadkov, ki jih je po novi 

zakonodaji potrebo termično 

obdelati, pa bodo ti vplivi še 

dodatno zmanjšani.

Nezaupanje posameznih ob-

čank in občanov zagotovo iz-

haja iz dosedanje slabe prakse, 

ker niso bile izpolnjene vse 

tiste obljube, ki so jih takratni 

načrtovalci in politiki dajali. 

Do določene mere se tudi sam 

osebno strinjam z njimi. Moja 

vloga in želja je, da poskušamo 

nastale težave čim prej in čim 

bolj kakovostno rešiti.

Kar pa se tiče naselja Pod-

vinci, je potrebno povedati, da 

sem kot župan sprejel pobudo 

mestnega svetnika Marjana 

Kolariča, ki je predlagal sesta-

nek s svetom četrtne skupno-

sti, na katerem so sodelovali 

tudi člani civilne iniciative. Na 

tem srečanju smo jim predsta-

vili projekt in se dogovorili, da 

bomo vsem krajanom v Pod-

vincih poslali čim celovitejše 

informacije v pisni obliki. V 

tem gradivu bodo predstavlje-

ne vse investicije, ki jih bomo 

v prihodnjih treh letih izvedli 

v četrtni skupnosti Rogoznica. 

Gre za pet velikih in pomemb-

nih investicij. To sta obe regi-

onalni cesti skozi Novo vas in 

Podvince, nato primarna in se-

kundarna kanalizacija znotraj 

projekta varovanja podtalnice, 

kulturna dvorana in Športni 

park Podvinci. Vse te investici-

je po obsegu sredstev presega-

jo vsa dosedanja vlaganja v če-

trtno skupnost Spuhlja. To so 

tudi želje krajanov, ki so nam 

jih povedali na lanskoletnem 

zboru krajanov. Na tem mestu 

se želim zahvaliti vsem tistim 

krajanom, ki nam pri umešča-

nju teh investicij v prostor po-

magate. Zahvala gre predvsem 

mestnemu svetniku Marjanu 

Kolariču in članom sveta četr-

tne skupnosti.

Sporočilo z zadnjega sre-

čanja občanov, ki je bilo 23. 

marca 2010 in ne predstavlja 

zbora krajanov, kot to navajajo 

sklicatelji, saj je za zbor kraja-

nov odgovoren samo župan 

občine, pa je v mnogih točkah 

zavajajoče. Na to srečanje ob-

čanov ni bil povabljen nihče 

iz občinske niti Skupne občin-

ske uprave, niti župan, kar pa 

ne pomeni, da se v občinski 

upravi in uradu župana nismo 

pripravljeni pogovarjati. Naša 

želja je, da čim prej pridemo 

do takšnih rešitev, ki bodo v 

korist vseh občank in občanov 

naše občine in ne zgolj posa-

meznikov.«

Koliko bo stala nadgra-
dnja, kako se bodo zagota-
vljala potrebna sredstva in 
koliko je bilo že doslej vlo-

Od tod in tamtorek � 30. marca 2010   9

Lokal
Edi in Mario

Pozor: Minister za zdravje opozar-
ja (no, ne ravno on, pač pa v nekem 
približnem skladu z zakonodajo 
opozarjam jaz), da je zapis, ki sledi, 
obarvan malce alkoholno, tako da 
mladoletno bralstvo prosimo, da ta-
koj nehajo brati ali pa poiščejo od-
raslo osebo ter v njenem spremstvu 

pazljivo in oprezno odvijugajo med črkami.
Tukaj doli na Obali obstaja en tak lokal, o katerem 

sem, mislim, že enkrat nekaj pisal. Je eden izmed tistih 
redkih lokalov, ki so se uspeli upreti duhu časa in niso 
doživeli metamorfoze v novodobno brezdušno potro-
šniško in industrijsko beznico. Ta lokal je v pravem 
pomenu besede lokal z dušo, kakršnih smo bili vajeni 
pred desetletjem ali dvema. S tistim starim wc-jem, kjer 
ni avtomatiziranih pip in skrajno motečih ter neprak-
tičnih električnih sušilnikov za roke ter kjer tuintam 
tudi malce zaudarja po urinu. S tistim starim masiv-
nim šankom, ki je še zmeraj središče lokala in ne zgolj 
strežni pult za natakarje. In seveda z osebjem, ki te po-
zna kot lastni žep in te nikoli ne vpraša, kaj boš, ampak 
kar samodejno predte postavi tvojo priljubljeno pijačo; 
z osebjem, ki je pravzaprav prav toliko kot osebje tudi 
tvoj prijatelj na drugi strani šanka.

Ta lokal tukaj doli na Obali zaradi zgoraj opisanega 
in še česa najbrž kar nekaj ljudem ne bi bil všeč. Ker je 
premalo ''fensi'', ker inventar ni najbolj nov, ker te, če 
te ne poznajo, včasih tudi malo postrani gledajo, ker v 
WC-ju ni glasbe in vonja po rožicah in v veliki meri tudi 
zaradi strukture gostov; v tem lokalu namreč srečaš vse 
– od smetarja do doktorja znanosti. A vsem je skupno, 
da so malce, hm, kako bi rekel, odštekani. Oziroma, bo-
lje – vsem je skupno, da niso tisti tipični uniformiranci 
(kar seveda nima nobene zveze z dejanskimi unifor-
mami), kakršnih je po novodobnih lokalih na pretek. 
Tudi debate v tem lokalu povečini niti najmanj niso 
''standardne'', ampak take, da bi o njih (ter seveda o 
ljudeh – gostih, ki v debatah sodelujejo) lahko napisal 
zelo debelo knjigo.

Zgolj za primer in ponazoritev do sedaj zapisanega 
- ena taka debata, ki se je zgodila v petkovem večeru 
med Edijem in Mariom, zrelima možakoma. Potekala 
pa je nekako takole. Edi: ''Mario, ma kaj ti zmeraj te 
svoje vekija-kole piješ?'' Mario (zaprepadeno): ''Ma si 
mona, niti najmanj!'' Edi: ''Aaa, sem mislil, da že zju-
traj začneš s temi.'' Mario (vzvišeno in rahlo prezirlji-
vo vsled takega puhoglavega pojmovanja): ''Ma ne. 
Jaz zjutraj, ko se zbudim, pijem kavo. Z grappo. Sicer 
se pa itak zbudim ob dvanajstih in takrat me tudi že 
čaka zajtrk, ki mi ga pripravi mama.'' Edi (se še kar 
ne da): ''Aha, ma torej vseeno že zjutraj piješ alkohol?'' 
Mario (že malce nejevoljno): ''Ne. Kot sem rekel, zjutraj 
najprej pojem zajtrk in spijem kavo. Z grappo. Sicer pa 
to niti ni jutro, ker kot sem povedal, vstanem ob dva-
najsti uri in je torej to že čas za marendo (malico, op. 
pisca).'' Edi: ''Aha. Pa kaj ti potem res ne piješ nič bre-
zalkoholnega?''. Mario (učeno): ''Seveda pijem, mona! 
Po zajtrku in kavi grem k sosedu na čaj.'' Edi: ''Kakšen 
čaj pa?'' Mario: ''Z rumom.'' Edi (ki je na tej točki že 
malce zmeden): ''In potem?'' Mario: ''In potem pridem 
sem in si naročim vekijo-kolo.'' Edi: ''Ma ti si pol non-
stop pijan?!??'' Mario: ''Ne vem. Mogoče.'' Edi: ''Pa kaj ti 
po zajtrku oziroma marendi potem cel dan nič več ne 
ješ?'' Mario: ''Jem, jem. Ko pridem zvečer domov, pojem 
vse, kar je mama tisti dan pustila v pečici. Včasih mi 
je potem tudi slabo in bruham.'' Edi: ''Ma to je zaradi 
alkohola.'' Mario: ''Ne, to je zaradi hrane. Z alkoholom 
to nima nobene zveze.''

Hvalabogu za takšne lokale, kjer se še da začutiti ži-
vljenje in njegovo pestrost. Tudi če ne pijete vekija-kole.

Gregor Alič

Pa brez zamerePtuj � Še o nadgradnji projekta Gajke

V korist vsem,
ne le posameznikom
Projekt nadgradnje regijskega odlagališča CERO Gajke, ki so ga na seji 1. marca letos potr-
dili ptujski mestni svetniki, je na noge dvignil Podvinčane in njihovo civilno iniciativo. O tem 
projektu so se pogovarjali tudi na zboru krajanov v Spuhlji in na razširjeni seji sveta ČS Ro-
goznica, ki je bila 11. marca v Mestni hiši na Ptuju in katere se je udeležil tudi predstavnik 
civilne iniciative Podvinci Janko Petrovič. Svet ČS Rogoznica pa je prejšnji petek sklical tudi 
srečanje v Podvincih, ki se ga je udeležilo okrog 70 krajanov tega naselja.

Foto: Črtomir Goznik

Za ureditev vseh pogojev za obratovanje Gajk bi MO Ptuj v tem trenutku potrebovala 14 milijonov 
evrov, celoten projekt pa bo stal okrog 50 milijonov evrov.

ženo v ureditev Gajk?
»Za celoten projekt bomo 

po sedaj veljavnih makro in 

mikro ekonomskih pogojih 

potrebovali dobrih petdeset 

milijonov evrov. Trenutno bi 

potrebovali skoraj štirinajst 

milijonov evrov, da bi izpolnili 

vse zahteve. Zato se prijavlja-

mo na evropski razpis, kjer 

pričakujemo sofinanciranje v 

višini že omenjenih štirinajst 

milijonov evrov. Do sedaj pa 

je bilo v center in četrtno sku-

pnost vloženih slabih dvajset 

milijonov evrov. Za ta denar 

bodo seveda tisti, ki želijo pre-

prečiti nadaljnji razvoj tega 

centra, tudi sodno odgovarja-

li.«

Kakšen je lahko najbolj 
črn scenarij v zvezi z odla-
ganjem odpadkov?

»Bolje je, da o črnem scena-

riju niti ne razmišljamo. Ča-

kajo nas velike tožbe, veliko 

smradu in predvsem vsaj dva-

krat dražji odvoz smeti, kot ga 

imamo danes.«
MG



Otroški parlament, ki ga 

organizira Zveza prijateljev 

mladine Slovenije, je nastal na 

pobudo učencev, da bi lahko 

javno spregovorili, predstavili 

svoja mnenja, ideje in dileme 

o vprašanjih, ki so pomemb-

na v obdobju odraščanja v 

okolju, kjer živijo, se šolajo ali 

preživljajo prosti čas. To prilo-

žnost že 20. leto zapored zme-

raj odlično izkoristijo za obde-

lavo določene teme. Ta je bila 

letos namenjena razpravi o 

stereotipih, diskriminaciji in 

rasizmu. Čeprav je zahtevala 

veliko poznavanja in strpno-

sti, so ji bili mladi parlamen-

tarci kos.

Da otroke in njihove pobu-

de povsem resno sprejemajo 

tudi politiki, so s svojo ude-

ležbo na ponedeljkovem zase-

danju dokazali tudi nekateri 

visoki državni uradniki. Pred 

začetkom zasedanja so mlade 

nagovorili predsednik države 

Danilo Türk, predsednik DZ 

Pavel Gantar, šolski minister 

Igor Lukšič, zasedanja pa se je 

udeležila tudi varuhinja člove-

kovih pravic Zdenka Čebašek 

Travnik.

V razpravi so osnovnošolci 

opozorili na problem spreje-

manja mladih v novih okoljih 

in nepoznavanja drug druge-

ga. Teme, ki so sprožile največ 

debate, pa so bile podobne 

tistim na ptujskem občinskem 

parlamentu: sprejemanje ho-

moseksualnosti in vprašanje 

posvojitve otrok pri istospol-

nih parih, dojemanje in spre-

jemanje manjšinskih veroiz-

povedi, beseda pa je tekla tudi 

o ukrepih za preprečitev dis-

kriminatornega vedenja.

Kot vsako leto so mladi 

parlamentarci na zasedanju 

podali tudi nekaj zanimivih 

predlogov, ki so presenetili 

vse prisotne. Med drugim pre-

dlagajo uvedbo pouka etike v 

devetih razredih, presenetili 

pa so tudi z izjavo, da nivojski 

pouk vidijo kot neke vrste pe-

dagoški rasizem.

Kot je izpostavil gostitelj, 

predsednik državnega zbora 

Pavel Gantar, je pomen otro-

škega parlamenta velik, saj 

pomembno prispeva k spod-

bujanju razmisleka in razpra-

vi o demokraciji. Prepričan 

je, da je otrokom treba dati 

možnost, da izrazijo svoj glas, 

saj ni prav, da njihova stališča 

ostanejo spregledana.

Ptujsko območje sta na 

nacionalnem parlamentu v 

Ljubljani zastopala dva parla-

mentarca, ki sta bila izvoljena 

na medobčinskem otroškem 

parlamentu februarja letos: 

Kristina Kuča z OŠ Cirkula-

ne-Zavrč in Blaž Kovačič z 

OŠ Borisa Kidriča Kidričevo. 

Kot je dejala Nevenka Gerl, 

koordinatorica parlamenta 

za ptujsko območje, so bili s 

predstavitvijo obeh več kot 

zadovoljni.

»Zadovoljna sem s celotnim 

potekom zasedanja. Tema, ki 

so jo obdelali letos, je zelo zah-

tevna, a je razprava potekala na 

dobri ravni. Delo v skupinah je 

bilo letos živahno, debata pa je 

pokazala veliko zrelost večine 

mladih parlamentarcev. Tudi 

samo zasedanje je bilo zelo 

svečano, saj so pozornost par-

lamentu namenili tudi politiki. 

Prijetno je bilo tako otrokom 

kot odraslim, kot vsako leto pa 

so nas nekateri parlamentarci 

s svojimi izjavami in zrelostjo 

pozitivno presenetili,« je o po-

teku letošnjega, že 20. otroške-

ga parlamenta dejala Gerlova.
Dženana Bećirović
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Daniel Goleman
Socialna inteligenca
Ljubljana. Mladinska knjiga, 2010 (Zbirka Ogledalo)

Daniel Goleman je 
avtor svetovnih uspe-
šnic Čustvena inteligen-
ca in Uspešno vodenje. 
Socialna inteligenca v 
nekem smislu dopol-
njuje trilogijo, saj naj bi 
bila knjiga drugi del Ču-
stvene inteligence. Naj-
pomembnejše odkritje 
socialne inteligence je, 
da smo ustvarjeni za 
stike.

Socialna inteligenca 
se izdatno kaže v otro-
ški dobi. Odnosi, ki 

bogatijo, so izjemno pomembni. Najmočnejše izmenja-
ve potekajo med osebami, s katerimi dnevno preživimo 
največ časa. Kar štirideset odstotkov dveletnih malčkov 
v ZDA gleda televizijo vsaj tri ure na dan! Priložnosti za 
medsebojne stike izginjajo in širjenje tehnologije je tako 
potuhnjeno, da nihče ne ve, kakšno družbeno in čustve-
no ceno bomo zaradi tega plačali. Odtujevanje se je sicer 
pričelo z avtomobilom, družbeni avtizem še povečujejo 
iPod, vokmen in prenosni telefon. Številni so televizijo 
zamenjali za medmrežje in elektronsko pošto kot način 
izrabe prostega časa. Odnosi imajo močan in komaj opa-
zen dolgoročni vpliv, oseba, ki nas muči, jezi ali čustveno 
zadovoljuje, lahko sčasoma preoblikuje naše možgane. 
Ko nekdo na nas strese svoja strupena čustva, sproži v 
nas krogotok za ista neprijetna čustva. Čustva so nalezlji-
va! Že pogled na sliko veselega obraza sproži hipno de-
javnost mišic, ki usta razpotegnejo v smehljaj. Ko se sme-
hljate, se ves svet smehlja z vami. Filmi, ki jih gledamo, 
upravljajo naše možgane. Gledalci, ki so v Parizu 1895 pr-
vič gledali prizor vlaka, ki je proti njim pripeljal na posta-
jo, so kričali od groze in se skrili pod sedeže. Odkritosrč-
nost je naravni odziv možganov. Gledanje v oči v resnici 
malo pove o tem, ali kdo govori resnico. Telo vsakega od 
zakoncev med prepirom posnema spremembe pri dru-
gem. Bolj ko dva človeka naravno delata enake gibe, bolj 
pozitivna so njuna čustva. Pravilen ritem je zagotovilo, da 
bo komik spretno povedal šalo, kajti narava ljubi dobro 
časovno določanje. Gledališke igre, filmi, koncerti nam 
omogočijo, da skupaj z množico tujcev stopimo v skupno 
polje čustev. Igralec lahko s pomočjo empatije prav tako 
črpa iz čustev drugih. Nekateri nevroanatomi domneva-
jo, da so prav vretenaste celice tisto, zaradi česar je naša 
vrsta edinstvena. Ankete kažejo, da je strah pred javnim 
nastopom najpogostejša od vseh fobij. Najboljši mehanik 
je lahko zaradi pomanjkanja socialne inteligence slab 
vodja. Poslušanje je tisto, kar je pomembno. Pravilnost 
empatije je najpomembnejša veščina socialne inteligen-
ce. Zasnovana je z dodatkom razumevanja, čustvovanja in 
razmišljanja druge osebe. Karizmatični ljudje imajo dar 
izražanja, ki druge zvabi v sinhronost z njihovim ritmom 
in čustvi. Modro uporabljena moč je lahko učinkovita 
taktika za izogibanje konfliktom. Ekmanovo urjenje se 
osredotoča na čustvene znake, ki šinejo čez obraz v manj 
kot tretjini sekunde in ta sposobnost je dragocena za di-
plomate, sodnike in policiste. Japonske in vzhodne kul-
ture zaznajo potrebe in čustva druge osebe, na zahodu so 
te vezi pretrgane. Ko ljudje vidijo nekoga v stiski, se obr-
nejo vstran. Zakonca lažje naštejeta, kako sta si podobna, 
kot kako sta si različna. Sodobna družba poveličuje stali-
šče najprej jaz in malikuje polbogove razbrzdanega po-
hlepa in nečimrnosti. Nekateri narcistični vodje so izje-
mno uspešni, drugi, ki ne prenesejo pametnih nasvetov, 
povzročajo pravo razdejanje. Zdrava izmenjava različnih 
mnenj zamre. Za makiavelista cilj posvečuje sredstvo, ne 
glede na to, koliko trpljenja povzroči. Psihopati nimajo 
empatije, na obrazu ali v glasu drugih ljudi težko prepo-
znajo žalost ali strah. So tudi najverjetnejši kandidati za 
zapor. V otroštvu vsakega otroka morajo prevladovati 
stiki jaz-ti, da lahko v življenju uspeva. Dobro uglašeni 
starši pomenijo otroku varno osnovo. Spogledovanje je 
uvodno dejanje v nepretrgani vrsti tihega pogajanja pri 
dvorjenju, naslednji je pogovor. Cilj uglasitve ni le neneh-
no povezovanje z vsako mislijo in čustvom, zajema tudi 
vzajemno dajanje prostora. Če imamo življenjskega par-
tnerja, ki nam pomeni varno osnovo, imamo biološkega 
zaveznika. Prav zadovoljujoči odnosi so najpomembnejši 
za dobro življenje, na vrhu seznama so prijatelji, sledijo 
sorodniki, zakonci, otroci. Najbogatejši ljudje niso naj-
srečnejši, kajti želijo si vse več dragih užitkov. Poročeni, 
ki imajo družino in so vključeni v družbene in verske 
skupnosti, hitreje okrevajo in dlje živijo.

Vladimir Kajzovar

Na knjižni policiLjubljana � Parlament o stereotipih, diskriminaciji in rasizmu

Končno iskreni parlamentarci
Po šolskih, občinskih in medobčinskih zasedanjih otroškega parlamenta mladi parlamentarci vsako leto za 
en dan sedejo tudi v klopi čisto pravega državnega zbora. Letos so razpravljali o stereotipih, diskriminaciji 
in rasizmu, in čeprav je šlo za zelo zahtevno temo, so se odrezali več kot odlično, saj so z nekaterimi izjavami 
prekosili tudi tiste, ki si s sedenjem v parlamentu služijo kruh.

Sedmega mednarodnega 
tekmovanja, ki je potekalo na 
šoli Davorina Jenka v Beogra-
du od 5. do 12. marca so se 
tudi letos udeležili predstav-
niki našega mesta. Najbolje se 
je tako kot lani odrezal mladi 
saksofonist Tilen Zavec, ki na 
Zasebni glasbeni šoli v samo-
stanu sv. Petra in Pavla tretje 
leto igra saksofon pri profesor-

ju Danijelu Šeguli. Lansko zlato 
je up slovenskega saksofona le 
še potrdil in domov ponovno s 
97 točkami prinesel prvo me-
sto. Prav tako zlato si je Tilen 
prislužil tudi nekaj dni prej, 
na regijskem tekmovanju Šta-
jerske in Prekmurja ter brona-
sto plaketo na 39. tekmovanju 
mladih glasbenikov Republike 
Slovenije.

Eno pomembnih priznanj 
pa je letos v Beogradu šlo 
tudi v roke Tilnovega mentor-
ja Danijela Šegula, ki je prejel 
častno diplomo za uspešnega 
pedagoga.

Na pomembnem tekmova-
nju, ki ga organizirajo v Srbiji, 
je letos nastopilo preko 800 
udeležencev iz 12 držav sveta, 
več kot zadovoljivo pa so se 

odrezali tudi ostali tekmovalci 
ptujske Zasebne šole v samo-
stanu sv. Petra in Pavla.

Za izjemno obvladovanje 
roga je tretjo nagrado prejel 
Žan Munda, za enak instru-
ment, le v drugi kategoriji, pa 
si je tretje mesto prislužil tudi 
Rok Mihelič Beguš, oba pod 
mentorstvom Bojana Bezjaka.

Oba učenca sta skupaj s še 
dvema kolegoma, Mitjem Ko-
stanjevcem in Alenom Kuk-
cem, z igro v komornem an-
samblu domov prinesla tudi 2. 
nagrado. 

V zadnjih mesecih so učenci 
šole prejeli še kar nekaj hvale-
vrednih priznanj, a kljub temu 
ne počivajo na lovorikah, tem-
več se intenzivno pripravljajo 
za prihajajoča tekmovanja. Že 
čez nekaj dni se bodo odpravi-
li na še eno pomembno med-
narodno tekmovanje mladih 
glasbenikov, in sicer v Požare-
vac v Srbiji.

 »Na šoli se dogaja veliko. 
Aprila poteka tudi informativ-
ni vpis za nove učence, ki se 
bo pričel z 2. revijo Katoliških 
GŠ Slovenije 9. aprila, zaključil 
pa z dnevom odprtih vrat 8. 
maja,« je pojasnila ravnateljica 
Veronika Plestenjak.

Dženana Bećirović

Ptuj � Uspehi Zasebne glasbene šole sv. Petra in Pavla

Zlato za mladega saksofonista
Prvo tromesečje letošnjega leta je učencem in zaposlenim na Zasebni glasbeni šoli v samostanu sv. Petra in Pavla 
prineslo kar nekaj pomembnih uspehov. Na zadnjem tekmovanju, ki je potekalo v Beogradu pred nekaj dnevi, so 
osvojili kopico pomembnih priznanj, med drugim tudi zlato priznanje, ki je šlo v roke saksofonista Tilna Zavca.

Foto: DB

Nevenka Gerl

Foto:arhiv sole

Utrinek iz Beograda: prof. Mateja Škafar, Tilen Zavec in prof. Danijel Šegula
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Urednk športnih strani: Jože 
Mohorič. Sodelavci: Danilo Klajn-
šek, Uroš Krstič, Uroš Gramc, 
Milan Zupanc, Niko Šoštarič, Peter 
Golob, Ivo Kornik, Sebi Kolednik, 
Simeon Gönc, Janko Bezjak, Franc 
Slodnjak, Uroš Esih, Janko Bohak, 
Črtomir Goznik, Matija Brodnjak, 
Aleksandra Jelušič

V 28. krogu sta bili odigrani dve izredno napeti tekmi, ki sta ne-
gotovost ohranili do zadnjih trenutkov. Prvi je bil ljubljanski mestni 
obračun Interblocka in Olimpije, ki je postregel s številnimi prilož-
nostmi na obeh straneh in kar štirimi rdečimi kartoni! Sodnik Matej 
Jug je vse pokazal upravičeno, lahko bi še kakšnega. Njegova napaka 
v zadnji minuti, ko ni dosodil enajstmetrovke za Olimpijo, pa je ne-
posredno vplivala na končni rezultat. 

Drugi obračun na visokem nivoju je bil odigran v Novi Gorici, 
kjer sta se merila tekmeca, ki sta skupaj kar 12-krat osvojila naslov 
državnih prvakov (Maribor 8, Gorica 4). Tudi tokrat nista razoča-
rala navijačev, saj je bilo doseženih šest zadetkov in trije preobrati: 
od vodstva vijoličastih, do treh zaporednih zadetkov Goričanov in 
končnega izenačenja Maribora. Med strelce sta se vpisala tudi oba 
najučinkovitejša igralca lige, Milan Osterc in Dragan Jelič.

Koprčani so uspeli izkoristiti remi Maribora in so z zmago v Celju 
razliko pred najbližjimi zasledovalci povečali na velikih 7 točk. Za-
dostna zaloga za prvi naslov prvaka? To je preuranjeno trditi, ven-
dar Koprčani, s kapetanom Pavlinom na čelu, zaenkrat rutinirano 
zmagujejo. Tudi tokrat so v Celju po vodilnem zadetku odbijali vse 
napade domačinov, čeprav so bili ti zares siloviti. Vsi igrajo, zmagu-
jejo pa vedno Koprčani ... 

Velenjčani, naslednji tekmeci Drave, še naprej ne najdejo izhoda iz 
krize; tokrat so izgubili v Lendavi. Ptujčani bodo zagotovo v sredo sto-
rili vse, da tako ostane tudi po tem krogu, čeprav velja opozorilo: Ru-
dar ima bistveno boljšo ekipo, kot to kažejo njegovi zadnji rezultati. 
Pozitivni premik na bolje v Labodu Dravi je dosežen zadetek Rakovi-
ča, ki je znal v vseh svojih dosedanjih klubih dosegati zadetke takrat, 
ko je bilo to najpomembneje. Se zgodovina ponavlja?

JM

Nogomet � 1. SNL

»Lepotica kroga« v Gorici

Labod Drava - Rudar Velenje, sreda, 31. 3., ob 16.00 
na Mestnem stadionu na Ptuju

Nogomet � 1. in 2. SNL

Drava z Rudarjem, 
Aluminij z Livarjem

Topič, ki je z neposredne bliži-
ne premagal Finka. 

Derbi začelja so tako dobili 
Ptujčani, ki sedaj za nekdanji-
mi državnimi prvaki iz Domžal 
zaostajajo pet točk. Naslednja 

nova velika priložnost za zbira-
nje točk bo že v sredo ob 16.00, 
ko bo na ptujskem Mestnem 
stadionu odigrano srečanje 25. 
kroga proti Rudarju iz Velenja.

Janko Bezjak

Sobotno srečanje 28. kroga v 
1. SNL sta zaznamovala slab ob-
isk in dve dosojeni enajstme-
trovki v dobri minuti za Ptuj-
čane. Za razliko od tekme proti 
Olimpiji je tokrat domači tre-
ner Milko Djurovski srečanje 
pričel z nekoliko spremenjeno 
udarno postavo. V moštvo so 
se vrnili Lunder, Grabus in Ži-
lič, v sredini je zaradi kartonov 
manjkal Ogu John, na klopi pa 
je obsedel Zilić.

Po standardnem začetnem 
otipavanju so do prve prilož-
nost v 9. minuti prišli gostje, ko 
se je v lepi priložnosti znašel 
Pekič, ki pa z neposredne bliži-
ne ni uspel premagati domače-
ga vratarja Finka. V 12. minuti 
so dobili gledalci tudi prvo 
priložnost, da si malce ogreje-
jo dlani, saj je domači kapetan 
Pavlovič s svojim natančnim 
predložkom skoraj presenetil 
gostujočega vratarja Vidmarja. 
To pa je bila praktično tudi edi-
na nevarna situacija pred vrati 
gostov v prvem polčasu. V na-
daljevanju prvega polčasa smo 
gledali bledo predstavo obeh 
ekip: podobno kot na prejšnjih 
tekmah se je tudi na tej videlo, 
da imajo nogometaši Drave ve-
like težave pri organizaciji igre, 
saj v srednji vrsti nimajo dovolj 
kvalitetnih posameznikov, ki bi 
znali povezati igro in pripraviti 
priložnosti za napadalce. Tudi 
tekaško domačini niso bili raz-
položeni, kar so znali zelo do-
bro izkoristiti gostje, ki so kma-
lu prevzeli vajeti igre v svoje 
“roke”. V 32. minuti smo videli 
odličen strel Teinovića, ki je z 
roba kazenskega prostora spro-
žil močan udarec, ki je na srečo 
domačih končal v prečki. Dom-
žalčani so imeli dve priložnosti 
za vodstvo tudi ob koncu pol-
časa: najprej so žogo po strelu 
Janija Šturma z golove črte iz-
bili domači branilci, že v sodni-
kovem podaljšku pa se je v za-
res imenitni priložnosti znašel 
Dalibor Stojanović, ki pa mu je 
žoga ob strelu odskočila, tako 
da jo je namesto v prazno mre-
žo poslal čez gol. Zelo slab prvi 
polčas so gledalci pospremili s 
sočnimi besednimi vložki.

Kanček pozitivne energi-
je pri domačih smo začutil v 
uvodnih minutah nadaljevanja, 
ko so pričeli nekoliko bolj pri-
tiskati na vrata gostov. Tako je 
Ekpoki v 57. minuti lepo pro-
drl po desni strani, poslal v 
sredino zelo uporabno žogo, 
ki pa je domačini niso uspeli 
potisniti v mrežo. Že takoj v 
naslednjem napadu so znova 
nevarno zapretili gostje, tokrat 
se je v izjemni priložnosti zna-
šel Pekič, njegov dober strel 
z desetih metrov je Fink lepo 

ubranil. Do 63. minute zelo 
nezadovoljni gledalci so hitro 
menjali svoje razpoloženje, 
razlog za to je bila lepa in hitra 
akcija domačih, ko sta Ekpoki 
in Rakovič izvedla dvojno po-
dajo in z njo izigrala gostujočo 
obrambo, slednji pa je potem 
rutinirano dosegel prvi zade-
tek v ptujskem dresu – 1:0. V 
nadaljevanju tekme sta oba tre-
nerja z menjavami poizkušala 
spremeniti razvoj dogodkov 
na igrišču. Uspešnejši pri tem 
je bil domači trener Đurovski, 
saj so domači v nadaljevanju 
dokaj  uspešno zaustavljali go-
stujoče napadalne akcije. V 82. 
minuti smo videli pravo basen 
na igrišču, saj je gostujoči igra-
lec Zec v kazenskem prostoru 
naredil prekršek nad Zajcem 
in glavni sodnik Skomina je po-
kazal na belo točko. Kazenski 
strel je izvedel Rakovič, ki pa z 
bele točke ni bil tako učinkovit 
kot iz igre v 63. minuti. Mladi 
gostujoči vratar Vidmar je strel 
ubranil in žogo odbil nazaj v 
polje, v nadaljevanju te akcije 
pa je glavni sodnik Skomina po 
prekršku Vidoviča nad Troja-
kom še enkrat dosodil (upravi-
čeno) najstrožjo kazen. V dru-
go je, kot se spodobi za pravega 
kapetana, stvari v svoje »roke« 
vzel Pavlovič in z močnim in 
natančnim udarcem matiral 
Vidmarja – 2:0. Da je bila tek-
ma zanimiva in negotova do 
konca, je v 89. minuti poskrbel 

1. SLOVENSKA NOGOMETNA LIGA
1. LUKA KOPER 27 16 8 3 43:25 56
2. MARIBOR 27 15 4 8 50:37 49
3. NAFTA 27 12 5 10 40:39 41
4. HIT GORICA 27 10 7 10 46:43 37
5. CM CELJE 27 10 6 11 40:45 36
6. RUDAR 27 11 2 14 35:41 35
7. OLIMPIJA -2 27 10 6 11 36:27 34
8. INTERBLOCK 27 9 5 13 31:36 32
9. DOMŽALE 27 8 6 13 34:46 30
10. LABOD DRAVA 27 6 7 14 27:42 25

Pari 25. kroga: sreda, 31. 3.: ob 16.00: Labod Drava - Rudar, Interblock 
- HIT Gorica; ob 17.00: Domžale - Nafta, Luka Koper - Olimpija, CM Celje - 
Maribor.

1. SNL - rezultati 28. kroga:
Nafta - Rudar 2:0 (0:0); strelca: Buzeti 54., 

Benko 89./11-m; R. K.: Trifkovič 32./Rudar
Interblock - Olimpija 2:1 (0:0); strelci: Hor-

vat 73., Fink 87.; Purović 62./11-m; R. K.: Jug 
57./Interblock; Roj 31., Cvijanovič 60., Bonifa-
cio 90./vsi Olimpija

HiT Gorica - Maribor 3:3 (2:1); strelci: 
Osterc 38., Cvijanovič 43., Demirović 66./11-
m; Bačinovič 16., Andjelković 70., Jelič 86.

CM Celje - Luka Koper 1:3; strelci: Popovič 
82.; Vršič 9./11-m, Pavlin 41., 75.

Nogomet � 1. slovenska nogometna liga, 28. krog

Gol Rakoviča, dve 11-metrovki in zmaga
Labod Drava – Domžale 2:1 (0:0)

Glavni sodnik: Skomina, pomočnika Kogej in Kopač
STRELCI: 1:0 Rakovič (63.), 2:0 Pavlovič (84./ 11 m), 2:1 Topič 

(89.)
LABOD DRAVA: Fink, Filipovič, Balažic, Grabus, Trojak, Žilić (od 65. 

Skubic), Lunder, Kelenc, Rakovič, Pavlovič (od 88. Zečević), Ekpoki (od 
79. Zajc). Trener: Milko Djurovski

DOMŽALE: Vidmar, Seferovič (od 78. Perme), Apatič, Vidović, Zec, 
Teinović, Brezovački, Topič, Stojanović (od 64. Filipović), Pekič, Šturm 
(od 70. Lo Duca). Trener: Darko Birjukov 

RUMENI KARTONI: Ekpoki (21.), Žilić (29.), Lunder (68.), Zec (82.), 
Vidović (83.), Brezovački (83.)

Milko Đurovski, trener Laboda Drave: “Še vedno imamo težave v 
naši igri. Domžale so bile v prvem polčasu veliko boljši tekmec, toda na 
našo srečo niso zadeli. V drugem polčasu smo imeli mi več od igre, bili 
smo tudi agresivnejši in ob tem smo dosegli dva zadetka. Na prejšnjih 
tekmah proti Gorici in Mariboru smo prejeli nesrečna zadetka v zadnjih 
minutah in tako ostali brez točk, tokrat se nam je sreča le vrnila.”

Darko Birjukov, trener Domžal: “Zelo sem razočaran, saj nismo 
uspeli izkoristiti nekaj res zelo velikih priložnosti. Z dveh metrov smo 
zgrešili prazna vrata, trikrat smo bili sami pred domačim vratarjem ... 
Kljub temu čestitke Dravi za zasluženo zmago.”

Foto: Stanko Kozel

Ermin Rakovič (modri dres) je v soboto dosegel prvi zadetek za Labod Dravo; lahko ta dosežek po-
novi proti Rudarju v sredo?

V sredo se nadaljuje prvenstvo 
v 1. in 2. SNL. Prvoligaši bodo od-
igrali tekme prestavljenega 25. 
kroga, Ptujčani pa bodo znova na 
domačem igrišču gostili Velenjčane, 
za katere nastopa tudi Rok Krona-
veter. »Rudar preživlja precejšnjo 
krizo, vendar se na to ne smemo 
ozirati preveč, saj sami še bolj kot 
oni potrebujemo točke v boju za 
obstanek. Mislim, da lahko tekmo 

odloči naša velika želja po zmagi, 
ta zares ni vprašljiva,« je povedal 
Zoran Pavlovič. 

Istočasno bo v 2. SNL v Kidriče-
vem domači Aluminij gostil Livar iz 
Ivančne Gorice. Slednji ima v svoji 
ekipi precej uveljavljenih igralcev 
(Nemanja Jozič, Sani Trgo, Saša La-
lovič, Jan Pahor, Patrik Ipavec ...), kar 
napoveduje zanimivo predstavo.

JM



Dravinja Kostroj – 
Aluminij 5:0 (1:0)

STRELCI: 1:0 Firer (45), 2:0 Štan-
te (49), 3:0 Firer (70), 4:0 Rošer (77), 
5:0 Alenc (90)

DRAVINJA: Kastelic, Vodopivec, 
Močič, Hankič, Gašparič, Pranjič (od 
45. Kos), Bojovič (od 80. Rožmarič), 
Ribič, Rošer, Štante (od 57. Alenc), 
Firer. Trener: Marjan Marjanovič.

ALUMINIJ: Lipovac, Topolovec, 
Bingo, Krajcer, Bajlec, Milec, Rot-
man, Medved (od 55. Vračko), Režo-
nja, Pokleka (od 46. Mehič), Kmetec 
(od 67. Djokič). Trener: Bojan Flis.

RUMENI KARTONI: Gašparič (24), 
Pranjič (36), Bojovič (58); Milec (39), 
Mehič (71)

RDEČA KARTONA: Bingo (47), 
Mehič (86 - 2. rumeni karon)

Po dobri in obetavni igri v 
prvem srečanju spomladan-
skega dela prvenstva v 2. SNL 
proti Triglavu so nogometaši 
Aluminija optimistično odšli 
na gostovanje v Slovenske Ko-
njice, čeprav še niso popolno-
ma pozabili na jesenski poraz 
na domačem igrišči, kjer so jim 
dali Konjičani pravo lekcijo in 
gladko slavili 0:3.

Po igri sodeč v prvem pol-
času ni bilo nobenih znakov, 
da bi lahko »počila« petarda v 
mreži gostov. V prvem polčasu 
so nekako še kontrolirali potek 
srečanja in imeli rahlo terensko 
pobudo, v prvi minuti sodniko-
vega podaljška pa so prejeli za-
detek. Nekdanji napadalec Alu-

minija Ivan Firer se je odločil 
za strel s približno 17 metrov 
in svoji ekipi z zadetkom pri-
igral pomembno vodstvo tik 
pred odhodom na odmor.

Drugi del tega srečanja bi Ki-
dričani najraje kar takoj poza-
bili. Že po nekaj minutah igre 
je bil izključen Klemen Bingo, 
takoj zatem pa so nogometaši 
Dravinje hitro dosegli še drugi 
zadetek, ki je zanje pomenil 
varno vodstvo in mirno na-
daljevanje srečanja. Gostje so 
kljub igralcu manj na igrišču 
poskušali zmanjšati zaostanek, 

vendar so bili domačini dobro 
postavljeni in so brez posebnih 
težav ustavljali napade Kidriča-
nov. Ob nekoliko bolj odprti 
igri gostov so v zadnjih dvajse-
tih minutah Konjičani dosegli 
še tri zadetke in tekmecem 
»podarili« petico. Gostje so ob 
koncu ostali še brez drugega 
nogometaša, saj je bil izključen 
še Amar Mehič. Tako bodo no-
gometaši Aluminija jutrišnje 
srečanje proti Livarju odigrali v 
močno oslabljeni sestavi (brez 
Binga, Mehiča in Milca). 

Danilo Klajnšek

torek � 30. marca 201012 Šport

Derbi brez zadetkov
V Kranju sta se v derbiju kroga 

pomerili vodilni ekipi na prvenstveni 
razpredelnici, in sicer domači Triglav 
Gorenjska ter Primorje iz Ajdovščine. 
Primorci so prišli v gorenjsko metro-
polo s štirimi točkami prednosti in 
so jo tudi uspešno zadržali. S točko 
so bili manj zadovoljni Gorenjci, saj 
se jim Bela krajina in Dravinja ved-
no bolj bližata. Prvi so doma ugnali 
Šentjur, drugi pa Kidričane. Ker še 
vedno velja nepisano pravilo, da je 
lažje loviti kot braniti, bo Triglav mo-
ral hitro pričeti zmagovati; sedaj ima 
še pet točk prednosti.

V Murski Soboti so se po vseh 
pretresih in pomanjkanju denarja 
odločili, da poskušajo nastopiti z zve-
čine domačimi in predvsem mlajšimi 
igralci. Četudi bodo zato rezultati ne-
koliko slabši, bo vsaj ostala finančna 
stabilnost. Muraši so v tem krogu 
gostili močno okrepljen Šenčur in iz-
tržili točko; zaenkrat jo bolj rabijo no-

gometaši iz Šenčurja, zagotovo pa je 
dragocena spodbuda za Sobočane. 
Zadetek za goste je dosegel Senad 
Tiganj, sicer dobro znan nekdanji no-
gometaš Aluminija in ptujske Labod 
Drave. Krško se po porazu doma 
z Livarjem vedno bolj potaplja in 
sameva na zadnjem mestu s samo 
osmimi točkami.

REZULTATI 16. KROGA: Dravinja 
Kostroj – Aluminij 5.0 (1:0), Krško 
– Livar 0:3 (0:1), Mura 05 – Garmin 
Šenčur 1:1 (0:0), Triglav Gorenjska 
– Primorje 0:0, Bela krajina – MU 
Šentjur 3:1 (1:1).

1. PRIMORJE 16 10 5 1 35:5 35
2. TRIGLAV GOR.  16 9 4 3 18:12 31
3. BELA KRAJINA 16 8 2 6 18:23 26
4. DRAVINJA K. 16 7 4 5 22:13 25
5. MURA 05 16 6 6 4 26:24 24
6. ALUMINIJ 16 6 3 7 27:22 21
7. MU ŠENTJUR 16 4 4 8 21:28 16
8. GARM. ŠENČUR 16 3 7 6 12:19 16
9. LIVAR 16 4 4 8 13:24 16
10. KRŠKO 16 1 5 10 8:30 8

in tretji mladi Bonča. Gazvoda 

se je tako moral zadovoljiti s 

četrtim mestom, medtem ko je 

Vrečer zasedel šesto.

Na Memorialu Zambelli so 

nastopali tudi najmlajši, pri ka-

terih velja predvsem omeniti 

in pohvaliti dečke A, ki so pod 

vodstvom Andreja Petroviča za-

sedli kar pet mest med najbolj-

ših deset. Zmagal je sicer mla-

di up Adria Mobila Jon Božič, 

drugi pa je bil Mitja Serdinšek 

(Perutnina Ptuj), tretji Manuel 

Bedenik, četrti Alen Plajnšek, 

šesti Simon Vogrinc in deseti 

Tilen Jankovič (vsi Perutnina 

Ptuj). Omeniti velja še dečka 

B, Aleša Korparja (Perutnina 

Ptuj), ki je sicer zasedel trinaj-

sto mesto, a bil med svojimi 

letniki najboljši.
UG

Kolesarji Perutnine nadalju-
jejo dobre vožnje in uvrstitve 
na stopničke. Ta konec tedna 
se potekal Memorial Zambelli, 
na katerem so, z izjemo obole-
lega Kumarja, nastopili vsi ptuj-
ski kolesarji. Dirko so povsem 
zaznamovali Slovenci. Zmagal 
je Gašper Švab, drugo mesto 
je osvojil Dejan Bajt (Perutnina 
Ptuj), tretje pa Blaž Bonča (Ob-
razi Delo revije). Na dirki je 
nastopil tudi Makolčan Gregor 
Gazvoda (Team KTM), ki si je 
šele pred kratkim poiskal no-
vega delodajalca in v krstnem 
nastopu osvojil četrto mesto.

Kolesarska karavana je mora-
la prevoziti pet krogov v skupni 
dolžini 124 kilometrov. S starta 
so se pognali zelo aktivno, saj 
je že v prvem krogu uspel po-
beg osmim kolesarjem, med 
katerimi je bil od Ptujčanov 

Robert Vrečer. A ker so bile v 
ozadju ekipe, ki niso bile za-
dovoljne s trenutnim stanjem, 
so se podale v beg in ubežnike 
tudi ujele. V posameznih kro-
gih je bilo še nekaj različnih 
kombinacij ubežnih skupin, 
ki pa nikoli niso odgovarjale 
vsem ekipam. V predzadnjem 
krogu pa se je vendarle uskla-
dila deveterica, med katerima 
sta bila od perutninarjev Dejan 
Bajt in spet Robert Vrečer. Ko-
lesarji so se složno menjavali in 
si privozili več kot minuto in 
pol prednosti pred glavnino. 
V zadnjem krogu se je za samo-
stojni pobeg odločil Bajt, ki so 
se mu kasneje priključili še Ga-
šper Švab, Blaž Bonča in bivši 
perutninar Gregor Gazvoda. V 
samem zaključku je bil najmoč-
nejši Gašper Švab, ki je tako 
slavil zmago, drugi je bil Bajt 

Kolesarstvo � KK Perutnina Ptuj

Bajt in Serdinšek druga v Klani

Moškanjci-Goriš-
nica – Šmartno 99 
32:28 (18:18)

Gorišnica: večnamenska dvora-
na, gledalcev 250, sodnika Cigale-
Simončič.

MOŠKANJCI-GORIŠNICA: Cvetko, 
Petek 1 (1), Mesarec 4, Zorli 5, Bedič 
8 (1), Bračič 4, Arnuš, Lozinšek, Golob, 
Lukaček, Vincek 3, Vesenjak, Dimec 7. 
Preac, Valenko. Trener: I. Hrupič.

ŠMARTNO 99: Muratovič, Simon-
čič 7, Podkrajšek, Pregelj, Gradišek 
2, Dobravc 6, Bahovec, Berglez, Ko-
govšek 5 (2), Verbajs 2, Vojin 5 (1), 
Derenčimi 1, Sadar, Gradišek, Cen-
kar, Mandelj. Trener: T. Simončič.

SEDEMMETROVKE: Gorišnica 4 
(2), Šmartno 8 (3). IZKLJUČITVE Go-
rišnica 14 minut, Šmartno 14 minut.

Nepričakovana zmaga z 
drugouvrščeno ekipo prinaša gostiteljem upanje in optimi-

stično razpoloženje, s katerim 
se lahko izognejo izpadu v nižji 
rang tekmovanja. Šmartno jim 
je uspelo premagati s srdito 
in srčno borbo. V prvem delu 
smo gledali enakovredno igro, 
kjer so gostje prvi prešli v vod-
stvo, domačini pa so izenačili 
in prvič povedli v 16. minuti. 
Do konca polčasa sta se ekipi 
izmenjevali v vodstvu. Žal sta 
sodnika nekajkrat povsem na-
pačno ocenila prekrške, zato 
so njune odločitve razburile 
prisotne na klopi obeh ekip. 
Tako sta med drugim v 22. mi-
nuti poslala domačega trenerja 
Ivana Hrupiča med gledalce. 
Odgovorno nalogo ob igrišču 
je moral zato prevzeti pomoč-
nik trenerja Aleš Belšak, ki je 
ob pomoči izkušenega Tomaža 
Valenka uspel na koncu pripe-

ljati Gorišničane do zmage.
Po odmoru so domačini pre-

vzeli pobudo, s katero jim je 
uspelo do 37. minute priigrati 
prednost treh zadetkov. Ob 
tem so brez posebne škode 
zdržali tudi trenutke, ko so bili 
na igrišču le štirje domači igral-
ci: gostje so jih hoteli zmesti s 
pokrivanjem po celem igrišču, 
a je ob tem svoje delo odlič-
no opravil vratar Cvetko, ki je 
skupaj zbral 14 obramb, uspel 
pa je zadržati kar pet sedem-
metrovk! Odpor gostov je bil 
dokončno zlomljen v 55. mi-
nuti in gostitelji so zasluženo 
zmagali. Z gostujočo ekipo je 
prišla tudi navijaška skupina, 
toda kaj hitro so domačini tudi 
na tribunah ustvarili protiutež 
in nedvomno pripomogli k za-
služeni in pomembni zmagi.

anc

Rokomet � 1. B SRL (m)

Borbeno in srečno kot že dolgo ne
Foto: Marjan Kelner

Dejan Bajt (Perutnina Ptuj), Gašper Švab (Sava) in Blaž Bonča (Obrazi Delo revije)

1. B SRL (m)
REZULTATI 18. KROGA: Mo-

škanjci Gorišnica – Šmartno 99 
32:28, Grča Kočevje – Sviš Pekarne 
Grosuplje 34:29, Alples Železniki 
– Istrabenz plini Izola 26:22, Krka 
– Sevnica 26:19. Srečanji Ajdovšči-
na – Grosuplje bo odigrano 1. aprila, 
Radeče MIK Celje – Celje Pivovarna 
Laško B pa 7. aprila.

1. KRKA 18 18 0 0 36
2. ŠMARTNO 99 18 14 0 4 28
3. SVIŠ GROSUPLJE 18 10 1 7 21
4. CELJE P. LAŠKO B 17 9 1 7 19
5. AJDOVŠČINA 17 7 4 6 18
6. SEVNICA 18 8 1 9 17
7. GROSUPLJE 17 6 4 7 16
8. GRČA KOČEVJE 18 7 2 9 16
9. ALPLES ŽELEZNIKI 18 6 2 10 14
10. RADEČE CELJE 17 3 3 11 9
11. ISTRABENZ IZOLA 18 3 3 12 9
12. GORIŠNICA 18 4 1 13 9

Nogomet � 2. slovenska liga

Petica v mreži in dva izključena

V s t o p n i c e : p r o d a j n a m e s t a

OBRAMBA NASLOVA SVETOVNEGA BOKSARSKEGA PRVAKA IBF

.com
VPAKET - VSTOPNICA IN PREVOZ PO UGODNI CENI 

TURISTIČNA ANGENCIJA EJA - Info: 070 224 466, 041 374 727, 041 399 283 

Foto: Črtomir Goznik

Dejan Dimec (Moškanjci-Gorišnica) je proti Šmartnemu dosegel 
kar sedem zadetkov.
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Ptuj, Športna dvorana 
Center, 27. in 28. marec 
2010. V organizaciji Judo kluba 
Drava iz Ptuja se je končalo le-
tošnje mednarodno tekmova-
nje v judu za Pokal Ptuja. Na 
dvodnevnem tekmovanju 
so si največ točk priborili 
domači judoisti Drave. Tek-
movanje, ki šteje za slovenski 
pokal, je v soboto odprl pred-
sednik organizacijskega odbo-
ra prof. Vlado Čuš.

Na blazine je v dveh dneh 
stopilo 410 tekmovalcev in tek-
movalk iz slovenskih klubov 
ter iz Hrvaške, Avstrije, Češke 
in Kosova, ki so prikazali kako-
vostne dvoboje tako v konku-
renci mlajših kot starejših ju-
doistov in judoistk. V starostni 
kategoriji kadetov in kadetinj 
(U17) so se slovenski tekmo-
valci in tekmovalke borili za 
pomembne točke za osvojitev 
norme za evropsko in sveto-
vno prvenstvo.

Prvi dan tekmovanja so ekip-
ne naslove osvojili pri mlajših 
dečkih in deklicah JK Murska 
Sobota, pri starejših dečkih in 
deklicah pa JK Bežigrad. Med 
kadeti je bil prvi JK Dra-
va Ptuj, med kadetinjami pa 
JK Dubrovnik in JK Puljanke. 
Drugi dan tekmovanja so za 
slovenski pokal nastopali mla-
dinci in mladinke ter za Pokal 
Gill sportsa cicibani in ciciban-
ke. Za Pokal Gill sportsa pri 
cicibankah in cicibanih so 

slavili judoisti Drave, med 
mladinci je bila najboljša ekipa 
JK Bežigrad, med mladinkami 
pa JK Duplek. Vseekipno je v 
dveh dneh največ točk zbral 
JK Drava Ptuj, drugo mesto 
je osvojila Murska Sobota, tret-
je pa Bežigrad.

Izmed Ptujčanov so prva 
mesta osvojili Samanta Kaj-
nih, Nika Šlamberger, Jernej 
Domanjko in Nejc Kučan. 

Sebi Kolednik

Judo � 23. mednarodni pokal Ptuja

Ptujska Drava vseekipno prva 

Foto: Kosi

Mladi judoisti so pokazali dobre predstave (na sliki Filip Vidovič).

Rezultati, vseekipno:
1. JK Drava Ptuj – 186 točk
2. JK Murska Sobota – 156 točk
3. JK Bežigrad – 116 točk
4. JK Olimpija
5. JK Duplek

Ekipne uvrstitve:
CICIBANI IN CICIBANKE (U11): 1. JK DRAVA 

PTUJ
MLAJŠI DEČKI IN DEKLICE (U13): 1. JK MUR-

SKA SOBOTA
STAREJŠI DEČKI IN DEKLICE (U15): 1. JK BE-

ŽIGRAD
KADETINJE (U17): 1. JK DUBROVNIK IN JK PU-

LJANKE HRVAŠKA
KADETI (U17): 1. JK DRAVA PTUJ
MLADINKE (U20): 1. JK DUPLEK
MLADINCI (U20): 1. JK Bežigrad

Rezultati posamezno:
MLADNICI:
do 55 kg: 1. Adrijan Gomboc – JK Murska So-

bota, 5. Beno Cemar – JK Drava Ptuj; do 60 kg: 1. 
Luka Kuralt – JK Bežigrad, 5. Matic Horvat – JK 
Drava Ptuj; do 66 kg: 1. Igor Potparič – JK Beži-
grad; do 73 kg: 1. Nermin Dedič – JK Železničar, 
3. Tilen Vidovič – JK Drava Ptuj; do 81 kg: 1. David 
Volčič – JK Impol; do 90 kg: 1.Luka Emeršič – JK 
Olimpija, 3  Damjan Ljubec – JK Drava Ptuj; do 

100 kg: 1. Jan Ratej – JK Bežigrad; nad 100 kg: 
1. Nejc Kučan – JK Drava Ptuj, 4. Tadej Butolen 
– JK Drava Ptuj.

MLADINKE:
do 48 kg: 1. Kristina Vršič – JK Duplek; do 52 

kg: 1. Leutrime Krasnić – Ippon Kosovo; do 57 kg: 
1. Nora Djakova – Ippon Kosovo; do 63 kg: 1. Nina 
Miloševič – JK Duplek, 2. Tanja Kociper – JK Go-
rišnica; do 70 kg: 1. Jerneja Pihlerič – JK Branik 
Broker; do 78 kg: 1. Urška Potočnik – JK Ljutomer, 
3. Anja Petek – JK Gorišnica.

KADETI:
do 50 kg: 1. Sašo Šarčevič – JK Murska Sobota; 

do 55 kg: 1. Adrijan Gomboc – JK Murska Sobota; 
do 60 kg: 1. Tim Kovačič – JK Murska Sobota; do 
66 kg: 1. Ivan Međeral – JK Šiška; do 73 kg: 1. 
Blaž Fekonja – JK Ravne; do 81 kg: 1. Ivan Grubic 
– JK Solin Hrvaška, 5. Jernej Čuš – JK Drava Ptuj; 
do 90 kg: 1. Ante Barač – JK Solin Hrvaška, 3. 
Timotej Tomič – JK Drava Ptuj; dad 90 kg: 1. Rok 
Djakovič – JK Sankaku.

KADETINJE:
do 44 kg: 1. Mateja Krpič – JK Murska Sobo-

ta; do 48 kg: 1. Distria Krasniči – Ippon Kosovo; 
do 52 kg: 1. Manja Kropf – JK Duplek; do 57 kg: 
1. Maja Povšnar – JK Triglav Kranj; do 63 kg: 1. 
Alemka Sarič – JK Dubrovnik; 5. Larisa Čerček 
– JK Drava Ptuj; do 70 kg: 1. Dajana Radman – JK 
Puljanke; nad 70 kg: 1. Ivana Šutalo – JK Dubrov-
nik, 3. Renata Kralj – JK Gorišnica.

STAREJŠI DEČKI:

do 42 kg: 5. Žan Pihler in Rok Resnik – JK Dra-
va Ptuj; do 50 kg: 5. Aleš Horvat – JK Drava Ptuj; 
do 60 kg: 3. Amadej Bedekovič – JK Drava Ptuj, 5. 
Blaž Peklič – JK Drava Ptuj; do 66 kg: 2. Benjamin 
Novak – JK Drava Ptuj; nad 73 kg: 3. David Foršt-
narič – JK Gorišnica.

STAREJŠE DEKLICE:
do 48 kg: 5. Urška Rižnar – JK Drava Ptuj; do 

52 kg: 1. Tjaša Brumen – JK Drava Ptuj; do 63 kg: 
1. Larisa Čerček – JK Drava Ptuj.

MLAJŠI DEČKI: 
do 34 kg: 1. Alen Pihler – JK Drava Ptuj; do 42 

kg: 1. Alen Marin – JK Drava Ptuj, 5. Deivis Kaj-
nih in Timotej Plesec – JK Drava Ptuj; do 50 kg: 
3. Jure Lesjak – JK Drava Ptuj; do 55 kg: 1. Jernej 
Domanjko – JK Drava Ptuj, 3. Niko Cilenšek – JK 
Drava Ptuj; do 60 kg: 3. Teodor Rotvajn – JK Drava 
Ptuj.

MLAJŠE DEKLICE:
do 48 kg: 1. Mihaela Vogrin – JK Drava Ptuj; 

nad 57 kg: 1. Nika Šlamberger – JK Drava Ptuj.
CICIBANI:
do 24 kg: 5. Filip Vidovič – JK Drava in Matevž 

Žnidarič – JK Gorišnica; do 30 kg: 2. Luka Pihler 
– JK Drava Ptuj, 3. Tine Čeh – JK Drava Ptuj; do 
34 kg: 5. Matej Šilak – JK Drava Ptuj; do 38 kg: 1. 
Justin Novak – JK Drava Ptuj, 5. Jan Modožar – JK 
Drava Ptuj; nad 42 kg: 1. Luka Šlamberger in Jure 
Vogrin – JK Drava Ptuj.

CICIBANKE:
do 25 kg: 1. Samanta Kajnih – JK Drava Ptuj.

V soboto se je v Kopru kon-
čalo letošnje ekipno državno 
prvenstvo, ki so ga poimeno-
vali tekmovanje v 1. slovenski 
boksarski ligi. Vsekakor so na 
svoj račun prišli številni bok-
sarji, ki so nastopili. Da se je 
to tekmovanje dobro »prijelo«, 
zgovorno priča podatek, da so 
v šestih krogih nastopili tek-
movalci iz štirinajstih sloven-
skih klubov.

Boks je očitno “doma” v se-
verovzhodni Sloveniji, saj so 
prvo mesto osvojili tekmovalci 
iz boksarskega kluba Ring Ptuj, 
edini resnejši konkurenti pa so 
bili boksarji iz Slovenske Bistri-

ce. Omenjena kluba sta skupaj 
zbrala 126 točk, vsi ostali (dva-
najst) pa le deset točk več.

V Kopru se je na zadnjem 
krogu zbralo 26 boksarjev iz 
osmih slovenskih klubov, po-
novno so jih največ imeli pri-
javljenih Ptujčani – osem. Volja 
žreba parov, kjer se upošteva 
kategorijo, težo in število borb, 
pa je prinesla srečo samo šti-
rim tekmovalcem iz BK Ring 
Ptuj. Izmed njih je zmagal Mar-
ko Makovec, remiziral je Nenad 
Jeremič, Blaž Škrjanec in Aleš 
Kujavec pa sta morala priznati 
premoč svojih tekmecev.

DK

Boks � 1. slovenska liga

Ringovci prinesli 
naslov prvakov na Ptuj

Foto: Kosi

Tilen Vidovič (modri kimono) med borbo
Foto: Kosi

Larisa Čerček (JK Drava Ptuj, desno)

Foto: Kosi

Napotki trenerja Nikola Seničiča

REZULTATI:
MLAJŠI KADETI: do 55 kg: Črt Kotnik (Koper) – Primož Kunej (Slovenska 

Bistrica) 0:2;
MLADINCI: do 64 kg: Sašo Lončina (Koper) – Sašo Dovč (FCL); 
ČLANI: do 60 kg: Blaž Škrjanec (BK Ring Ptuj) – Denis Zver (Golden Gloves) 

0:2; do 64 kg: Aleš Kujavec (BK Ring Ptuj) – Ednan Krličevič (Dolomiti) 0:2; 
do 69 kg: Marko Makovec (BK Ring Ptuj) – Iztok Walner (Maribor) 2:0; do 75 
kg: Nenad Jeremič (BK Ring Ptuj) – Boštjan Jursinovič (FCL) 1:1; do 81 kg: 
Matic Samastur (Slovenska Bistrica) – Vasja Jager (Grosuplje) 2:0, Luka Škof 
(Koper) – Elio Goljat (Dolomiti) 2:0.

KONČNI VRSTNI RED: 
1. BK Ring Ptuj 64 točk (42 zmag, 8 neodločenih, 14 porazov), 
2. Slovenska Bistrica 52 točk (45 zmag, 2 neodločena, 5 porazov), 
3. Domžale 35 točk (18 zmag, 4 neodločeni, 13 porazov) ...

Šahovsko društvo Ptuj 
- Tehcenter je tudi letos 
razpisalo posamezno pr-
venstvo za mlade šahiste, 
deklice in dečke do 15 let za 
leto 2010.

Potekalo bo v dveh sklopih, 
trikrat od marca do maja 2010 
in trikrat od septembra do 
decembra 2010. Prvi termin 
prvega sklopa je bil 20. marca, 
drugi bo 17. aprila, tretji pa 22. 
maja. Termine za jesenski rok 
bodo objavili do 15. septembra. 
Na prvenstvu ŠD Ptuj za dekli-
ce in dečke do 15 let za leto 
2010 sodelujejo vsi pravočasno 
prijavljeni posamezniki, ki se 
na posamezni termin prvega 
in drugega sklopa prvenstva 
morajo prijaviti najkasneje eno 
uro pred pričetkom tekmova-
nja. Igra se v enotni skupini 
deklic in dečkov, v okviru kate-
re bodo nagrajeni prvi trije do 
12 in do 15 let. Posamezne šole 
lahko na posamezen turnir pri-

javijo po dva najboljša igralca 
oziroma tudi več. Zmagovalec 
prvenstva bo postal prvak ŠD 
Ptuj za leto 2010. V skupini sta-
rejši do 15 let je v prvem kro-
gu tekmovalo osem igralcev, v 
skupini mlajši do 12 let pa pet 
mladih šahistov iz osnovnih 
šol Gorišnica, Mladika, Hajdi-
na in Videm. Igrali so sedem 
krogov po švicarskem sistemu. 
Na prvem mestu absolutno je 
po prvi tretjini prvega sklopa 
prvenstva Alja Janžekovič (OŠ 
Gorišnica), na drugem Lara 
Carli (OŠ Mladika), tretji pa je 
David Zagoršek (OŠ Gorišni-
ca). V skupini starejši do 15 let 
je na prvem mestu Lara Carli 
(OŠ Mladika), drugi je David 
Zagoršek, tretji pa Alen Muhič 
(OŠ Gorišnica), v skupini sta-
rejši do 12 let trenutno vodi 
Alja Janžekovič, drugi je Tomaž 
Šuta (OŠ Mladika), tretji pa Ma-
tija Črešnik (OŠ Hajdina).

MG

Šah

Mladi šahisti v tekmi 
za prvaka ŠD Ptuj

Foto: Črtomir Goznik

Prvi krog posameznega prvenstva ŠD Ptuj – Tehcenter za leto 
2010 za deklice in dečke do 15 let za leto 2010 je bilo odigrano 
20. marca.



S šestim turnirjem na Ptuju se je 
zaključilo tudi tekmovanje v 2. DL 
s puško in pištolo SV in S skupine. 
Na zadnjem turnirju s pištolo je, z 
drugim najvišjim rezultatom sezone 
s 1103 krogi, slavila ekipa Jožeta 
Kerenčiča iz Miklavža pri Ormožu in 
dosegla tretjo zmago v sezoni. Drugo 
mesto so zasedli branilci ekipnega 
naslova, strelci SK Ptuj, ki so tokrat 
dosegli 1081 krogov, osvojili po-
membnih 8 točk za drugo mesto in 
se znova veselili skupnega naslova 
ekipnih prvakov 2. DL SV skupine. 
V tesnem obračunu obeh vodilnih 
ekip iz Miklavža in Ptuja, kjer sta obe 
ekipi dosegli po tri turnirske zmage, 
je ptujska ekipa vknjižila še tri druga 
mesta in si v primerjavi z ekipo iz Mi-
klavža, ki je na enem turnirju padla 
na tretje mesto, priborila odločilno 
prednost dveh točk, kar je na koncu 
zadostovalo za ubranitev ekipne lo-
vorike. Tretje mesto si je z 38 točka-
mi priborila druga juršinska ekipa.

Med posamezniki je drugo posa-
mično zmago v sezoni s 374 krogi 
vknjižil Miran Miholič ter na drugem 
in tretjem mestu s 368 in 365 krogi 
prehitel Ptujčana Simeona Gönca 
in moštvenega kolega Alojza Trste-
njaka. Prav med omenjeno trojico 
strelcev pa se je odvil napet boj za 
najvišja mesta tudi v skupnem se-

števku, kjer je lanskoletno posamič-
no lovoriko Ptujčanom speljal Alojz 
Trstenjak in slavil s 136 točkami, za 
njim pa sta se v razliki pičle točke 
zvrstila Gönc in Miholič. Zelo tesno 
pa je bilo tudi med zasledovalci, saj 
je četrtega in devetouvrščenega ločil 
samo en krog! Ker tri prvouvrščene 
ekipe že tekmujejo v prvoligaški 
konkurenci, so si pravico do majskih 
kvalifikacij priborili strelci Jezera, 
vendar s tako mlado ekipo ni realno 
pričakovati preboja v 1. B DL.

V 2. DL severne skupine je četrtič 
v sezoni slavila ekipa Elektra iz Ma-
ribora, vendar zaradi neudeležbe na 
predzadnjem, petem turnirju in do-
bljenih treh kazenskih točkah osta-
la brez ekipnega naslova prvakov. 
Izjemno mlada kidričevska ekipa je 
na zadnjem turnirju s 1115 krogi do-
segla sicer svoj najvišji rezultat sezo-
ne, osvojila četrto mesto, v skupnem 
seštevku pa s 30 točkami pristala na 
petem mestu. 

2. DL pištola SV:
Ekipni rezultati 6. turnirja: 

1. SD JOŽETA KERENČIČA II  1103 52
2. SK PTUJ II    1081 54
3. SD JURŠINCI II     1072 38
4. SD JEZERO DOBROVNIK  727 30

Rezultati posameznikov:

1. Miran Miholič, JK Miklavž II,  374 127 (3.) 
2. Simeon Gönc, SK Ptuj II,   368 128 (2.)
3. Alojz Trstenjak, JK Miklavž II,  365 136 (1.)
4. Ivan Druzovič, SD Juršinci II,   364 94 (9.)
5. Grega Novak, JK Miklavž II,   364 95 (8.)
6. Avgust Horvat, J. Dobrovnik,   364 107 (5.)
8. Robert Šimenko, SK Ptuj II,   363 110 (4.)
9. Rok Pučko, SD Juršinci II,   363 105 (6.)
10. Uroš Pešaković, SK Ptuj II,   350 98 (7.) 
11. Dušan Krajnc, SD Juršinci II,  345 84 (10.)

 2. DL puška S:
Ekipni rezultati 6. turnirja:  
1. SD ELEKTRO MARIBOR   1144 43
2. SD I. POH. BATALJON II    1139 44
3. SD FLV HOTINJA VAS    1118 32
4. SD KIDRIČEVO   1115 30
5. SD IMPOL   1107 34

Rezultati posameznikov:
1. Klavdija Pufič, SD Impol,   389 150 (1.) 
2. Siniša Brkič, SD Elektro MB,   388 87 (7.)
3. Simon Potrč, SD I.PB Ruše,   381  48 (17.)
5. Uroš Mohorko, SD Kidričevo,  380 107 (3.)
8. Tina Weingerl, SD I.PB Ruše,  378 113 (2.)
13. Gregor Kmetec, Kidričevo,   368 79 (8.)
14. Niko Visočnik, SD Kidričevo,  367 40 (18.)

V 2. DL SV skupine je prvič v sezo-
ni morala premoč nasprotnikom pri-
znati druga ekipa Kovinarja iz Ormo-
ža, ki je s 1140 krogi osvojila drugo 
mesto, s 1145 krogi so slavili strelci 

Štefana Kovača iz Turnišča. Med po-
samezniki je bilo še pred začetkom 
zadnjega turnirja jasno, da bo naslov 
prvaka osvojil Jan Šumak, to pa je 
potrdil tudi na domačem strelišču v 
Ormožu. Enaka zgodba pa se je od-
vila tudi v ekipnem seštevku, kjer so 
strelci Kovinarja slavili z veliko pred-
nostjo 17 točk pred zasledovalci. 
Kvalifikacije za preboj v 1. B DL pa 
bodo tudi tokrat potekale brez ude-
ležbe ekip s puško iz SV skupine, saj 
najboljših pet ekip v 2. DL že nasto-
pa s svojimi drugimi postavami.

2. DL puška SV:
Ekipni rezultati 5. turnirja: 

1. SD ŠTEFANA KOVAČA II  1145 31
2. SD KOVINAR ORMOŽ II  1140 48
3. SD MESTO LJUTOMER II  1139 29
4. SD KOLOMANA FLISARJA II  1132 31
5. SD JANKA JURKOVIČA II  1121 15
6. ŠSD RADGONA    1120 23
7. ŠSK COAL PETIŠOVCI   1089 6
8. SD ČRENŠOVCI II   1081 11

Rezultati posameznikov:
1. Jan Šumak, Kovinar Ormož,   388 136 (1.) 
2. Tadej Žalik, Štefana Kovača,   386 88 (9.)
3. Anton Kocbek, J. Jurkoviča,   385 71 (12.)
9. Stiven Vočanec, Kov. Ormož,   377 96 (4.)
14. Andrej Stanič, Kov. Ormož,   375 94 (6.)

Simeon Gönc

STOJNCI – KOVINAR 
ŠTORE 0:0

STOJNCI: Simonič, Železnik, Ko-
kot, Muršič (od 57. Fridauer), Mez-
narič, Milošič, Zagoršek (od 46. Peč-
nik), Korez, Čeh, Golob, Lah (od 68. 
Klinger). Trener: Robert Težački.

Štajerska liga: Zma-
gi vodilnega dvojca

Vodeči dvojec je v 17. krogu Šta-
jerske lige slavil, tako da med njima 
še naprej ostaja razlika treh točk. 
Vodilni Bistričani so dobro napolnili 
mrežo zadnjeuvrščene ekipe KIV 
Vransko, Ormožani pa so v Rušah 
slavili minimalno zmago. Takoj za nji-
ma so trgovci iz Šmarja pri Jelšah, ki 
zaostajajo za drugim Ormožem šest 
točk, vendar imajo srečaje manj z 
Vranskim, kjer pričakujejo zmago in 
seveda priključek k vodilnim.

V Podvincih je domača ekipa pre-
magala tekmece iz Črne na Koro-
škem z zadetkom trenerja in igralca 
Damjana Bezjaka, ki ga je dosegel 
deset minut pred koncem srečanja. 
Nogometaši iz Gerečje vasi so v der-
biju ekip iz MNZ Ptuj gostili Bukovce 
in si z doseženim zadetkom v 1. mi-
nuti naredili dobro osnovo za zmago. 
Gostje pa se niso dali in so rezultat hi-

tro izenačili, nato pa celo povedli. Da 
ni prišlo do popolnega presenečenja, 
je poskrbel Petek, ki je rezultat izena-
čil na začetku drugega dela.

REZULTATI 17. KROGA: LKW Jack 
Gerečja vas – Bukovci 2:2 (1:2), 
Pohorje – Carrera Optyl Ormož 0:1 
(0:1), AHA EMMI Bistrica – KIV Vran-
sko 7:1 (2:0), Koroške gradnje – GIC 
Gradnje Rogaška 1:3 (1:2), Partizan 
Fram – Boč Poljčane 1:1 (0:1), Trgo-
vine Jager – Šoštanj 4:0 (0:0), Pod-
vinci – Peca 2:1 (1:0).

1. A. E. BISTRICA 16 11 3 2 47:20 36
2. CARRERA ORM. 16 10 3 3 29:15 33
3. TRGOV. JAGER 15 8 3 4 26:13 27
4. PODVINCI 16 8 3 5 34:29 27
5. L. J. GER. VAS 16 7 4 5 37:29 25
6. GIC ROGAŠKA 16 8 1 7 23:18 25
7. BOČ 16 7 3 6 16:16 24
8. PECA 15 6 4 5 32:24 22
9. KOROŠKE GR. 16 6 3 7 20:22 21
10. POHORJE 16 5 5 6 25:28 20
11. PARTIZ. FRAM 16 5 2 9 20:41 17
12. ŠOŠTANJ 15 3 4 8 21:29 13
13. BUKOVCI 16 1 7 8 20:31 10
14. KIV VRANSKO 15 2 1 12 19:54 7

PODVINCI – PECA 2:1 (1:0)
STRELCI: 1:0 Petrovič (34), 1:1 

Bilič (56), 2:1 Bezjak (80)
PODVINCI: Vesenjak, Šebela, Ku-

serbanj, Petek (od 74. Ivančič), Bez-
jak, Lah, Marinič (od 67. Brumen), 
Novak, Benko (od 46. Mori), Petrovič 
(od 79. Juršek), M. Toplak (od 80. Po-
žegar). Trener: Damjan Bezjak

LKW JACK GEREJA VAS – 
BUKOVCI 2:2 (1:2)

STRELCI: 1:0 Kokot (1), 1:1 M. 
Meznarič (3), 1:2 Bratec (11), 2:1 
Petek (55)

LKW JACK GEREČJA VAS: Zupa-
nič, Petek, Draškovič, Medved, Šešo, 
Miha Lešnik (od 46. Emeršič), Saga-
din, Krajnc, Gerečnik, M. Hertiš (od 
71. D, Hertiš), Kokot. Trener: Franc 
Žitnik.

BUKOVCI: Horvat, Kokot, M. Mez-
narič (od 89. R. Meznarič), Vajda, 
Herga, Habulin, Bratec, Antolič, Rajh, 
Poštrak (od 72. Bezjak), Mulej (od 
82. Cebek). Trener: Rudi Habjanič.

POHORJE – CARRERA 
OPTYL ORMOŽ 0:1 (0:1)

STRELEC: 0:1 Novak (24)
CARRERA OPTY ORMOŽ: Kocen, 

Kolarič, Štiberc, Piberlnik (od 67. 
Druzovič), Kozar, L. Mlinarič, Habja-
nič (od 90. R. Mlinarič), Zorman (od 
79. Košnik), Novak, Zadravec, Pra-
potnik. Trener: Aleš Jurčec.

Danilo Klajnšek

3. SNL – vzhod: 
velika gneča na 
vrhu

Sedemnajsti krog v 3. SNL ligi 
je bil znova zelo zanimiv, saj se kar 
sedem moštev realno bori za vrh. Z 
visoko zmago proti Malečniku so Ce-
ljani ostali na prvem mestu, priklju-
čila pa se jim je Čarda, ki je visoko 
premagala nogometaše iz Veržeja, 
ki vse bolj tonejo na prvenstveni 
razpredelnici. V šaleško – koroškem 
derbiju so slavili nogometaši Šmart-
nega, ki se potihoma približujejo sa-
memu vrhu: zdaj zaostajajo za prvim 
samo štiri točke, Dravograjčani pa 
tri. Nogometaši iz Stojncev so proti 
Kovinarju iz Štor osvojili samo točko, 
čeprav so glede na mesto na lestvici 
pričakovali zmago. To je bilo tudi edi-
no srečanje, kjer gledalci niso videli 
zadetkov, prav neučinkovitost doma-
činov pa je botrovala remiju. Odranci 
so svojo jezo stresli nad zadnjo Palo-
mo, ki ima bolj teoretične kot realne 
možnosti za obstanek, podobno pa 
velja tudi za Mons Claudius, ki je na 
domačem igrišču v derbiju ekip iz 
dna prvenstvene razpredelnici osvo-
jil samo točko. Z njo so se iz Pesnice 
vrnili tudi Zrečani, ki so računali na 
zmago in preboj pod sam vrh prven-
stvene razpredelnice. Od prvega do 
sedmega mesta je razlika samo pet 
točk, zato vsak spodrsljaj še ni uso-
den, lahko pa pomeni oddaljevanje 
od vrha.

REZULTATI 17. KROGA: Stojnci 
– Kovinar Štore 0:0, Tehnotim Pesni-
ca – Zreče 1:1 (0:0), Mons Claudius 
– Tromejnik G Kalamar 1:1 (0:1), 
Čarda – Tehnostroj Veržej 3:0 (2:0), 
Simer šampion – Malečnik 5:1 (2:0), 
Šmartno 99 – Koroška Dravograd 
4:2 (1:1), Odranci – Paloma 5:0 
(2:0).

1. SIMER ŠAMP. 16 9 5 2 36:12 32
2. ČARDA 16 10 2 4 34:14 32
3. DRAVOGRAD 16 8 5 3 35:19 29
4. ŠMARTNO 16 8 4 4 38:27 28
5. STOJNCI 16 8 4 4 29:20 28
6. ZREČE 16 7 7 2 23:19 28
7. MALEČNIK 16 8 3 5 36:31 27
8. ODRANCI 16 5 4 7 32:30 19
9. KOVINAR ŠTORE 16 5 4 7 23:25 19
10. T. PESNICA 16 5 4 7 19:26 19
11. T. VERŽEJ 16 5 2 9 28:31 17
12. TROMEJNIK  16 4 5 7 18:24 17
13. MONS CLAUD. 16 2 2 12 17:59 8
14. PALOMA 16 1 3 12 16:47 6

torek � 30. marca 201014 Šport

Nogomet

1. SLOVENSKA NOGOMETNA LIGA
PARI 25. KROGA – SREDA ob 16.00: Labod Drava – Rudar Vele-

nje, Interblock – HIT Gorica; ob 17.00: Domžale – Nafta, Luka Koper 
– Olimpija, CM Celje – Maribor.

2. SLOVENSKA NOGOMETNA LIGA
PARI 17. KROGA – SREDA ob 16.30: Aluminij – Livar, Bela krajina 

– Krško, MU Šentjur – Mura 05, Primorje – Dravinja Kostroj, Garmin 
Šenčur – Triglav Gorenjska.

1. SLOVENSKA ŽENSKA NOGOMETNA LIGA
PARI 10. KROGA – SREDA: Rudar Škale – Dornava (ob 16.00), Vele-

sovo Kamen Jerič – Jevnica, Krka – Pomurje Beltinci, Maribor – HV 
TOUR Slovenj Gradec.

Danilo Klajnšek

Športni napovednikNogomet � 3. SNL - vzhod, Štajerska liga

Stojnčani niso uspeli zadeti proti Kovinarju

1. liga
Rezultati 10. kroga: HIŠA KA-

GER – TRGOVINE JAGER 0:3 (Urbič 
– Majcenovič 2:9, Šabeder – Pisar 
4:9, Kreševič/Škrinjar – Križe/Jaga-
rinec 3:9), TC GOJA – TK ŠUMARI 
2:1 (Gojčič – Strnad 9:3, Kosi – Pre-
mužič 9:2, Gojčič/Kosi – Gulin/Hor-
vat 0:9), KOVINARSTVO ŠPUREJ 
– HORTIKULTURA 2:1 (Gregorec 
– Hazdovac 9:6; Iljevec – Kreutz 6:9, 
Gregorec/Iljevec – Kreutz/Hazdovac 
9:0).

1. TC GOJA 22  222
2. HORTIKULTURA 17  200
3. TRGOVINE JAGER 16  200
4. KOVINARSTVO ŠPUREJ 14  198
5. HIŠA KAGER 13  172
6. TK ŠUMARI 8  135

V soboto, 27. marca, se je z za-
dnjim krogom zaključila liga TENIS 
ZIMA 2009/10. TC Goja je z zmago 
nad TK Šumari le še potrdila ekip-
no zmago, ki si jo je priigrala že 
dva kroga pred koncem. V tekmi, 
ki je odločala o osvojitvi končnega 
tretjega mesta, je ekipa Trgovine 
Jager visoko premagala ekipo Hiša 
Kager. Ekipa Holtikultura je z osvo-
jeno točko proti ekipi Kovinarstvo 
Špurej zadržala drugo mesto.

Zmagovalne ekipe v prvi in drugi 
ligi so na zaključni prireditvi prejele 

pokale. Najboljši posameznik lige 
je Srečko Glodež iz ekipe TC Goja: 
odigral je osem tekem in dosegel 
osem zmag. V ligi je skupno nasto-
palo 51 igralcev, kar je za rekrea-
cijsko tekmovanje velika spodbuda 
in upanje, da bo liga izpeljana tudi 
prihodnje leto.

JM

Tenis � Zimska liga

TC Goja ekipni prvak, 
Glodež najboljši posameznik

Foto: Črtomir Goznik

Silvo Meznarič (Stojnci) skupaj s soigralci ni našel načina, kako premagati vratarja Kovinarja iz Štor.

Strelstvo � 6. turnir 2. DL pištola-puška

Naslov prvakov za SK Ptuj II, Ruše in Kovinar Ormož

2. SRL (m) -
od 1. do 8. mesta

REZULTATI 5. KROGA: Cerklje 
– Velika Nedelja 28:31, Dol TKI 
Hrastnik – Škofljica 30:35, Dobova 
– Mitol Sežana 22:28, Mokerc Ig 
– Brežice 39:35.

1. VELIKA NEDELJA 5 5 0 0 21
2. ŠKOFLJICA 5 4 1 0 18
3. MOKERC IG 5 4 0 1 14
4. CERKLJE 5 3 0 2 10
5. MITOL SEŽANA 5 2 0 3 9
6. DOL TKI HRASTNIK 5 1 0 4 7
7. DOBOVA 5 0 0 5 5
8. BREŽICE 5 0 1 4 4

2. SRL (m) -
od 9. do 14. mesta

REZULTATI 5. KROGA: Radovlji-
ca – Pomurje 34:20. Srečanje Aleš 
Praznik – Arcont Radgona bo odigra-
no v četrtek, 1. aprila. V tem krogu 
sta bila prosta Jadran Hrpelje 2009 
in ptujska Drava.

1. RADOVLJICA 3 3 0 0 12
2. ARCONT RADGONA 2 2 0 0 12
3. ALEŠ PRAZNIK 3 1 1 1 7
4. DRAVA 3 0 1 2 5
5. JADRAN HRPELJE  3 0 1 2 3
6. POMURJE 4 1 1 2 3

Cerklje – Velika Ne-
delja 28:31 (14:14)

VELIKA NEDELJA: Kovačec, Me-
ško, Majcen, Venta 6, Hanželič 6, 
Horvat 1, Veselko 1, Šlripec 6, Pre-
jac, Ivančič 4, Krabonja 2, Tušek 3, 
Klemenčič, Špindler 1, Kvar, Zorec. 
Trener: Samo Trofenik.

Že nekaj časa se je vedelo, da 
je ekipa Velike Nedelje najkva-
litetnejša in da si lahko nekaj 
krogov pred koncem pribori 
prvo mesto in uvrstitev v višji 
rang tekmovanja. Varovanci 
trenerja Sama Trofenika pa si 
ob tem želijo prvenstvo konča-
ti brez poraza. Ob osvojitvi pr-
vega mesta bodo organizatorji 
rokometne prireditve druge 

slovenske moške lige.
V Cerkljah jim ni bilo lah-

ko, saj so tudi domačini želeli 
zmagati pred svojimi navijači. 
Igra je bila trda in borbena ter 
dobra v obrambi, saj je padlo 
relativno malo zadetkov. Do-
mačini so največ vodili z dve-
ma zadetkoma prednosti (7:5), 
vendar so gostje iz Velike Ne-
delje uspeli preobrniti rezultat 
in so povedli 10:13. Sledil je do-
ber zaključek domačih, ki jim 
je uspelo rezultat izenačiti. V 
drugem polčasu je bil rezultat 
izenačen nazadnje v izteku 56. 
minute (26:26). Sledil je dober 
zaključek Nedeljčanov, kar je 
na koncu pomenilo novo zma-
go.

Danilo Klajnšek

Rokomet � 2. SRL (m)

Foto: Črtomir Goznik

Srečko Glodež (TC Goja) je 
zmagal v vseh osmih posamič-
nih dvobojih v zimski ligi.



Nogometna ekipa starejših deklic OŠ Cir-
kulane-Zavrč se je kot zmagovalka območne-
ga tekmovanja uvrstila v državni polfinale. 
Polfinalni turnir štirih ekip je bil organiziran 
v ponedeljek, 22. marca, v Murski Soboti. 
Udeležile so se ga zmagovalne ekipe iz ob-
močja Podravja, Pomurja, Maribora in Koro-
ške. Ekipa Cirkulan-Zavrča je prikazala zelo 
dobro igro, a ji je športna sreča v odločilnem 
srečanju z ekipo OŠ MS 1, ki se je končalo z 
rezultatom 0:0, obrnila hrbet. Tako so igralke 
OŠ Cirkulane-Zavrč tekmovanje končale na 
2. mestu, čeprav so ga zaključile brez poraza.

Končni vrstni red: 1. OŠ MS 1, 2. OŠ Cirku-
lane-Zavrč, 3. OŠ Starše in 4. OŠ Dravograd. 
Ekipo so sestavljale: Maja Kokot, Larisa Šic, 
Nuša Pernat, Sara Gorenjak, Andreja Pajnki-
her, Sara Jarc, Marina Hutinski, Tjaša Kokol, 
Bojana Pajnkiher, Doroteja Domjan in Vero-
nika Domjan. Mentor: Mitja Vidovič.

UR

torek � 30. marca 2010   15Šport, šport mladih

V soboto, 13. marca, je v 
Ormožu potekal 1. turnir dr-
žavnega prvenstva v kikboksu 
v disciplini semi in light kon-
takt, kick lightu ter glasbenih 
formah. V športni dvorani v 
Ormožu se je zbralo več kot 
280 tekmovalcev iz 23 sloven-
skih klubov, med njimi tudi 24 
tekmovalcev Kluba borilnih 
veščin Ptuj. Tekmovalci iz Ptu-
ja so odlično nastopali, saj so 
osvojili 10 prvih mest, čeprav 
so nastopali brez treh najbolj-
ših tekmovalcev – Sabine in 
Aleksandra Kolednika ter Nad-
je Šibila.

Najboljša ekipa na tekmova-
nju v disciplini semi kontakt je 
bila ekipa iz Zagorja, takoj za 
njimi pa Ptujčani, ki so od lani 
pokazali velik napredek in so 

za petami Zagorjanom.
Za ekipo Ptuja so v disciplini 

kick light nastopali tudi člani 
Kung fu kluba Ptuj, o rezultatih 
smo že poročali.

Ekipo Ptuja so na tekmo-
vanju vodili trenerji Dušan 
Pavlica in Vladimir Sitar, 
pri borbah pa so pomagali na-
sveti starejši tekmovalci. Sodili 
so tudi sodniki iz Ptuja Franc 
Vrbančič, Edvard Štegar, 
Mateja Erlač in Milan Breg.

Naslednje domače tekmo-
vanje je 24. aprila v Murski So-
boti, kjer bo potekal 2. turnir 
državnega prvenstva. Pred tem 
pa gredo najboljši ptujski tek-
movalci na tekmo za Svetovni 
pokal v Salzburg v Avstrijo, ki 
bo potekala 17. in 18. aprila.

Franc Slodnjak 

Kikboks � Tekma za DP

Odlični Ptujčani – 
10 prvih mest v Ormožu

je tudi kolektivni šport številka 
ena pri dekletih. Ta olimpijski 
šport bi lahko prenesli tudi na 
Ptuj, je prepričan Jeraj. Sloven-
ski igralci in igralke načrtujejo 
preboj na olimpijske igre že v 
Londonu leta 2012. Ptuj naj bi 
postal sinonim, vseslovenski 
projekt odbojke na mivki, bla-
govna znamka za odbojko na 
mivki. Ob lanskem turnirju so 
tudi ugotovili, da se je projekt 
zelo lepo povezal s tradicional-
no kulturno dediščino Ptuja in 
okolice. Ker trenutno ni slabe 
zgodbe v odbojki, bi Ptuj to 
svojo priložnost moral zagrabi-
ti, v MO Ptuj pa je raba jezera in 
prostora ob njem tako ali tako 
večfunkcijsko zasnovana. Emil 
Mesarič iz BD Ranca Ptuj je po-
udaril, da Ptujčanom mora po-
stati cilj, da se prekosi Celovec, 
in da Ptuj v turizmu postane to, 
kar sta v tem trenutku Bled in 
Portorož, pri tem pa mu je od-
bojka na mivki lahko v veliko 
pomoč. Za svetovno serijo je 
že dovolj eno glavno igrišče in 
pomožna igrišča, ki pa so lahko 
nasuta. Projekt bi po prvih oce-
nah stal okrog milijon evrov. 
Lanskoletni turnir je stal okrog 
100 tisoč evrov.

MG

Na Ranci ob Ptujskem 
jezeru je lani potekalo od-
prto prvenstvo Slovenije 
2009 v odbojki na mivki, na 
katerem so sodelovali tudi 
tuji odbojkarji. V Odboj-
karski zvezi Slovenije so ta 
mednarodni turnir izred-
no pozitivno ocenili. Pri-
tegnil je 55 akreditiranih 
novinarjev in fotografov, 
Ptuj se je v medijih omenil 
kar 307-krat, spremljalo pa 
ga je več kot pet tisoč ljudi. 
Predstavniki Odbojkarske 
zveze Slovenije in promo-
tor odbojke na mivki so v 
Mestni hiši na Ptuju na po-
govoru, ki je bil 22. marca, 
predstavili priložnost, ki jo 
ima Ptuj v bodoče, če se bo 
odločil za organizacijo naj-
višjega mednarodnega ran-
ga (svetovni pokal) v odboj-
ki na mivki. Pogovor je vo-
dil ptujski župan dr. Štefan 
Čelan, sodelovali pa so tudi 
predstavniki športnega živ-
ljenja Ptuja, gospodarstva, 
turizma in nekateri drugi.

Najboljši turnir svetovne se-
rije v odbojki na mivki za zdaj 
poteka v Celovcu, kjer se v 
enem tednu zbere več kot 100 
tisoč obiskovalcev. Odbojka na 
mivki je v zadnjih 14 letih po-

stala ena izmed najatraktivnej-
ših olimpijskih panog. Organi-
zacija turnirja najvišjega med-
narodnega ranga v odbojki na 
mivki je dolgoročen in obse-
žen projekt, ki pa bo uspešen 
le, da če povezal vse, ki v njem 
vidijo priložnost.

Za prvi mednarodni turnir, 
ki je lani potekal na Ptuju, so se 
v Odbojkarski zvezi Slovenije 
odločili, ko so iskali kraj, kjer 
bi lahko ta šport razvijali, je po-
vedal vodja odbojke na mivki 
pri Odbojkarski zvezi Slovenije 

Odbojka na mivki � Mednarodni turnir tudi letos na Ptuju 

Odbojka na mivki – nova ptujska 
blagovna znamka?

Jure Jeraj. Glede na uspešnost 
projekta, letošnji turnir bo še 
boljši, napovedujejo, so se od-
ločili, da bi projekt nadgradili, 
za to pa potrebujejo podporo 
lokalne skupnosti, gospodar-
stva in turističnih dejavnikov 
na tem območju, saj brez tega 
sodelovanja ni mogoče izdelati 
celovite strategije, kako se lotiti 
tega zahtevnega projekta, ki naj 
bi ga izvedli po letu 2012. Gre 
za šport, ki ne potrebuje velike 
infrastrukture in ki se razvija s 
svetlobno hitrostjo, odbojka pa 

Foto: Franc Slodnjak 

Najmlajši tekmovalci Ptuja pred tekmovanjem

Foto: Črtomir Goznik

V Mestni hiši na Ptuju so predstavniki Odbojkarske zveze Slove-
nije predstavili letošnji turnir odbojke na mivki v povezavi s pri-
ložnostjo, ki jo ta projekt prinaša Ptuju.

Šolski šport � Nogomet, polfinale DP v Murski Soboti 

Ekipa starejših deklic OŠ Cirkulane-Zavrč druga

Rezultati:
1. mesto so osvojili:
Patrik Šulek (dečki nad 135 cm do 10 let),Timi Sitar (dečki do 28 kg), 

Jakob Štrucl (dečki do 32 kg), Vito Čurin (dečki do 47 kg), Gašper Mlakar 
(dečki nad 47 kg), Luka Vindiš (kadeti nad 69 kg), Filip Janžekovič (mladinci 
do 63 kg), Anej Štrafela (mladinci do 79 kg), Izidor Janžekovič (člani do 74 
kg) in Adriana Korez (članice do 60 kg). 

2. mesto so osvojili:
Tomaž Pogelšek (dečki nad 145 cm do 10 let), Nejc Popošek (dečki do 

42 kg), Gašper Mlakar (dečki do 47 kg), Žan Dobrajc (kadeti do 57 kg), Filip 
Janžekovič (člani do 63 kg), Izidor Janžekovič (člani do 74 kg) in Anej Štra-
fela (člani do 79 kg).

3. mesto so osvojili: 
Niko Ritlop (dečki do 135 cm do 10 let), Žiga Korenjak (dečki do 135 cm 

do 10 let), Jakob Štrucl (dečki do 37 kg),  Alen Selinšek (kadeti do 47 kg), 
Simon Kaisersberger (kadeti do 57 kg), Tilen Abraham (kadeti do 69 kg in 
mladinci do 74 kg), Tadej Valenko (člani do 63 kg), Matic Bedenik (člani do 
69 kg in 74 kg).

Drugo leto zapored sta Atletski 
klub Cestno podjetje Ptuj in Zavod 
za šport Ptuj pripravila zimski pokal 
v atletiki za osnovnošolce v dvorani 
Mladika na Ptuju. Pokal sta sestav-

ljali dve tekmovanji v atletskem 
četveroboju, osnovnošolci pa so bili 
razdeljeni v tri starostne kategorije. 
Obeh tekmovanj se je udeležilo okoli 
sto nastopajočih, največ iz Osnovne 
šole Ljudski vrt, ki je požela tudi naj-
več uspeha. Organizatorja sta sicer 
pričakovala boljšo udeležbo, saj so 
zimska atletska tekmovanja dobra 
priprava pred šolskimi tekmovanji 
na prostem.

»S strani Zavoda za šport Ptuj smo 
veseli, da se je atletski klub skupaj 
z nami odločil za sodelovanje pri 
pripravi zimskega atletskega tekmo-
vanja. Letos je na njem sodelovalo 
sicer nekaj manj bodočih atletov kot 
lansko leto, ampak je ta številka še 
vedno visoka, tako da lahko rečem, 
da smo na pravi poti in bomo tek-
movanje podpirali tudi v prihodnje. 
Kmalu bodo na sporedu atletska 
šolska tekmovanja in mislim, da so 
športni pedagogi na račun zimskega 
pokala že dobili določene potrebne 
podatke, koga poslati na omenjeno 
tekmovanje,« je povedal strokovni 
sodelavec Zavoda za šport Ptuj Bošt-
jan Zemljarič.

UE

Atletika � Zimski pokal

Tekmovalo sto otrok

Utrinek s tekmovanja: osnov-
nošolci so tekmovali v suvanju 
krogle, teku na 40 metrov ter 
skoku v daljino in višino.
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Kot je uvodoma dejala pred-
sednica LDS in notranja mi-
nistrica Katarina Kresal, je 
področje urejanje prostora že 
dalj časa neugodna tema, zato 
je treba storiti vse za urejeno 
prostorsko načrtovanje in ure-
jenost prostora. Številni podje-
tniki in drugi, ki želijo graditi, 
trčijo ob težave, saj je treba pri-
dobiti razna soglasja, tudi neka-
tera nepotrebna, kar postopek 
zavlačuje. S temi težavami se 
srečujejo tudi številne občine 
in vasi, zato je treba zadeve re-
šiti na način, ki bo omogočil hi-
ter in skladen regionalni razvoj, 
kar je tudi eden od bistvenih 
pogojev razvoja in izhoda iz 
krize.

Ureditev tega področja je po 
mnenju njene stranke eden pr-
vih ukrepov, ki bi jih morala vse-
bovati tudi slovenska izhodna 
strategija. Namen konference 
je zato ugotoviti, kako določene 
postopke olajšati in zakonodajo 
prilagoditi potrebam trga, ob-
čin in gospodarstva. Poudarila 
je, da doslej še nobena vlada ni 
pokazala pravega razumevanja 
za problematiko prostorskega 
urejanja, spremembe zakono-
daje pa so šle po navadi v sme-
ri še bolj zapletenih načinov 
izvajanja postopkov, zato je ta 
konferenca morda prvi korak 
v smeri boljše ureditve proble-
matike na ravni vlade.

Da je treba urejanju prosto-
ra posvetiti več pozornosti, je 
menil tudi minister za okolje 
in prostor Rok Žarnič, ki je 
ob tem opozoril, da je 36 % 
Slovenije pod zaščito Nature 
2000, pojavljajo pa se številne 
druge težave, zato razpravo na 
konferenci razume kot nabor 
idej in napotil aktualni politiki, 
ki mora najti ustrezne rešitve 
skozi sinergijo vseh problemov 
in interesov. Vsi uporabniki 
prostora morajo vedeti, kaj želi-
jo, politika in stroka pa morata 
vedeti, kaj je dejansko potreb-
no in možno storiti, zato je po-
dročje urejanja prostora nujno 
potrebno urediti z ustreznimi 
ukrepi in zakoni, saj na podro-
čju zakonodaje pri tem zadnja 
leta nismo imeli srečne roke.

Župan mestne občine Ptuj 
dr. Štefan Čelan je kot gosti-
telj konference povedal, da so 
sprejeli izziv za njeno izvedbo, 
saj so se tudi sami precej trudili, 
da bi zaradi neurejenih razmer 
na področju urejanja prostora 
do nje prišlo. Izrazil je upanje, 
da bodo katere od tokrat dogo-
vorjenih zadev čim hitreje za-
gledale luč sveta tudi v praksi, 
saj se v nasprotnem primeru 
Sloveniji, kar se pospešenega 

gospodarskega razvoja tiče, ne 
piše nič dobrega. Ob tem je 
poudaril, da je Ptuj v zadnjih 
dveh letih izgubil okoli 1200 
delovnih mest, ker na prosto-
ru, predvidenem za industrij-
sko cono, zaradi nerazumnih 
pogojev in številnih soglasij, ki 
so za to potrebna, niso uspeli 
pripraviti ustrezne prostorske 
dokumentacije, investitorji pa 
niso bili pripravljeni čakati dve, 
tri ali celo štiri leta, da bi ume-
ščali svoje industrijske obrate v 
ta prostor.

Pobuda županov 
enajstih mestnih 
občin

Sicer pa so župani enajstih 
mestnih občin zaradi vsega 
tega na ministra za okolje Roka 
Žarniča naslovili pobudo, s 
katero so ga seznanili, da so 
pripravljeni sooblikovati stro-
kovno telo za iskanje najboljših 
rešitev s področja prostorskega 
planiranja in okoljske proble-
matike. S pobudo, ki jo je mi-
nistru izročil Štefan Čelan, po-
nujajo ministru svoje najboljše 
strokovnjake za omenjena po-
dročja, ki mu bodo pomagali 
pri spremembah zakonodaje 
in podzakonskih aktov za večjo 
uspešnost reševanja s tem po-
vezanih težav.

Komisar za arhitekturo in 
prostor pri zbornici za arhitek-
turo Aleš Prijon, ki je konfe-
renco vodil, je dejal, da stroka 
že vsaj dve desetletji ugotavlja, 
da gredo stvari na slabše, to 
pa je zdaj postalo že tako oči-
tno, da posledice občutijo vsi 
državljani. Bistvo prostorske-
ga planiranja v Sloveniji je po 
njegovem v razdrobljenosti pri-
stojnosti. Strinjal se je z ugoto-
vitvijo, da prejšnje vlade temu 
področju niso namenjale prav 
veliko pozornosti, pač pa so 
vsi ukrepi vodili v sistem, ki je 
bil manj odziven in operativen, 
uporabnikom pa manj prijazen 
in nefunkcionalen. Zato smo 
po njegovem na točki, ko lah-
ko govorimo o blokadi sistema 
posegov v prostor. Prostorski 
načrtovalci v Sloveniji so ob-
javili dramatičen poziv, da kot 
strokovnjaki ne morejo več od-
govarjati za to, kar se v prostoru 
dogaja in da so nujne takojšnje 
spremembe. Povedal je tudi, da 
med možnimi izhodi vidi spre-
membo zakonodaje, ki mora 
spet postati bolj funkcionalna, 
ob tem pa opozarja tudi na nuj-
nost uveljavitve drugačne pra-
kse razpolaganja s prostorom. 
Danes namreč po njegovih be-

sedah ni nobenih usklajevanj 
med nosilci urejanja prostora, 
ki si pristojnosti vlečejo vsak k 
sebi, zato je ključno vzpostaviti 
dialog med njimi.

Na konferenci so o proble-
matiki urejanja prostora razpra-
vljali tudi drugi strokovnjaki. 
Nekdanji direktor Urbanistič-
nega inštituta Jože Dekleva 
je menil, da v Sloveniji vsi radi 
pišemo velike dokumente, ko 
pa pride do njihove izvedbe, 
smo na tankih nogah. Do leta 
2002 nismo imeli pravzaprav 
nobenega prostorskega načrto-
vanja, tudi po sprejetju zakona 
je prostorsko načrtovanje neu-
činkovito in zapleteno, zato je 
potrebna temeljita reforma ce-
lotnega urejanja prostora. Med 
možnimi rešitvami pa je izpo-
stavil tudi nujnost strateškega 
načrtovanja urejanja prostora 
na regionalni ravni, povečanje 
prostorskega nadzora, zagoto-
viti bi bilo treba opremljenost 
stavbnih zemljišč, z davki pa bi 
bilo treba obremeniti vse špe-

kulacije z zemljišči.
Tudi nekdanji minister za 

okolje in prostor SRS Jože Ka-
učič je menil, da je problema-
tika na področju urejanja pro-
stora vse večja, že skoraj kaotič-
na. Po njegovem v samostojni 
Sloveniji sploh še nismo imeli 
primernega sistema urejanja 
prostora, saj se na državni rav-
ni problematika ne razrešuje 
učinkovito. Na prenormiranost 
v urejanju prostora je opozoril 
Marko Peterlin iz inštituta za 
politiko prostora ter dodal, da 
je v naši zakonodaji vse polno 
nekih rešitev, ki namesto da bi 
rešile sistemske težave, delajo 
obvoze skozi nove zakone in 
uredbe, zato se je treba v bo-
doče izogibati raznih hitrim in 
enostavnim rešitvam.

Na finančne in druge po-
sledice zakona o prostorskem 
načrtovanju je opozoril Saša 
Dalla Valle iz podjetja Urbi, ki 
je poudaril, da je celoten sistem 
na področju urejanja prostora 
preobsežen, razdrobljen in zato 

za občine tudi zelo drag. Da se 
bodo vremena Krajncem le 
zjasnila tudi na tem področju, 
saj postaja sistem vedno bolj 
neobvladljiv, je bila prepričana 
Judita Thaler iz podjetja Urbi. 
Menila je tudi, da zaradi tega 
prihaja na upravnih enotah do 
prave zmede.

Med najbolj 
obremenjenimi tudi 
haloške občine 

Da je zmeda na področju 
urejanja prostora popolna in 
ponekod že kaotična, so menili 
tudi drugi razpravljavci. Župan 
občine Žetale Anton Butolen 
je denimo menil, da so posebej 
v nemoči župani malih občin, 
ki imajo velike težave pred-
vsem zaradi pretirane zaščite 
kmetijskih zemljišč. Z velikimi 
težavami jim je uspelo uredili 
ceste, vodovod in elektriko po 
vsej občini, da bi tako zadrževa-
li mlade ljudi v domačem kraju. 
Žal pa si ti zaradi strogih in ne-
vzdržnih predpisov ne morejo 
graditi hiš, zato odhajajo in jih 
je vse manj. Glede Nature 2000 
je nosilcem planiranja očital, da 
ne žive z naravo, menil je tudi, 
da planiranja ne moremo pre-
pustiti urbanistom, vsem, ki ve-
selo planirajo, pa je izrazil željo, 
da bi videli dlje kot do Domžal.

Podobnega mnenja je bil 
tudi podlehniški župan Marko 
Maučič, ki je dodal, da je moral 
tudi sam zaradi togih in zaple-
tenih predpisov stanovanjsko 
hišo zgraditi v drugi občini, saj 
v lastni občini, v kateri je župan, 
ni uspel dobiti gradbenega do-
voljenja. Zato je ministra Žarni-
ča ter vse snovalce urbanistične 

zakonodaje in urejanja prostora 
povabil v Haloze, da bi se lahko 
sami prepričali, da je v Halozah 
možna le razpršena gradnja, kar 
počno že nekaj sto let, in to na 
pobočjih s 30- do 40-odstotnim 
naklonom, ki niso primerna za 
kmetijsko obdelavo, a so vendar 
za to zaščitena.

Sicer pa so ob zaključku kon-
ference sprejeli nekaj konkre-
tnih sklepov, ki jih bodo posre-
dovali ministru Roku Žarniču. 
Enotno so ugotovili, da je stanje 
v sistemu urejanja prostora v 
Sloveniji alarmantno in zahteva 
takojšnje ukrepanje. Takšno sta-
nje povzroča degradacijo kul-
turne krajine, onemogoča tako 
investicije kakor tudi razpola-
ganje z javnim dobrim. Prostor 
je omejena dobrina, zato je pov-
zročena škoda nepovratna.

Čim prej je treba popraviti 
in izboljšati zakonodajni okvir 
urejanja prostora v smer večje 
operativnosti ter jasnih in druž-
beno upravičenih pristojnosti. 
Zakonodajne spremembe je 
potrebno implementirati v ob-
stoječo zakonodajo postopno 
in sistematično, brez radikalnih 
rezov in pretresov. Izboljševa-
nje sistema kakor tudi vredno-
tenje posegov mora biti kon-
tinuirano, zagotoviti je treba 
ukrepe za izvajanje zakonodaje, 
za kakovostno projektno vode-
nje ter za izoblikovanje prime-
rov dobre prakse.

Potrebno je uvesti tudi me-
hanizme zemljiške politike, ki 
bodo ščitili javno dobro in jav-
ni interes. Prostor kot dobrina 
mora biti dostopen vsem pod 
enakimi pogoji, njegova raba 
mora biti regulirana v javnem 
interesu, pravice do uživanja 
lastnine pa skladno z javnim in-
teresom omejene. 

Izdelati je potrebno oceno 
stanja v prostoru in urediti 
sistem spremljanja stanja. Po-
trebno je tudi izdelati analizo 
sistema urejanja prostora in 
zagotoviti vrednotenje pro-
storskih razsežnosti razvojnih 
programov in politik na ravni 
države. Prav tako je potrebno 
na ravni države sprejeti strate-
ški prostorski načrt.

Izboljšati bo potrebno tudi 
prakse v sistemu urejanja pro-
stora, vzpostaviti organe vsebin-
skega usklajevanja in odločanja. 
Povezati je potrebno akterje na 
področju prostora, zakonodaj-
ni okvir, izvajanje zakonodaje, 
izobraževanje in vzpostavljanje 
dobrih praks. Naloge, ki so ve-
zane na vlado ali MOP, pa naj 
bodo predstavljene v njihovih 
programih.

M. Ozmec

Ptuj � Konferenca o urejanju prostora v Sloveniji

Stanje je alarmantno
in zahteva takojšnje ukrepanje
Konferenca o urejanju prostora v Sloveniji, ki jo je v viteški dvorani ptujskega gradu v torek, 23. marca, pripravil klub županov 
LDS, je pokazala, da vlada na tem področju velik nered, ki meji že na kaos. Na nujnost rešitve te problematike pa sta opozorila 
tudi predsednica LDS in notranja ministrica Katarina Kresal ter minister za okolje in prostor Rok Žarnič, nekaj sklepov in možnih 
rešitev pa so sprejeli tudi udeleženci konference.

Foto: M. Ozmec

Osrednji razpravljavci na konferenci v Ptuju so bili (z leve) okoljski minister Rok Žarnič, komisar za 
arhitekturo Aleš Prijon, notranja ministrica Katarina Kresal ter župan MO Ptuj dr. Štefan Čelan.

Foto: M. Ozmec

Na velike težave pri novogradnjah v haloških občinah sta opozori-
la žetalski župan Anton Butolen (stoji) in podlehniški župan Mar-
ko Maučič (desno). 



V primerjavi z drugimi ko-

ralnimi otoki je Tahiti tudi 

veliko višji, saj najvišji hribi 

presegajo zavidljivih 2200 

metrov. Glavni otoki so do-

bro povezani in z letalom je 

mogoče priti na vse pomemb-

nejše otoke. Sloviti mondeni 

otok Bora Bora je od Tahitija 

oddaljen 268 kilometrov. Z 

majhnim letalom bi bil tam v 

slabi uri. Odločil sem se, da ne 

grem tja, čeprav me je mikalo. 

Vendar je Aitutaki, na katerem 

sem preživel deset dni, vsaj 

tako lep kot Bora Bora. Pa še 

manj turistično okrnjen je. Do 

Pariza je 17.100 kilometrov ali 

21 ur potovanja, preživetega v 

zraku, z letali. Če prištejem še 

pristanke na letališčih, je teh 

ur še precej več. Iz Tahitija je, 

če potujemo v Slovenijo, vse-

kakor bolje in bližje potovati 

proti vzhodu, oziroma Ameri-

ki, kot v smeri proti Avstraliji.

Čeprav ima Francoska 

Polinezija tako imenovano 

notranjo neodvisnost s parla-

mentom in predsednikom je 

močno navezana na Francijo. 

Ta ji močno finančno poma-

ga, še posebej od takrat, ko so 

tukaj izvajali jedrske posku-

se. Da bi utišali nezadovoljne 

prebivalce, so jih kot poskus 

nadomestila izdatno finančno 

podkrepili. 

Zanimivo, Tahiti je bil 

prva država po dolgem času, 

vključno z Avstralijo in Novo 

Zelandijo, kjer sem ponovno 

videl kar nekaj lepih deklet. 

Po vsej verjetnosti so imeli tu-

kaj prste francoski geni, saj v 

Francoski Polineziji živi skoraj 

dvanajst odstotkov belcev, naj-

več iz celinske Francije.

Kar nekaj nenavadnosti je 

mogoče opaziti na vseh teh 

oddaljenih pacifiških otokih. 

Dva nenavadna fenoma tam-

kajšnje oddaljene kulture sta 

še posebej pritegnila mojo 

pozornost. Eden je, da je ne-

verjetno veliko moških, ki se 

vedejo in oblačijo kot ženske. 

Še posebej me je presenetilo 

število transvestitov, saj jih je 

res nenormalno veliko v Poli-

neziji. Vendar pa tamkajšnja 

kultura to sprejema kot nekaj 

povsem običajnega. V javnih 

uradih, na primer poštah in 

bankah, sem srečal veliko za-

poslenih, ki so se oblačili in 

vedli kot ženske, čeprav so 

bili, zlasti zaradi čokate mo-

ške postave in velikosti, videti 

kar precej nenavadno. Bili so 

kot ženske v ogromnih mo-

ških telesih. Nikjer na svetu 

jih nisem videl tako normalno 

vključenih v javno življenje. 

Ima pa ta stvar tudi drugo 

plat, namreč zelo veliko poli-

nezijskih žensk je tako čoka-

tih, da dajejo vtis moškosti, 

zato je na ulici že težko ločiti 

spol. Transvestite, povsem 

običajno vključene v javno ži-

vljenje, sem najprej videval na 

Samoi, nato veliko na Fidžiju 

ter še več na Cookovih otokih. 

Ko sem prišel na Tahiti, sploh 

nisem bil več začuden. Seveda 

pa je bilo na ulicah glavnega 

mesta Papeete na srečo videti 

tudi veliko brhkih deklet.

Nadaljevanje prihodnjič
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Torek, 30. marec
Danes goduje Bogo.
1282 so se v Palermu med »sicilijanskimi večernicami« ljudje uprli vlada-
vini Karla I. Anžujskega in francoskih fevdalcev.
1432 se je rodil turški sultan Mehmed II. Osvajalec. Leta 1453 je osvojil 
Konstantinopel in uničil tisočletno bizantinsko cesarstvo.
1722 je holandski admiral Jacob Roggeveen v Tihem oceanu odkril ne-
znan otok med Južno Ameriko in jugovzhodno Polinezijo. Ker se je to zgo-
dilo na veliko noč, ga je imenoval Velikonočni otok.
1856 so sklenili v Parizu mirovno pogodbo po triletni krimski vojni.
1858 je dobil ameriški izumitelj Joseph Rechendorfer v New Yorku patent 
za svinčnik s pritrjeno radirko.
Sreda, 31. marec
Danes goduje Benjamin.
1596 se je rodil francoski filozof Rene Descartes. Za večno je zaslovel 
predvsem z izrekom Cogito ergo sum, kar pomeni Mislim, torej sem.
1871 se je rodil Arthur Griffith, eden voditeljev irskega boja za neodvi-
snost. 
1905 se je »pojavil« sloviti detektiv Sherloc Holmes, ki ga je ustvaril pisa-
telj Conan Doyle.
1914 se je rodil mehiški pesnik, pisatelj in diplomat Octavio Paz, ki je 
dobil leta 1990 Nobe lovo nagrado za književnost.
1948 je ameriški kongres sprejel Marshallov načrt pomoči Evropi. 
1954 je SZ zaprosila za sprejem v pakt Nato, kar pa se ni zgodilo.
Četrtek, 1. april
Danes goduje Hugo.
Danes je dan norcev.
1713 je francoski kralj Ludvik XIV, imenovan »sončni kralj«, baje uzakonil 
1. april kot »dan norcev in lažnivcev«.
1815 se je rodil nemški »železni kancler« Otto Eduard Leopold Bismarck. 
Leta 1862 je bil imenovan za predsednika vlade in zunanjega ministra.
1873 se je rodil ruski skladatelj, pianist in dirigent svetovnega slovesa 
Sergej Vasiljevič Rahmaninov.
1875 se je rodil britanski časnikar in nato svobodni pisatelj kriminalistič-
nih romanov Edgar Wallace, avtor preko sto uspešnih romanov.
1880 se je rodil Kuniaki Koiso japonski armadni general in ministrski 
predsednik v zadnjem obdobju druge svetovne vojne.
1917 je umrl temnopolti ameriški skladatelj Scott Joplin, na prehodu iz 
19. v 20. stoletje znan kot kralj ragtima.
1922 je umrl na Madeiri zadnji avstro-ogrski cesar Karel I.
Petek, 2. april
Danes goduje Franc.
Danes je svetovni dan etnologije in svetovni dan mladinske književ-
nosti.
1725 se je rodil beneški duhovnik, pisatelj, vojak, vohun in diplomat Gio-
vanni Giacomo Casanova, ki je svoje ime za vekomaj spremenil v sinonim 
za lahkoživca.
1805 se je rodil veliki pisatelj, danski pravljičar Hans Christian Ander-
sen.
1840 se je rodil francoski pisatelj Emile Zola, začetnik naturalističnega 
romana.
1905 so uradno odprli Simplonski predor skozi Alpe.
1948 so Američani in Britanci prvič poslali pomoč po »zračnem mostu« 
zahodnim Berlinčanom, ki jih je z vseh stani blokirala sovjetska Rdeča 
armada.
1868 je začel izhajati v Mariboru politični časopis Slovenski narod. 
Sobota, 3. april
Danes goduje Ljuba.
1525 je upor kmetov, ki se je začel že jeseni prejšnjega leta, zagorel po 
vsej Nemčiji.
1559 se je z mirom končala vojna med Španijo in Francijo za prevlado 
v Evropi. 
1678 se je rodil italijanski skladatelj in violinist Antonio Vivaldi.
1863 se je rodil belgijski arhitekt, umetnostni pisec in slikar Henry van 
de Velde.
1866 so ustanovili v Zagrebu Jugoslovansko akademijo znanosti in ume-
tnosti.
1901 je bil v drugem mandatu ustoličen 25. predsednik ZDA Wiliam Mc-
Kinley. 6. septembra ga je ustrelil anarhist. Zamenjal ga je podpredsednik 
Roosevelt.
1924 se je rodil ameriški filmski igralec Marlon Brando.
Nedelja, 4. april
Danes goduje Izidor.
Danes je velika noč.
186 se je rodil rimski cesar Karakala. Zaslovel je, ker je vsem svobodnim 
prebivalcev imperija podelil rimsko državljanstvo, v Rimu pa je dal zgraditi 
znamenite terme.
1527 se je rodil Holandec Ortelius, ki je narisal prvi moderni atlas sveta.
1851 so ustanovili državni svet Avstro-Ogrske kot nadomestilo za parla-
ment. 
1915 se je rodil ameriški kitarist in pevec bluza Muddy Waters, eden 
glavnih akterjev pri ustvarjanju sodobnega glasbenega sloga rhythm-and-
blues. 
1968 je bil umorjen v Memphisu Martin Luther King, borec za pravice črn-
cev in dobitnik Nobelove nagrade za mir. Bil je žrtev belega skrajneža.
Ponedeljek, 5. april
Danes goduje Vinko.
Danes je velikonočni ponedeljek, v Sloveniji dela prost dan.
1512 se je rodil flamski kartograf Gerardus Mercator, ki je izdelal tako 
imenovano Mercatorjevo projekcijo geografske karte in za zbirko zemlje-
vidov prvi uporabil izraz atlas. 
1588 se je rodil angleški je filozof Thomas Hobbes, ki je učil, da je zaradi 
naravnega stanja, v katerem je človek človeku volk, nujna družbena po-
godba v obliki države.
1752 se je rodil francoski izdelovalec klavirjev in harf Sebastien Erard, 
ki je z izboljšavami obeh inštrumentov veliko prispeval k njunemu dana-
šnjemu videzu.
1818 se je s porazom španske vojske končala vojna za neodvisnost 
Čila.
1827 se je rodil britanski zdravnik Josephh Lister, ki je začel uvajati v 
kirurgijo asepso.

Na valovih časaOkoli sveta (35) � Piše: Filip Kovačič

Tahiti in nenavadnosti Polinezije

Zgodovinski arhiv nadaljuje 
projekt Ptuj na filmskem 
platnu (vodji projekta sta Ka-
tja Zupanič in Nataša Majerič 
Kekec), ki se je začel s pro-
jekcijo filma Nevidni bataljon 
25. novembra 2009. Namen 
projekta je prikazati Ptujča-
nom dokumentarno vrednost 
starih slovenskih filmov in 
ohranjati stik s filmskim pla-
tnom. Arhivisti si želimo, da 
filmski trak ne bi umrl zaradi 
nevednosti, saj v novih tehno-
logijah glede ohranjanja kul-
turne dediščine nima pravega 
naslednika.

Čeprav pri produkciji filma 
prevladujejo moški, so se tudi 
ženske preizkusile v domala 
vseh filmskih poklicih. Tokrat 
želimo predstaviti »skrite« po-
klice pri ustvarjanju filma, ki 
so jih opravljale ženske s svojo 
vztrajnostjo in natančnostjo. 
Tako se nam bo pri projekciji 
pridružila montažerka Darinka 
Peršin, ki se je po končani gim-
naziji izpopolnjevala na Srednji 
tehnični šoli pri Milanu Kumru 
in Rudiju Omoti. Od leta 1947 
do 1951 je bila zaposlena pri 
Triglav filmu, nakar je posta-
la svobodna filmska delavka. 
Izpopolnjevala se je pri delu 
s tujimi filmskimi ekipami in 
uživala pri tujih režiserjih velik 
ugled. Montirala je preko 25 
celovečernih filmov in prejela 
za svoje delo več nagrad, med 
njimi za Klopčičevo dediščino 
Badjurjevo nagrado. Po konča-
ni projekciji bo z nami delila 

spomine Emilija Soklič. Kot 
strokovnjakinja na področju 
elektrotehnike je bila pokojne-
mu tonskemu mojstru in iznaj-
ditelju Rudiju Omoti delovna 
sopotnica vse življenje. Skupaj 
sta sestavila prvo slovensko 
zvočno kamero. Po vojni je 
bila vodja tehnične snemalne 
ekipe na Triglav filmu, kjer je 
skrbela za nakup filmske opre-
me. V petdesetih letih prejšnje-
ga stoletja sta skupaj z Omoto 
prevzela vodenje Inštituta za 
elektrozveze, kjer sta razvila 
številne izvirne aparature za 
opremo radijskih, filmskih in 
televizijskih studiev.

Najprej bomo zavrteli Film-
ski obzornik 11 (marec 1947, 
producent Triglav film, redak-
tor France Štiglic, snemalca 
Metod Badjura in France Ce-

rar). Povojni filmski obzorniki 
so nam ohranili dogajanja v 
letih 1946 - 1951, kakor so jih 
videli in posneli filmski sne-
malci, ki so jih pripravljali sa-
moiniciativno, saj takoj po voj-
ni niso imeli niti možnosti niti 
znanj za večje in ambicijoznej-
še projekte. Zato je filmski ob-
zornik pomemben zgodovin-
ski vir, ker je najprej predstavil 
politične dogodke v Sloveniji, 
sledile so reportaže iz gospo-
darstva, kulture in zdravstva, 
na koncu pa še »dobre novice«, 
največkrat iz športa. Skladatelj 
Ciril Cvetko je uglasbil »špico«, 
uvodni del, ki so ga uporabili 
pri vseh obzornikih (posne-
tih je bilo 54). Tudi glasbo za 
posamezne točke filmskih ob-
zornikov so napisali slovenski 
skladatelji.

Nadaljevali bomo s krat-
kometražnim filmom Ptuj - 
zgodovinsko mesto (avgust 
1949, producent Triglav film, 
scenarist Mirko Mahnič, rež-
iserja Zvone Sintič in Mirko 
Mahnič, snemalca Veka Kokalj 
in Milan Kumar, skladatelj Ma-
rijan Lipovšek, montažerka  
Mira Lavrič), nato Ptujska 
dežela (leto 1971, producent 
Viba film, scenarist Vladimir 
Koch, režiser France Kosmač, 
snemalca Ivan Marinček in 
Tone Robinik, skladatelj Fran-
ce Lampret, montažer Dušan 
Povh), Kulturno zgodovin-
ski spomeniki Slovenije 
(leto 1974, producent Viba 
film, Turistična zveza Slovenije, 
Gospodarska zbornica Sloveni-
je, scenarist Aleksander Bassin, 
režiser Karpo Godina, snemal-
ca Karpo Godina in Janez Ve-
rovšek, skladatelj Ilija Šurev), 
in na koncu še film Narodna 
noša (leto 1975, producent 
Viba film, scenarist in režiser 
Mako Sajko, snemalec Tone Ro-
binik, glasba Oliver Telban – 
arhivska, montažerka Darinka 
Peršin -  v filmu so uporabljene 
sekvence iz filmov Ljubljana 
1909 in Ljubljana pozdravlja 
osvoboditelje). Režiser Mako 
Sajko je tudi lanskoletni do-
bitnik Badjurove nagrade za 
življenjsko delo (2009). V fil-
mu je na humoren in zanimiv 
način prikazana »zgodovina« 
slovenske narodne noše.

Nataša Majerič Kekec,
Zgodovinski arhiv na Ptuju

Ptuj � Zgodovinski arhiv vabi

Ptuj na filmskem platnu
Zgodovinski arhiv na Ptuju v sodelovanju s Slovenskim filmskim arhivom pri Arhivu Republike Slo-
venije in Centrom interesnih dejavnosti Ptuj vabi vse Ptujčane na projekcijo slovenskih kratkome-
tražnih filmov v četrtek, 1. aprila, ob 18. uri v Mestnem kinu. Ogled filmov je brezplačen.

Foto: Filip Kovačič

Sončni zahod na Papeeteju

Foto: Slovenski filmski arhiv

Narodna noša



drugačna je tudi bočna silhueta, ki spomi-
nja na kupeje. Tokrat serija 5 pooseblja do 
zadnje podrobnosti premišljen, poznan in 
zato tudi všečen pristop BMW-jeve obliko-
valske šole.

O notranjosti ne velja izgubljati besed, 
saj že vrsto let meji na idealni voznikov 
delovni prostor. Zasnova armaturne plo-
šče, merilnikov in sredinske konzole je 
znova blago usmerjena proti vozniku, kar 
so nekateri pri peti generaciji pogrešali. 
Serija 5 je povzela videz večjega modela, 
kar prestiž še potencira, glede ergonomije 
in materialov pa tudi doslej ni bilo pritožb. 
Med prednjima sedežema domuje znova 
izboljšani I-drive, s katerim voznik uka-
zuje večini avtomobilske tehnike. Ročica 
menjalnika spominja na igralno palico, s 
katero izbirate prestave šeststopenjskega 
ročnega menjalnika, naslednjo stopnjo 
predstavlja šeststopenjska avtomatika, pr-
vič pa sta na voljo osemstopenjski samo-
dejni ter športni menjalnik z ročicama na 
volanskem obroču.

Prodaja nove serije 5 
uradno stekla

Šesta generacija BMW serije 5 manj 
razburja z ekstravagantnimi linijami, 
ki jih je pred leti zrisal Chris Bangle 
in sedaj bolj privablja z vgrajeno teh-
niko. V ponudbi limuzin višjega sre-
dnjega razreda namerava konkurirati 
mercedesu razreda E in audiju A6. Ra-
zvoj limuzine, ki se oblikovno naslanja 
tako na serijo 3 kot lani predstavljeno 
sedmico, je trajal skoraj tri leta.

Glede na videno, novi model ne bo imel 
težke naloge prekositi prodajnih številk 
tako kontroverzne poslovne limuzine, 
ki jo je oblikoval Chris Bangle. Da ne bo 
pomote – pred sedmimi leti predstavljena 
serija 5 je bila tržno uspešna, a je kupce 
razdvojila na dva pola. Nekaterim je bila 
nemška limuzina všeč, drugi je niso ma-
rali, nova petica pa je znova tipični BMW 
in takšnega petični kupci tudi zahtevajo. 
Tokrat je nastala pod vodstvom Nizozem-
ca Adriana van Hooydonka, ki je sodeloval 
s kar 450 oblikovalci iz nemškega Münch-
na, ameriškega Los Angelesa in azijskega 
Singapurja. Da bi čim bolje opravili svoje 
delo, so v oblikovalskem oddelku močno 
zavihali rokave in si zadali cilj izdelati avto, 
ki po eleganci prekaša predhodnika in je 
obenem dovolj dinamičen.

Avto uspešno skriva svoje dimenzije, saj 
ne daje vedeti, da gre za skoraj pet metrov 
dolgo limuzino. Pokrov motorja z dvema 
grbinama je sedaj nižji in še bolj napet, 

Nemci so izpostavili, da ima njihova 
nova limuzina najdaljšo medosno razdaljo 
v svojem razredu, kar bo pripomoglo k 
večjemu udobju, vse dokler je postavljeno 
v način comfort. Izbira trdote podvozja 
sport ali sport + namreč le-to opazno otr-
di, tudi krmilni mehanizem postane bolj 
neposreden.

Limuzina je »zrasla« za dobre štiri centi-
metre, a je kljub pridobljenim dimenzijam 
petica okoli 60 kilogramov lažja. Zaslugo 
za to ima množična uporaba aluminija pri 
karoseriji, česar sicer večina lastnikov ni-
koli ne bo videla, le opazila med vožnjo. K 
boljši legi na cesti med drugim pripomore 
tudi integralno aktivno krmiljenje, pri ka-
terem se obračata tudi zadnji kolesi!

O nekih standardnih paketih opreme 
je tukaj težko govoriti, saj večina lastnikov 
svoje vozilo individualno opremlja glede 
na želje in debelino denarnice, izpostavi-
mo pa lahko zagon motorja brez uporabe 
običajnega ključa, sistem stop&go, rege-
neracijo zavorne sile, šest varnostnih zrač-
nih blazin, električno podprt servovolan, 
runflat pnevmatike ali zadnjo generacijo 
vmesnika I-drive.

Na zajetnem seznamu doplačljive opre-
me najdemo tudi tehniko, ki je namenjena 
poslu ali zabavi: na primer dva devetpalč-
na zaslona v drugi vrsti, napredno naviga-
cijo s televizijo, adaptive in dynamic drive, 
integralno aktivno krmiljenje ali dinamič-
ni nadzor blažilnikov. Petične kupce bo 
razvajala štiripodročna klimatska naprava, 
hlajeni in masažni sedeži, asistenca za vo-
žnjo ponoči, opozorilnik pri nenamerni 
menjavi voznega pasu, radarski tempomat 
in sistem, ki vozilo parkira namesto vas.

Trenutno je serija 5 na voljo s štirimi 
bencinskimi in dvema dizelskima motor-
jema, junija pa prihaja še cenovno ugoden 
najšibkejši 2,0-litrski dizel. Seveda so vsi 
agregati dobili več moči in nižji izpust 
ogljikovega dioksida. Najskromnejši 520d 
z 2,0-litrsko prostornino in 184 KM naj bi 
po tovarniških podatkih porabil povpreč-
no pet litrov goriva na sto kilometrov vo-
žnje, njegov povprečni izpust škodljivih 
plinov pa naj ne bi presegel 132 g/km.

Karavanska različica touring bo med 
slovenske kupce zapeljala septembra le-
tos. 560 litrov velik osnovni prostor bo 
ob podrti zadnji klopi možno povečati na 
1670 litrov, tudi motorna ponudba nove 
petice touring bo v osnovi enaka kot pri 
limuzini.

Prodaja BMW serije 5, ki prihaja iz nem-
škega Dingolfingna, je pri nas že stekla.

Danilo Majcen
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Zdravstveni nasveti

4. Diagnostika in zdra-
vljenje akutnih in kronič-
nih vnetij v ustni votlini in 
čeljustnicah s posebnim 
poudarkom na odontoge-
nih vnetjih

Vnetja, ki jih povzročajo 
zobje (odontogena vnetja), so 
v svojem poteku zelo različna 
in lahko izzovejo dobro ome-
jena lokalna vnetja ali življenje 
ogrožajoča stanja. Vnetja, ki se 
razvijejo zaradi zob, običajno 
pozdravimo s standardnim 
koreninskim zdravljenjem ali 
izpuljenjem zoba, prereza-
njem sluznice nad oteklino in 
drenažo gnoja ob podpori an-
tibiotikov. Zdravljenje samo 
z antibiotiki pa lahko akutno 
vnetje pomiri, okužba pa se 
bo nadaljevala po prekinitvi 
antibiotičnega zdravljenja.

5. Diagnostika in zdra-
vljenje poškodb zob in če-
ljusti

Med vsemi obraznimi po-
škodbami so najpogostejše 
poškodbe zob. Pri mlečnih 
zobeh se največ poškodb zob 
zgodi med 1. in 3. letom, pri 
stalnih zobeh pa med 8. in 11. 

letom starosti. Poškodbe zob 
so zelo različne, lahko gre 
samo za odlomljeno sklenino, 
lahko gre za globljo poškod-
bo, ki sega v dentin ali celo 
do zobnega živca (pulpe), 
zob se lahko prelomi v prede-
lu krone, zobnega vratu (med 
krono in korenino) ali koreni-
ne. Poškodba je lahko omeje-
na le na zob, lahko pa zajema 
tudi čeljustno kost. Zobje so 
lahko omajani, premaknjeni, 
vtisnjeni, iztisnjeni ali pov-
sem izbiti. Vsaka poškodba 
zahteva takojšnje ustrezno 
zdravljenje glede na vrsto in 
obseg poškodbe. Izbite zobe 

7. Presajanje zob in na-
črtna replantacija zob

To so redkejši posegi. Zobe 
lahko v določenih primerih 
presajamo z enega na drugo 
mesto v čeljusti. Najpogosteje 
prenesemo nedorasli modro-
stni zob na mesto propadle-
ga prvega kočnika. Načrtna 
replantacija pa je postopek, 
kjer zob izpulimo, pregleda-
mo, dokončno endodontsko 
oskrbimo v roki, vstavimo 
nazaj v ležišče in imobilizira-
mo. V poštev pride zlasti pri 
kroničnih vnetjih spodnjih 
kočnikov, kjer ima apikotomi-
ja slabšo prognozo.
Jože Vogelnik, dr. dent. 

med., spec. oral. krg.
Zdravstveni dom Ptuj

lahko ponovno vstavimo, pre-
maknjene zobe naravnamo, 
vse omajane zobe imobilizira-
mo z žičko, odlomljene zobne 
korone pa ustrezno zaščitimo 
in kasneje dogradimo. S pra-
vočasno in ustrezno oskrbo 
je danes mogoče rešiti večino 
poškodovanih zob.

6. Apikotomija
Apikotomija pomeni kirur-

ško odstranitev okuženega 
koreninskega vrška in odstra-
nitev okolišnjega vnetnega 
tkiva v obliki granuloma ali 
ciste ter je vedno dopolnitev 
standardnega koreninskega 
zdravljenja zoba. Apikoto-
mija je potrebna, ko samo 
koreninsko zdravljenje zoba 
ne zadošča več za ozdravitev 
kronične vnetne spremembe 
v čeljustni kosti v predelu ko-
renine. Sodi med najpogostej-
še posege v oralni kirurgiji.

Foto: Črtomir Goznik

Jože Vogelnik, dr. dent. med., 
spec. oral. krg.

V specialistični kirurški 
ambulanti (4.)

Cvetni teden
Čeprav smo jo dolgo čakali, pa je letos toliko lepša, 

ta naša pomlad. Topli sončni dnevi nas lahko preva-
rajo, saj lahko še cel april zima s svojim mrzlim re-
pom zamahne in naredi škodo. Kljub temu je seveda 
narava še nasula kup zgodnjega cvetja, v katerem 
prav gotovo vsi uživamo. Pred nami je sicer nekaj 
dni, ko nas večina na vrtu in v zemlji ne bo delala. 
Kljub temu da bomo veselo pekli, kuhali, barvali, pa 
bo mogoče v delčku naših možganov le nekaj prosto-
ra za razmišljanje, kaj bomo posadili na naše balko-
ne in okna v letošnjem letu.

Kar nekaj balkonskih novosti sem vam v zadnjem mese-
cu že predstavila, kar žal mi je, da ne morem pokazati še več 
lepotic na slikah. Navadno je večja težava, kaj lahko posadi-
mo v senci, kakor na soncu. 

Na prvo mesto bi postavila številne begonije. Nekoč smo 
lahko sadili samo gomolje, danes pa nam vrtnarji ponujajo 
številne že cvetoče lepotice. Mnoge bodo prav lepo uspe-
vale tako na soncu kakor tudi v senci. Ker so to dokaj tr-
pežne lepotice v rumenih, rdečih in oranžnih barvah, vam 
resnično svetujem, da posežete po njih. Dodate jim lahko 
rumenolistno zajčjo deteljico. Na soncu bo ostala trdno 
sklenjena in ne prevelika, v senčnejših kotičkih pa bo na-
redila rumeno-zelen slap listja, na katerem bodo občasno 
zažareli drobni rumenkasti cvetovi. Rastlina je celo užitna, 
neobčutljiva, ne zahteva veliko nege, celo brez gnojenja bo 
uspevala. Seveda pa bo potrebno gnojiti zaradi begonije. 
Za dolžino pa lahko dodamo še bambusovo travo, lahko pa 
tudi rumenolistno pijavčnico.

V senci, kjer sonce posije samo za kratek čas, bo lepo 
uspevala tudi cvetlica z zanimivimi, kačastimi rdečimi cve-
tovi – akalifa. Kombiniramo pa jo lahko z modrocvetočim 
streptokarpom ali mlečkom z belimi, filigranskimi cvetovi, 
ki sem ga tudi že predstavila. Ker ima akalifa res nenavadne 
cvetove, bo danes ta članek krasila njena slika. Spremljajo 
jo modri streptokarp, rumenolistna zajčja deteljica v ozadju 
in pijavčnica, ki se poveša pod korito.

Seveda pa zajčje deteljice nimajo samo rumenih listov, 
imajo tudi temnordeče, skoraj črne in predvsem vinsko 
rdeče in zelene. Prekrasne so tudi na gredicah.

Še ena rastlina je skoraj nepogrešljiva v senci, dobro pa 
uspeva tudi na soncu, le da jo moramo tam saditi v korita z 
vodno rezervo. To je seveda vedno moderna okrasna kopri-
va. Nekoč je znana slovenska vrtnarica rekla, da za prav vsa-
ko zasaditev najdemo koprivo, ki ima natančno take barve, 
kot jih potrebujemo. In res je tako. Medtem ko so jo Gorenj-
ci res lepo sprejeli, jo mi na Štajerskem še vedno podcenju-
jemo. V zanimivo posodo ali kar v navadna korita posadimo 
samo nekaj različnih ali istih kopriv in senčni kotički bodo 
zableščali v pisanih barvah. Koprive se razraščajo grmiča-
sto, tako da lepo zapolnijo korita in se malo tudi povesijo.

Ne pozabite tudi na stare dobre vodenke. Danes jih naj-
demo v številnih novih preoblekah. Žlahtnitelji so poskr-
beli za številne nove sorte, tudi povešave, take za obešanke 
so med njimi. Nekoč dokaj razpotegnjene so se zdaj strni-
le v prelepo cvetoče kupe rdečih, belih, roza in, ne boste 
verjeli, tudi rumenih in oranžnih barv. Najdemo tudi take 
s prav posebej oblikovanimi cvetovi. Tudi polnjene cvetove 
že imajo in te so skoraj podobne drobnim, malim vrtnicam. 
Skratka, vodenke nam lepo popestrijo tudi senčne gredi-
ce, kjer drugega cvetja skoraj ne moremo posaditi. Lepe 
pa so tudi na soncu, če jim zagotovimo ustrezno oskrbo. 
Spet bom morala napisati – če jih sadimo v korita z vodno 
rezervo. Tudi vodenke lahko kombiniramo s pijavčnico, če 
je mesto vsaj nekaj ur na dan osončeno, pa tudi s kakšno 
modno travo, kot je stipa. Prav gotovo pa ji lahko dodamo 
mehko medeno travo ali pa kakšen šaš. Za dolžino korita 
lahko poskrbi tudi sivo- ali zelenolistna dihondra.

Tudi senčna mesta bomo letos popestrili z rastlinami. 
Mogoče pa bo navdih za lepa korita dobila tudi kakšna blo-
kovska gospodinja. Kar boli me, ko vidim, da na kmetijah, 
kjer je veliko dela, cvetja ne manjka, v naših blokih pa števil-
ni balkoni samevajo. Tudi v senci so lahko lepi. Letos boste 
našli v vrtnih centrih tudi zanimivo novost, šumeče tablete 
za gnojenje enega samega ali dveh korit, saj bo vsaka tableta 
namenjena samo enemu litru vode. Pa ne bo več izgovorov 
in bodo tudi balkoni blokov nam vsem v ponos. 

Miša Pušenjak

Moje cvetje

Foto: Miša Pušenjak

Foto: arhiv

Rentgenski posnetek obeh čeljusti z označenimi vsemi štirimi 
neizraslimi modrostnimi zobmi (puščice).



leta 1983, uspešna sta bila 
tudi Whiplash smile (1986) 
in Charmed life (1990). Za-
dnji album uspešnic The 
Very Best of Billy Idol je izdal 
leta 2008. Po hudi prometni 
nesreči in osebni krizi v 90. 
letih je v novem tisočletju 
znova zbral najboljše sode-
lavce, na čelu z dolgoletnim 
partnerjem in mojstrom ki-
tare Stevom Stevensom, s ka-
terim sta ustvarila največje 
uspešnice, in se leta 2005 z 
novo studijsko ploščo Devil's 
Playground vrnil na glasbe-
no sceno. Odlične ocene in 
dober prodajni uspeh plošče 
so Billyja vzpodbudili tudi k 
vrnitvi na svetovne glasbene 
odre.

���
Kot vse kaže, svetovno no-

gometno prvenstvo, ki se bo 
pričelo 10. julija v Johannes-
burgu v Južnoafriški repu-
bliki, ne bo ponujalo samo 
športnih užitkov, ampak 
tudi glasbene. Organizatorji 
namreč na otvoritveni slove-
snosti obljubljajo tudi veliki 
glasbeni spektakel, na kate-
rem bodo nastopili številni 
svetovni glasbeni zvezdni-
ki, kot so Alicia Keys, Black 
Eyed Peas, Shakira, John 
Legend in tudi domači popu-
larni afriški glasbeniki. To 
bo prvič v zgodovini svetov-
nih nogometnih prvenstev, 
da se bo prvenstvo pričelo 
s koncertom hkrati pa tudi 
prvo svetovno nogometno 
prvenstvo na afriški celini.

���
Britanski glasbeni ikoni – 

bivši frontman zasedbe Tal-
king Heads, David Byrne in 
slavni DJ in producent Fat-
boy Slim – sta združila svoje 
moči v zelo zanimivo avtor-
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24. junija prihaja v lju-

bljansko Halo Tivoli sloviti 

Billy Idol. Williama Micha-
ela Alberta Broada, ki se je 

rodil leta 1955 v britanskem 

Stanmoru v Middlesexu, bolj 

poznamo po vzdevku Billy 
Idol. V drugi polovici sedem-

desetih let prejšnjega stoletja 

je bil pevec punk zasedbe 

Generation X. Skupina je 

po štirih izdanih albumih 

razpadla, Idol pa se je po-

dal na uspešno samostojno 

pot. V zgodovino popularne 

glasbe se je zapisal z zbirko 

uspešnic, kot so White Wed-

ding, Rebel Yell, Dancing 

with Myself, Hot in the City, 

Flesh for Fantasy, Cradle of 

Love, Eyes without a Face, 

Don't Need a Gun, in z nji-

mi zaslovel po vsem svetu. 

V svoji karieri je izdal šest 

studijskih albumov ter pred 

leti tudi album božičnih 

pesmi. Največji uspeh je do-

živel z albumom Rebel Yell 

S svetovne glasbene scene

BILLBOARDOVIH VROČIH 100 (ZDA)
1. RUDE BOY – RIHANNA
2. NEED YOU NOW – LADY ANTEBELLUM
3. BREAK YOUR HEART – TAIO CRUZ FEATURING 
LUDACRIS 

UK TOP 100 (VELIKA BRITANIJA)
1. TELEPHONE – LADAY GAGA FT BEYONCE
2. PASS OUT – TINIE TEMPAH
3. RUDE BOY – RIHANNA

NEMČIJA
1. ALORS ON DANSE – STROMAE 
2. TIK TOK – KE$HA
3. GEBOREN UM ZU LEBEN – UNHEILIG

1. EVER MET AGAINEWE EVERIF WE – TIMBALAND & KD && KKATY 
Y PEERYY 

2. SOLDIER OF LOVDIERDI F LOVE – SADEADE
3. MORNING SUN RNIN – ROBBIE WILLIAMSS ROBBIE WIL
4. FIREFLIES –FLIES  OWL CITYWL 
5. GIPSYY –Y HAKIRA SH RA
6. I WILL LOVE YOU MONDAY –L LOVE L LO U M  AURA DIONERA DIDIONONA
7. MONDAY MORNING –DA MORDAY M  MELANIE E FIOONAA
8. RUDEE B Y –BOY RIHANNA R
9.  HEY, SOUL SISTER –, SO SISOUL S  TRAIN
10. I GOT YOU –OT Y –YOU  LEONA LEWIS
11. TIK TOTOK – KE$HAK 

Z  Vami na frekvencah bo Janko Bezjak

Foto: internet

Katie Melua

Foto: internet

Billy Idol

sko kombinacijo in posnela 
skupni album, ki bo nosil 
ime Here Lies Love. Sklad-
be na albumu naj bi poslu-
šalcem približale zgodbo o 
življenju bivše prve dame 
Filipinov, Imelde Marcos. 
Na albumu sodelujejo neka-
tere zelo znane vokalistke, 
kot so Florence Welch, Tori 
Amos, Cyndi Lauper, Róisín 
Murphy, Sia in Natalie Mer-
chant. Prvi singel bo sklad-
ba z naslovom Please Don't, 
ki jo je zapela Santigold. Al-
bum Here Lies Love bo ura-
dno izšel 6. aprila.

���
Ameriška pevka Christina 

Aguilera je ponovno prelo-
žila datum izdaje svojega 
novega albuma. Kot vse 
kaže, bo njen četrti studijski 
album, ki ga je poimenovala 
Bionic, izšel komaj v drugi 
polovici leta. Je pa predsta-
vila že prvi singel novega al-
buma, to je skladba, ki nosi 
naslov Not Myself Tonight. 
Na albumu sodeluje s števil-
nimi znanimi glasbeniki in 
avtorji, med njimi so tudi 
Sia Furler, Goldfrapp, M.I.A. 
in Santigold. To bo njen prvi 
album po polnih štirih letih. 
Takrat je pevka namreč iz-
dala svoj zadnji album Back 
to Basics. V tem obdobju pa 
Christina Aguilera ni poči-
vala, saj se pripravljala za 
vlogo v filmu Burlesque.

���
Bivša članica zasedbe 

Destiny's Child Kelly Ro-
wland se je odločila, da bo 
na svojem novem samostoj-
nem albumu spremenila 
svoj glasbeni stil. Zato se je 
odločila tudi zaradi velikega 
uspeha njenega sodelovanja 
z Davidom Guetto v skladbi 

Pošljite SMSPošljite SMS

TD  KODA  na  3030
TD  KODA  na  3030

Pošlji:  TD BUST na 3030

Pošlji:  TD PARK na 3030
Pogoji uporabe Balunga: Uporabniki  predplačniške telefonije – preverite stanje na vašem računu. 
Omogočite prejemanje wap povezav in GPRS/UMTS prenos podatkov. Poslani SMS je zaračunan 
po ceniku operaterja (Mobitel, Simobil, Debitel, Izi mobil), cena povratnega sms-a je 1,88 EUR. Z 
uporabo storitve se strinjate s splošnimi pogoji na www.smscity.net/balunga. Balunga je naročniška 
storitev in uporabnikom prinaša največ 5 sporočil na mesec z wap povezavo do galerije, iz katere 
si lahko naložijo 6 vsebin brez doplačila. Cena sporočila je 1,88 EUR (Mobitel, Simobil, Debitel, Izi 
mobil). V vse cene je vštet DDV. Od pogodbe, ki je shranjena na sedežu podjetja, je možno odstopiti 
kadarkoli. Odjava: TD STOP na 3030. Reklamacije: 02-46-14-595, reklamacije@smscity.net.  
Ponudnik: ThreeAnts d.o.o., Cesta k Tamu 12, 2000 Maribor. 

Veselo karnevalsko vzdušje prihaja na tvoj 
mobilnik v vsem svojem sijaju. Igraj 14 
fantastičnih mini iger, podiraj kozarce, streljaj 
v tarče, potopi se v različne tematske svetove, 
kot je na primer Divji zahod in še mnogo več. 
To je igra, ki te bo zabavala mnogo časa!   
Published by: Gameloft

Postani del legendarne ekipe lovcev na duhove, Ghostbusters! Prevzami vlogo 
tistega, ki duhove pošilja nazaj v onstranstvo na izredno zanimive in inovativne 
načine! Igra zvesto sledi popularni filmski uspešnici in v njej boš srečal svoje 
najljubše like iz nje! Naj se lov na duhove začne! (Published by GLU)

PošljitPošljitPošlji
D  KODA  na  3030
D KODA na 3030
D KODA  na  3030
D KODA  na  3030

Postani del legendarne ekipe lovcev na duhove, Ghostbusters! Prevzami vlogo 
tistega ki duhove pošilja nazaj v onstranstvo na izredno zanimive in inovativne

el legendarne ekipe lovcev na duhove, Ghostbusters! Prevzami vlogo

To je to
Titule

Ljudje imajo titule še kako radi. Če 

ima neka zadeva nase obešeno takšno 

ali drugačno titulo, jo je mnogo lažje 

kategorizirati, oziroma se opredeliti 

do nje. Opažam, da je to popularno 

tudi pri izbiri šole. S tem mislim pred-

vsem na izbiro srednje šole. Med temi tako ali tako 

vsi vemo, katera sorta je baje najboljša in za katero se 

otroci in starši najpogosteje in z največjim veseljem pri 

srcu odločajo.

Seveda – GIMNAZIJA. Ta je običajno že sama po sebi 

krasna in čudovita, že zato, ker je preprosto gimnazija. 

Starši (pa tudi nekateri učitelji) velikokrat raje vidijo, 

da otroci izberejo gimnazijo, saj kakšne tehnične oziro-

ma strokovne šole že niso zanje. Pa tudi vsaka gimnazija 

ni zmerom v redu. Poznamo namreč evropsko, potem 

so tu evropski oddelki, škofijska, waldorfska, Druga 

gimnazija in pa seveda Bežigrajska, katere pa si ne bi 

smel drzniti sploh omeniti. Te šole namreč že same po 

sebi veljajo za nekaj boljšega in posebnega, čeprav to 

zmerom niti ni tako. Saj ne pravim, da ni nikdar, niso 

pa imena in razni pridevniki zmerom merila za to, kaj 

najbolj odgovarja nekemu otroku.

Nasprotno pa se dogaja s strokovnimi srednjimi šo-

lami. Velikokrat imam občutek, da imajo ljudje do njih 

razne predsodke, da so to šole za tiste manj uspešne, 

čeprav še zdaleč ni tako. Največ lenuhov se najde prav 

na gimnazijah (kolikor jih vsaj jaz poznam). Me prav 

zanima, od kod tako nenavaden odnos … Pa če bi vse 

skupaj ostalo le pri odnosu. Ko le starši otrok ne bi 

forsirali v gimnazije, ko pa na primer radi popravljajo 

avte, vendar za to šolo pač velja, da ni tako dobra kot 

kaj vem kakšna gimnazija. Si kar zamišljam, kako manj 

vreden je denar, ki ga potem ti pobirajo od vseh gimna-

zijskih maturantov, ko jim popravljajo avte …

Za konec se mi zdi pomembno omeniti še samo, da 

čeprav šola, ki jo obiskujem, v imenu nima besed kot 

so Častivredna, Sveta, Edina pravilna, itd. svojo nalogo 

opravlja mnogo bolje kot marsikatera Presveta in Pre-

krasna GIMNAZIJA.
Matic Hriberšek

When Love Takes Over. Tako 

bo na novem materialu 

prevladovala dance glasba, 

pri tem pa jo bodo avtorsko 

in produkcijsko podpirali 

Will.i.am, Ne-Yo in tudi že 

omenjeni David Guetta. Po 

napovedih naj bi Kelly Ro-

wland svoj tretji samostojni 

album, ki bo nasledil njen 

zadnji album Ms. Kelly, iz-

dala še letos. V tem obdobju 

pa je posnela tudi novi duet 

z raperjem Nellyem, ki je 

nadaljevanje njune velike 

uspešnice Dilemma.

���
Britanska jazz folk glasbe-

nica Katie Melua bo naredi-

la manjši zasuk v svoji glas-

beni karieri. Tudi zato se je 
odločila in k sodelovanju po-
vabila znanega producenta 
Williama Orbita. Ta cenjen, 
z grammyem nagrajen elek-
tro-house producent je naj-
bolj znan po sodelovanju z 
Madonno na njenem albu-
mu Ray of Light. Snemanje 
novega albuma, ki bo nosil 
ime The House, je že konča-
no, izšel pa naj bi 24. maja. 
To bo njen že četrti studijski 
album, ki bo nasledil album 
Pictures iz leta 2007. 17. 
maja bo objavljen tudi prvi 
singel, to bo skladba z naslo-
vom The Flood, ki je nastala 
v sodelovanju z avtorjem 
Guyem Chambersom.

Janko Bezjak
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ROCK 
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HRVAŠKI 
UČENJAK

ZAČRTOVANJE 
TRASE
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NIVOJSKI 
JEZIK

GR. LJUDSKI 
PLES

DRŽAVA NA BL. 
VZHODU BROM

IZOBRAZBA GLASILO 
STRANKE

SLIKA IZ 
ŽIVLJENJA

NAŠ BIVŠI 
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JOŽE
GALE

BALETKA 
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Čarodej na poti iz trgovine 

domov. Pod eno pazduho je 

škatla s tremi zajci, pod dru-

go kletka z dvema papigama, 

v levici cekar z raco, v desni-

ci kletka z golobi.

Sreča ga dober znanec: 

»Kaj pa boš z vsem tem?«

»Začel bom nastopati s 

točko z živalmi!«

»Ja, ampak ... kolikor te 

poznam, živiš v bloku. Kje 

pa boš imel spravljene vse te 

živali?«

»Pri meni v stanovanju 

vendar!«

»Ajaaa??? Pa si pomislil na 

vso tisto umazanijo, svinjari-

jo in nesnago?«

»Sem, pa kaj? Saj živali se 

vendar privadijo ...«

☺☺☺
“Zakaj sta se razšla z Bog-

danom?”

“Ali bi hotela hoditi z ne-

kom, ki ima spolne odnose 

še s petimi drugimi?”

“To pa ne!”

“No, vidiš, Bogdan tudi ne!”

☺☺☺
Janez je vstopil v gostilno 

in rekel: »Pijačo za vse! Tudi 

zate, natakar.«

In tako so pili rundo za 

rundo. Ko je natakar Janezu 

rekel, naj plača zapitek, je ta 

povedal, da nima niti tolar-

ja, in natakar ga je vrgel na 

ulico.

Zvečer se je Janez vrnil v 

gostilno in spet zavpil: »Na-

takar, pijačo za vse goste!«

»Kaj pa zame?« je vprašal 

natakar.

»Zate pa nič! Si preveč na-

silen, če kaj spiješ!«

torek � 30. marca 201020 Nasveti, za kratek čas

Smeh ni grehIskrice
Rusi: “Konji se ne bo-

jijo biča, ki nenehno 

poka.”

***
Francozi: “Pred le-

vom pogosto tepemo 

psa.”

***
Korejci: “Pes, ki laja, 

sam sebe razorožuje.”

***
Rusi: “Ne bojte se gro-

ženj bogatašev, ampak 

solza revežev.”

***
Nizozemci: “Prvo 

leto naseli v novo hišo 

sovražnika, drugo pri-

jatelja, tretje pa se vseli 

sam.”

***
Angleži: “Moški de-

lajo hiše, ženske pa do-

move.”

***
Armenci: “Hči je kot 

gost, pride in odide.”

***
Angleži: “Kadar je 

srce v plamenih, zleti 

kakšna iskra tudi sko-

zi usta.”

***
Latini: “Stara ljube-

zen nikoli ne zarjavi.”

***
Nemci: “Nova ljube-

zen staro ubije.”

☺☺☺
»Zdravnik mi je rekel, da 

se bom rešil revme samo, če 

se bom izogibal vode.«

»In?«

»Ne moreš si misliti, kako 

se zdim sam sebi neumen, 

ko sedim v prazni kadi in se 

drgnem s ščetko.«

☺☺☺
Američan Jerry Penn je 

dobil anonimno pismo z na-

slednjo vsebino: “Takoj pri-

pravite 10.000 dolarjev! V 

nasprotnem primeru bomo 

ugrabili vašo ženo. Denar v 

manjših bankovcih zvečer 

ob dvajseti položite v vaš 

smetnjak!”

Jerry Penn je napisal pi-

smo in ga zahtevanega dne 

natančno ob dvajseti uri 

položil v smetnjak. Vsebina 

pisma se je glasila: “Verjetno 

ste me zamenjali z bogata-

šem Johnom Pennom, toda 

ponudba me pa še zanima.”

☺☺☺
“Ves sem obupan,” reče 

Jože prijatelju Bojanu. “Pisal 

mi je mož moje ljubice in 

mi grozi, da me bo ubil, če 

bo izvedel, da bom še kdaj v 

družbi z njegovo ženo.”

“Se je pa izogibaj.”

“Kako? Avtor pisma se ni 

podpisal in ne vem, za kate-

ro gre.”

☺☺☺
Pred vhodnimi vrati ope-

re je pred predstavo visel 

napis: “Pse pustite zunaj!”

Po končani operni pred-

stavi je nekdo pripisal: “Dru-

štvo za zaščito živali!”

☺☺☺
“Ali imate v prodaji morda 

mesojede rastline?”

“Imamo. Kako velike naj 

pa bodo?”

“No, za žensko, ki je težka 

okoli 85 kg!”

Ugankarski slovarček: AFAR 
= pripadnik kušitskega ljudstva 
Afari; ARRAS = mesto v Franciji; 
AUDEN = angleški pesnik (Hugh, 
1907-1973); KART = karting 
dirkalnik; MACNA = gora v Kara-
vankah, visoka 1627 m, MALIN 
= staro ime za mlin; SEVNIK = 
slovenska baletka (Majna, 1932-
); TERJA = neumna ženska.

Rešitev te križanke: vodorav-
no: omaka, malin, Erika, ribi, 
gosji rep, kratkoča, ilo, steak, re-
forma, Nikola Tesla, ada, sirtaki, 
Irak, Br, Miro, larva, očrt, gat, AT, 
Macna, RUR, Auden, religioso, 
JG, Sevnik, klika, seminar, terja, 
ajvar, trasant, areal.

TOREK
testenine s slanino in 
gorgonzolo*, solata
SREDA
pasulj s prekajenim mesom
ČETRTEK
pleskavice, pire krompir, 
solata
PETEK
marelični cmoki, jabolčni 
kompot
SOBOTA
kisla juha, pražen krompir
NEDELJA
goveja juha z s palačinkami, 
polnjene puranje prsi**, pečen 
krompir, solata
PONEDELJEK
Sataraš z rižem

*Testenine s slanino in 
gorgonzolo

40 dag testenin, 10 dag gorgonzole, 
15 dag slanine, 10 dag masla, sol, poper, 
peteršilj, česen v prahu, parmezan, 2 
dcl sladke smetane.

Testenine skuhamo in odcedimo. Slanino 

narežemo na rezance, popečemo, dodamo 

nadrobljeno gorgonzolo, maslo, česnov prah 

ter smetano. Dodamo testenine in pokuha-

mo. Pomešamo, solimo in popramo, potrese-

mo s peteršiljem in takoj postrežemo.

**Polnjene puranje prsi
4 fileji puranjih ali piščančjih prsi, 12 

dag skute, 2 rumenjaka, žlica drobtin, 
žlica sesekljanega peteršilja, žlica sese-
kljane čebule, strok česna.

Piščančje fileje potolčemo, skuto zmeša-

mo s soljo, poprom, čebulo, peteršiljem in 

česnom. Napolnimo fileje, prepognemo, 

spnemo z zobotrebci in spaniramo ter ocvre-

mo v vročem olju.
Pripravila: Alenka Šmigoc Vinko

Foto: AŠV

Sataraš z rižemSataraš z rižem

Kaj bomo danes jedli



Govori se ...
… da se je volilni boj pričel 

tudi zares, saj so nekatere po-
litične stranke v mestni in ne-
katerih okoliških občinah že 
izdale imena svojih županskih 
kandidatov, nekatere pa je še 
sram.

… da imajo zaradi bližajočih 
se volitev baje policisti vedno 
več dela tudi s prvim možem 
mestne občine.

… da tudi zahteve po zaprtju 
odlagališča v Gajkah dišijo po 
predvolilnem boju. V Podvin-
cih, kjer se je v preteklosti doga-
jalo marsikaj zanimivega, so že 
zbrali prvih 300 podpisov.

… da bi lahko holermouške 
svetnike mirno poslali na do-
datno izobraževanje v sosednjo 
tomaževsko občino; tam vsaj 
vedo, kako izgledajo kratke in 
jedrnate seje.

… da matematično natančen 
holermouški poslanec baje(?) 
nima časa, da bi hodil na razne 
otvoritve  in slovesnosti, zato 
morajo za take priložnosti po-
slance uvažati iz sosednje obči-
ne. Enim to celo paše.

… da se je na cvetno nedeljo 

znova pokazala stara resnica, 
da ni tako pomembno, kdo ima 
najdaljšega, ampak, da je va-
žna tehnika … Izdelave presme-
cev namreč.

.. da je po novem odloku o 
javnem redu in miru občanom 
prepovedano tudi bruhanje v 
naravnem okolju. Torej lahko 
pričakujemo, da bodo pijančki 
in drugi gingavčki z žurk in iz 
gostiln odhajali z vrečkami v 
žepu – podobno kot pasjeljubci.

… da smo bili do sedaj vajeni 
slabega znanja slovenskega je-
zika le pri nekaterih šefih neka-

terih firm s podporo tujega ka-
pitala, sedaj pa se to dogaja že 
tudi med nekaterimi navadni-
mi prodajalci, kjer te ogovorijo 
v jeziku, ki ga sploh še ni v EU.

Vidi se ...
… da je pot do tega, da si lah-

ko graščak, kar težka. To se je 
pokazalo tudi ob nedavnem 
obisku notranje ministrice v 
najstarejšem slovenskem mestu, 
ko sta ji (med hojo proti grajski 
palači) priskočila na pomoč do-
mača kavalirja.
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Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 30. marca do 5. aprila: 1 znak – slabo, 2 znaka 
– dobro, 3 znaki – odlično

Foto: Tajno društvo PGC

Foto tedna � Bralci fotografirajo

 Ljubezen Posel Denar Zdravje

Oven �� ☺ €€ ���

Bik ��� ☺☺ €€€ �

Dvojčka � ☺☺☺ € ��

Rak ��� ☺ €€ �

Lev � ☺☺☺ € ���

Devica ��� ☺☺ € ���

Tehtnica �� ☺ €€ ��

Škorpijon �� ☺☺☺ €€ �

Strelec � ☺☺ €€€ ��

Kozorog ��� ☺☺ €€ �

Vodnar � ☺☺☺ € ���

Ribi �� ☺☺ €€€ ��

Od torka do torka

Tadejev znakoskop

Za ostre oči � Najdi razlike

Sudoku � Sudoku � Sudoku
Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 

številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

Foto: Eva Kamenšek

Vam je kakšna fotografija posebej uspela? Se vam zdi, da bi bila zanimiva tudi drugim bralcem? 
Pošljite nam jo, pa bomo izbrali najzanimivejšo. Naš elektronski naslov: nabiralnik@radio-tednik.si. 
Fotografija naj bo v formatu »jpg« in dovolj velika za objavo v časopisu (vsaj 300 kB - raje več). Pripi-
šite še avtorja fotografije in opišite, kdaj in kje je fotografija nastala. Veselo na delo!
Naša že skoraj stalna sodelavka Eva Kamnešek iz Dražencev nas z današnjo fotografijo spet vabi na 
Tajsko. Ja, potrebno bo razmišljati o poletnem dopustu ...

***
Večkratni francoski finančni minister Joseph Cail-

laux je nekoč izjavil: “Če bo medicina še naprej po-

daljševala povprečno življenjsko dobo, bomo morali 

biti zelo previdni pri najemanju državnega dolga. 

Lahko se namreč zgodi, da ga ne bodo odplačevali 

potomci, ampak mi sami.”

***
Nemški pesnik Heinrich Heine se je želel spočiti v 

hotelski avli z branjem časopisa. Motila ga je skupi-

na Angležev, ki se je ob njem hrupno zabavala. Nekaj 

časa jih je nejevoljno pogledoval, potem pa stopil k 

njim in jim rekel: “Upam, da vas ne motim, ker berem 

časopis!”

***
Ameriški avtomobilski kralj Ford se je peljal v svo-

jem majhnem avtomobilu. Pripeljal je do drugega 

forda, ki je imel okvaro in je stal ob cesti. Šoferju je 

ponudil nadomestne dele, ki jih je peljal s seboj, in 

avto je bil brž popravljen. Lastnik se mu je zahvaljeval 

in mu ponudil pet dolarjev. Ford je denar z nasme-

hom odklonil: “Ne, ne, hvala. Ne potrebujem denarja, 

meni se prav dobro godi.”

“Oprostite, tega pa ne morem verjeti, gospod, sicer 

bi si kupili boljši avto, kot je Fordov.”

***
Ko je nemški “železni kancler” Bismarck obedoval 

s cesarjem in zapazil, da na mizi ni francoskega vina, 

je takoj naročil točaju, naj ga prinese. Cesar se je za-

čudi: “Čudim se, da vi, kot tak domoljub, pijete fran-

cosko vino.”

“Veličanstvo,” je odgovoril Bismarck in pokazal z 

roko na začetek trebuha, “domoljub sem do tu, na-

prej pa ne.”

Anekdote slavnih

Fotografiji se razlikujeta v petih podrobnostih. Poiščite jih, 
označite s krožcem, izrežite sličico in jo do petka, 02. aprila, 
pošljite na naslov: Radio-Tednik, Raičeva 6, Ptuj. Med pravilnimi 
rešitvami bomo izžrebali enega reševalca in mu podarili knjižno 
nagrado.

Nagrajenka iz prejšnje številke je: Marjana Zemljič, Šolska 
ulica 25, 2277 SREDIŠČE OB DRAVI.

9 4 8 2

2 1 8

1 6 7 9
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STORITVE

Mali oglasi

KLEPARSTVO-KROVSTVO sana-
cija starih streh, izdelava novih 
streh, pokrivamo s hosekro, 
tondachom, bramacom, cre-
atonoom ... ter montaža vseh 
žlebov, obrob ..., Velux strešnih 
oken. Igor Trčko, s. p., Straž-
gonjca 29 a, 2331 Pragersko, 
041 857 165, igor.trcko@
gmail.com.

ODKUPUJEMO vse vrste hlo-
dovine listavcev (topol, breza, 
bukev, hrast ...) ter vse iglavce. 
Uredimo tudi posek in spravilo 
lesa ali odkupimo gozd v celoti. 
Nudimo tudi žagan les, ostreš-
ja, obloge ter stavbno pohištvo. 
ŽAGA Ptuj, tel. 041 403 713.

www.radio-tednik.si

Ob 10-letnici podjetja vam v 
marcu priznamo 10 % popust 
na kritine in naše storitve. Za vse 
informacije lahko pokličete na 
GSM 041 375 838. KROVSTVO, 
KLEPARSTVO in TESARSTVO Ja-
nez Lah, s. p., Mezgovci 70 c, 
2252 Dornava.

KMETIJSTVO

NESNICE, mlade, v začetni nesno-
sti, opravljena vsa cepljenja, ugo-
dno prodajamo, vsak dan od 8. do 
17. ure. Soršak, Podlože 1, Ptujska 
Gora.

KUPIM traktor in kmetijsko mehani-
zacijo. Telefon 041 358 960.

PRODAM bukova drva dolžine 1 
meter, 33 cm, 25 cm, narezana, z 
dostavo. Tel. 051 667 170.

KUPIM suhe bučnice, pridem na 
dom, plačilo takoj. Tel. 051 667 
170.

UGODNO prodam les za ostrešje, 
deske, late, ladijski opaž ter bruna, 
tudi možnost dostave. Tel. 041 642 
055, 051 325 033. 

PRODAM bukova drva z dostavo, 
možnost razreza na 25 in 33 cm. 
Tel. 041 723 957.

POROČILO O PITNI VODI NA VODOOSKRBNEM SISTEMU PTUJ 
ZA LETO 2009

1. Podatki o sistemu oskrbe z vodo :
Sistem za oskrbo s pitno vodo 744-Ptuj
Oskrbovalno območje 782-Črpališče Skorba
Upravljavec Komunalno podjetje Ptuj, d. d.
Število uporabnikov 75.000
Distribucija v m3/leto 3.680.142 m3

Dezinfekcija NE
Druga priprava vode NE
Tip vode 2 – nepovršinska

Centralno črpališče vodooskrbnega sistema Ptuj se nahaja v Skorbi pri Ptuju. Dodatno pomagajo k izboljšanju 
kvalitete vode in hidravličnih razmer na omrežju še dislocirani globinski vodnjaki v Novi vasi pri Ptuju, Lancovi 
vasi, Desencih, Podvincih in Gerečji vasi. Na območju centralnega črpališča se nahaja sedem plitvih vodnja-
kov skupne izdatnosti 350 l/s in pet globinskih vodnjakov skupne izdatnosti okoli 60 l/s. Izdatnost dislociranih 
vodnjakov znaša okoli 70 l/s. Globinski vodnjaki delujejo neprestano, ostali plitvi vodnjaki pa se vključujejo v 
omrežje glede na trenutne potrebe po vodi. Dolžina vodovodnega omrežja znaša okoli 1000 km, na omrežju 
je okoli 50 prečrpalnih postaj in 30 vodohranov. Iz ptujskega vodooskrbnega sistema se v celoti oskrbujejo 
porabniki vode v 17 občinah, v šestih občinah pa delno. Letna količina obračunane vode je znašala 3.680.142 
m3 oz. povprečno 10.082 m3 na dan.

2. Podatki o preskušanju vzorcev pitne vode v okviru notranjega nadzora
Skladnost parametrov pitne vode na vodooskrbnem sistemu Ptuj smo na osnovi načrta notranjega nadzora 
spremljali z rednim jemanjem in preskušanjem vzorcev pitne vode v črpališču, v vodohranih in pri končnih po-
rabnikih na omrežju. Izvajali smo dodaten pregled pesticidov in nitratov na omrežju. Neprekinjen nadzor nad 
kvaliteto pitne vode izvajamo v črpališču Skorba z biološkim indikatorjem, z mladicami postrvi.
Odvzem in preskušanja vzorcev v okviru rednega nadzora je izvajal Zavod za zdravstveno varstvo Maribor na 
osnovi sklenjene pogodbe.
Mikrobiološka preskušanja

Število vzorcev Št. neskladnih vzorcev Št. vzorcev z E.coli Št. vzorcev z enterokoki
Črpališče 156 - - -
Vodohrani 227 20 - 1
Omrežje 482 28 - -
Skupaj 865 48 - 1

V neskladnih vzorcih je prevladovala prisotnost koliformnih bakterij (35 vzorcev) in povišano skupno število mi-
kroorganizmov – postana voda (12 vzorcev). V enem primeru je bila ugotovljena prisotnost koliformnih bakterij 
in enterokokov (vrednost 1). V 27 primerih je za neskladne izvide vzrok v hišni vodovodni inštalaciji pri upo-
rabnikih, ostali neskladni izvidi pa so bili v glavnem posledica defektov na omrežju. Vse primere smo takoj po 
prejemu neskladnih izvidov sanirali z izpiranjem oz. dezinfekcijo in preverili s ponovnim preskušanjem vzorcev.
Kemijska preskušanja
Kemijska preskušanja vključujejo preskušanja iz rednega nadzora (ZZV Maribor), monitoring pesticidov na 
omrežju (ZZV Celje) in monitoring nitratov na omrežju (Laboratorij Komunalnega podjetja Ptuj – akreditiran pri 
Slovenski akreditaciji pod zap. št. LP-056).

Redni nadzor – ZZV Maribor

Število vzorcev Št. neskladnih vzorcev
Neskladni po prilogi 1

del B
Redni občasni Redni Občasni Parameter

Črpališče 40 12 - 8
7 x atrazin/des. atrazin (maks. 0,16/0,13 μg/l)

1 x atrazin
Vodohrani 113 - - - -
Omrežje 184 - - - -
Skupaj 349 8

Monitoring pesticidov – ZZV Celje. 
Skladno s sanacijskim programom smo spremljali gibanje atrazina in desetil atrazina na omrežju. Odvzetih 
je bilo pet serij po 10 vzorcev na koncih vseh večjih cevovodov. Rezultati so prikazani v tabeli – vrednosti so 
izražene v μg/l vode.

Odvzemno 
mesto

4. 4. 2009 27. 5. 2009 25. 8. 2009 1. 10. 2009 24. 11. 2009

Atrazin
Desetil
atrazin

Atrazin
Desetil
atrazin

Atrazin
Desetil
atrazin

Atrazin
Desetil
atrazin

Atrazin
Desetil
atrazin

Ptuj-HIT bar 0,07 0,09 0,05 0,06 0,05 0,06 <0,05 0,05 <0,05 <0,05
Starše 0,07 0,10 0,05 0,09 0,05 0,08 0,07 0,08 0,06 0,07
Zlatoličje 0,09 0,11 0,08 0,13 0,07 0,10 0,08 0,11 0,06 0,09
Savinjsko 0,05 0,06 <0,05 0,06 0,06 0,08 0,06 0,07 0,06 0,08
Žetale <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05
Cirkulane 0,08 0,11 0,08 0,15 0,08 0,12 0,09 0,11 0,10 0,13
Gorišnica <0,05 <0,05 0,05 0,07 0,05 0,06 <0,05 0,05 <0,05 <0,05
Zagorci <0,05 0,05 0,05 0,07 0,06 0,07 0,05 0,06 <0,05 0,05
Cerkvenjak <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05 <0,05
Grajenščak 0,06 0,07 0,05 0,07 0,06 0,07 0,05 0,06 <0,05 <0,05

Neskladnosti so bile zabeležene na delih omrežja, kjer še ni zunanjih globinskih vodnjakov. Za izmerjene pre-
sežene vrednosti posameznih pesticidov imamo od ZZV Maribor pridobljeno strokovno mnenje, na osnovi ka-
terega izjavljamo, da pitna voda na VOS Ptuj s temi vrednostmi pesticidov ne predstavlja nevarnosti za zdravje 
ljudi in da prehrambena industrija ni ogrožena.
Preskušanja nitratov na omrežju – laboratorij Komunalnega podjetja Ptuj

Število vzorcev Št. neskladnih vzorcev
Vrednosti pri skladnih vzorcih – število vzorcev

<20 mg/l 20–30 mg/l 30–40 mg/l 40–48 mg/l
84 - 38 15 26 5 

Vrednosti nitratov na omrežju so bile skladne s pravilnikom o pitni vodi.
Vzorci z vsebnostmi nitratov pod 30 mg/l so z delov omrežja, kjer se nahajajo dislocirani globinski vodnjaki oz. 
se čuti vpliv le-teh. Na področjih, kjer so vrednosti nitratov nad 30 mg/l, je potrebno zagotoviti dodatne količine 
globinske vode.

3. Zaključek
Neustrezni kemijski izvidi so posledica preseženih vrednosti nekaterih onesnaževal v plitvi podtalnici Dravsko-
Ptujskega polja, ki predstavlja glavne zaloge pitne vode za naš vodooskrbni sistem. Glede na omenjena iz-
hodišča pri izvajanju javne oskrbe s pitno vodo štejemo doseženo kemijsko stanje na pipah uporabnikov za 
primerno. Število neskladnih mikrobioloških izvidov je v primerjavi z letom 2008 ostalo na enaki ravni (49 v 
2008 in 48 v 2009). Še vedno je velik delež neskladnih izvidov posledica neustreznega vzdrževanja hišnih 
vodovodnih inštalacij.
Zaradi dobre mikrobiološke kvalitete vode na vodnih virih le-te ni potrebno klorirati.

Ptuj, 16. 3. 2010
Odgovorna oseba za zagotavljanje skladnosti parametrov:

Ivan Dobnik, univ. dipl. inž.
Direktor 

Jože Cvetko, univ. dipl. inž.

Komunalno podjetje Ptuj d.d.
Puhova ulica 10

Telefon: (02) 787-51-11
Telefax: (02) 771-36-01

E-mail: tajnistvo@komunala-ptuj.si
www.komunala-ptuj.si

PRIPOROČILA ZA VZDRŽEVANJE 
HIŠNEGA VODOVODNEGA OMREŽJA

Hišno vodovodno omrežje zajema cevovod, opremo in naprave, ki so 
vgrajene med priključkom na sistem za oskrbo s pitno vodo in mesti 
uporabe pitne vode. Hišno vodovodno omrežje, vključno z mesti upo-
rabe (pipe), je treba redno in pravilno vzdrževati.
Voda naj na vsaki pipi pred prvo uporabo tega dne teče vsaj 2 minuti 
(curek naj bo enakomeren, srednje jakosti, debelosti svinčnika) oziro-
ma toliko časa, da se temperatura vode na pipi ustali.
Vsaj enkrat na 14 dni je treba na vseh pipah sneti in očistiti mrežice 
ali druge nastavke. Čiščenje pomeni spiranje z vodo, ki teče po tem 
sistemu in po potrebi odstranjevanje vodnega kamna.
Na mestih, kjer voda v omrežju zastaja, naj se izvaja tedensko izpira-
nje do stabilizacije temperature vode.

Komunalno podjetje Ptuj d.d.
Puhova ulica 10

Telefon: (02) 787-51-11
Telefax: (02) 771-36-01

E-mail: tajnistvo@komunala-ptuj.si
www.komunala-ptuj.si

PIŠČANCE, štiritedenske, težke 
1,20 kg, za nadaljnjo rejo. Naroči-
la sprejemamo po telefonu 688 13 
81 ali 040 531 246, Rešek, Star-
še 23.

PURANE, šesttedenske, za nadalj-
njo rejo. Naročila po telefonu 688 
13 81 ali 040 531 246. Rešek, 
Starše 23.

PRODAM traktor Tomo Vinkovič, TV 
730. Tel. 041 255 723.

PRODAM hidravlično zložljiv pred-
setvenik, širine 3,60 m, kiper priko-
lico – dvoosno, 5 ton, registrirano, 
in okopalnik koruze (reiser). Tel. 
041 521 863.

PRODAM silažne okrogle bale. Tel. 
751 39 31.

PRODAM krompir za sajenje, dezi-
re. Tel. 790 72 21. Pleteršek, Ple-
terje 24.

KUPIMO kravo ali telico za zakol. 
Tel. 040 647 223.

PRODAM dve telički simentalki, sta-
ri 10 in 20 dni. Tel. 041 333 691.

PRODAM visoko brejo telico. Tel. 
031 848 466.

ZELO UGODNO prodam mešana 
kalana drva. Telefon 041 245 054.

NEPREMIČNINE

PRODAM dvosobno stanovanje (63 
m2), 4. nad., Kraigherjeva na Ptuju, 
za 1200 €/m2. Tel. 031 528 765.

PRODAM lepo parcelo, 500 m2, 
pri Zadru ter starejšo hišo s 1000 
m2 zemljišča, čudovita lokacija, lep 
dostop, relacija Ptuj–Vurberk. Tele-
fon 041 245 054.

V NAJEM oddam poslovne prostore 
v Zlati črti na Ptuju v izmeri 50 m2. 
Tel. 041 730 842. 

DOM STANOVANJE

HIŠO V PTUJU ALI OKOLICI vza-
mem v najem in varovanje, pre-
vzamem vzdrževanje okolice in 
plačilo tekočih računov. Tel 051 
208 821.

PTUJ, 3-sobno stanovanje v hiši 
dam v najem. Tel. 041 538 416.

V NAJEM ODDAM delno oprem-
ljeno dvosobno stanovanje, za 
daljši čas, brez živali. Tel. 041 855 
014.

RAZNO

ZELO UGODNO prodam regis-
trsko blagajno Optima RC 505, 
delovni gostinski pult, komplet 
aparaturo za točenje piva ali vina 
s hladilno napravo. Telefon 041 
245 054.
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Tvoj dih je zastal,
a spomin nate
bo vedno ostal.

V SPOMIN
31. marca mineva petnajst let, odkar 
nas je za vedno zapustila

Matilda Ranfl 
IZ BOROVCEV 9 A

Hvala vsem, ki z lepo mislijo postojite ob njenem grobu in 
ji prižigate sveče.

Tvoji najdražji

Glej, zemlja si je vzela, kar je njeno,
a kar ni njeno, nam ne more vzeti.
A to, kar je neskončno dragoceno,
je večno in nikdar ne more umreti.

(S. Makarovič)

ZAHVALA
Ob boleči izgubi drage žene, mame, 
babice, tašče in sestre

Rozalije Bezjak
IZ SPUHLJE 101 A
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prija-
teljem in znancem, ki ste jo v tako velikem številu pospre-
mili na njeni zadnji poti. Hvala za darovano cvetje, sveče, 
sv. maše, pisna in ustna sožalja.
Hvala g. župniku Mirku Pihlerju, ge. Veri za besede slovesa, 
pevcem, godbeniku za odigrano Tišino in pogrebnemu 
zavodu Komunala Ptuj.
Vsem in vsakomur iskrena hvala.

Vsi njeni

Torek, 30. marec

16.00 Slovenska Bistrica, knjižnica, Velikonočna delavnica
17.00 do 20.00   Ormož, grajska dvorana v ormoškem gradu, delavnica 

EFT metode
18.00 Slovenska Bistrica, društvo Feniks, predstavitev Kaj je meditacija
18.00 do 19.30   Ptuj, klub Gemina XII. v grand hotelu Primus, plesni 

tečaj za odrasle
18.00 Slovenska Bistrica, dvorana gradu, predavanje dr. Ferdinanda 

Šerbelja, Po poti Rommlovega dnevnika na Soško fronto
19.30 do 21.00   Ptuj, CID, nadaljevalni tečaj salse v paru

Sreda, 31. marec

17.00 Pragersko, knjižnica, Velikonočna delavnica
19.00 Ptuj, grand hotel Primus, monokomedija Prava baba
20.00 Maribor, SNG, drama, Bebop, StaDvo, za abonma Dijaški 2 in 

izven

Četrtek, 1. april

17.00 do 19.00   Pragersko, Gaj, vodni stolp, 5. natečaj za najlepšo 
pisanko Zbiranje pisank

18.00 Ptuj, Mestni kino, projekcija slovenskih kratkometražnih fi lmov, 
Filmski obzornik 11, Ptuj – zgodovinsko mesto

19.30 Ptuj, Dom kulture, Muzikafe, avtorski projekt – tragikomična 
kabaretna izpoved Kako sem postal Slovenec

20.00 Maribor, SNG, drama, Bebop, StaDvo, za abonma Dijaški 3 in 
izven

Petek, 2. april

16.00 Pragersko, vodni stolp, razstava pisanic
19.00 Lenart, avla Jožeta Hudalesa v prostorih občine, razstava foto-

grafi j Črno-bela mavrica, avtorice Benke Pulko
19.30 Maribor, SNG, drama, Ta mračni predmet poželenja, StaDvo, za 

abonma Drama vikend 2 in izven

vabimo@radio-tednik.si

Prireditvenik RAZPIS
Na podlagi 20. člena Statuta javnega zavoda Regijsko višješolsko in 
visokošolsko središče Ptuj, svet zavoda razpisuje prosto delovno mesto

direktorja/direktorice zavoda
Kandidat mora poleg splošnih zakonskih pogojev izpolnjevati še 
naslednje pogoje:
- najmanj univerzitetni študijski program/prva stopnja,
- najmanj 5 let delovnih izkušenj na vodilnih mestih na področju izo-
braževanja ali raziskav ali razvoja,
- da izkazuje mednarodno primerljive raziskovalne razvojne rezultate 
v zadnjih petih letih,
- sposobnost vodenja in organiziranja,
-a ktivno znanje najmanj enega svetovnega jezika.
Delovne naloge direktorja so naslednje: organizira in vodi delo ter 
poslovanje, predstavlja in zastopa zavod ter je odgovoren za zako-
nitost dela zavoda, vodi strokovno delo zavoda in je odgovoren za 
strokovnost dela zavoda.
Mandat direktorja/direktorice traja 5 let.
Kandidati morajo predložiti pisna dokazila o izpolnjevanju po-
gojev:
- glede zahtevane izobrazbe, iz katere mora biti razvidna stopnja in 
smer izobrazbe ter leto in ustanova, na kateri je bila izobrazba pri-
dobljena;
- formalnih delovnih izkušenj s predložitvijo kopije delovne knjižice;
- neformalnih delovnih izkušenj. Kot neformalne delovne izkušnje se 
štejejo: izobraževanja na taborih, tečajih, seminarjih, pogodbeno in 
projektno delovanje, strokovni članki, druge reference in aktivnosti s 
področja posamezne stroke.
Kandidati morajo k prijavi predložiti program dela in razvoja zavoda, 
iz katerega je razvidna inovativnost programa s povečanjem obsega 
dejavnosti in fi nančni učinek ob izvedbi programa.
Prijave z življenjepisom in dokazili o izpolnjevanju pogojev je potrebno 
poslati v 8 dneh po objavi razpisa po pošti na naslov: REVIVIS Ptuj, 
Krempljeva ul. 1, 2250 Ptuj, s pripisom »Za razpisno komisijo«. O izbiri 
bodo kandidati/ke obveščeni najpozneje v 30 dneh po odločitvi sveta 
zavoda in s soglasjem ustanoviteljev.
Informacije o izvedbi razpisa dobite na tel. 02 / 771 10 92 (Vesna 
Marinič).



Kot so sporočili s Policijske 

uprave Maribor, je 75-letni voz-

nik osebnega avtomobila vozil 

iz smeri Ptuja proti Slovenski 

Bistrici. Na odseku med cir-

kovško lipo in odcepom ceste 

za Starše je v desnem ovinku 

prehiteval kolono vozil, ko je 

iz nasprotne smeri Slovenske 

Bistrice pravilno po svoji stra-

ni vozišča pripeljal 48-letni 

voznik kolesa z motorjem. Pri-

šlo je do čelnega trčenja, saj je 

voznik osebnega avtomobila 

s prednjim levim delom z vso 

silo trčil v voznika motornega 

kolesa. V silovitem trčenju je 

voznika skupaj z motorjem,  ki 

se je vnel, vrglo blizu 20 me-

trov vstran na bližnje na polje, 

na njivo tik ob cesti pa je vrglo 

tudi v prednjem delu zmečkan 

osebni avtomobil. Motorist je 

zaradi hudih poškodb umrl na 

kraju nesreče.

Na kraj nesreče so takoj 

prihiteli gasilci iz Šikol, nato 
pa reševalci in člani gasilske 
enote Ptuj, ki so pogasili go-
reč motor ter iz objema zvite 
pločevine izrezali voznika av-
tomobila. Ta jo je odnesel le z 
lažjimi telesnimi poškodbami, 

kljub temu pa so ga z reševal-
nim avtomobilom prepeljali v 
bolnišnico.

Po podatkih policije je to 
prva letošnja smrtna žrtev mo-
torista na območju Policijske 
uprave Maribor, kjer je lani v 

prometnih nesrečah umrlo 5 

voznikov motornih koles. Na 

območju celotne Slovenije pa 

je lani umrlo 28 voznikov mo-

tornih koles ter trije vozniki 

koles z motorjem.
-OM

Napoved vremena za Slovenijo Danes bo v vzhodni Sloveniji 
še delno jasno. Drugod bo prete-
žno oblačno, v zahodni in delo-
ma osrednji Sloveniji bo obča-
sno deževalo. Zvečer bodo pred-
vsem v zahodni Sloveniji možne 
krajevne nevihte. Jugozahodni 
veter se bo še nekoliko okrepil. 
Ob morju bo pihal jugo. Najniž-
je jutranje temperature bodo od 
4 do 10, ob morju 12, najvišje 
dnevne od 11 do 17, v vzhodni 
Sloveniji do 20 stopinj C. V sre-
do in četrtek bo spremenljivo 
do pretežno oblačno, občasno 
bodo padavine, deloma plohe 
in posamezne nevihte.

Šikole � Voznik avtomobila prehiteval kolono

Smrt 48-letnega motorista
V nedeljo, 28. marca, ob 16.30 se je na regionalni cesti med Ptujem in Slovensko Bistrico, pred naseljem Šikole, 
zgodila tragična prometna nesreča, v kateri je umrl 48-letni motorist.

Foto. M. Ozmec

Po silovitem čelnem trčenju, v katerem je umrl 48-letni motorist, je od motorja ostal le kup zmečka-
nih in zoglenelih ostankov.

Rojstva: Petra Križanec, Spo-
dnje Negonje 11, Rogaška 
Slatina – deklica Alana; Polo-
na Podhostnik, Ulica prvega 
maja 8, Ptuj – deklica Špela; 
Vesna Rebernik, Vratja vas 
13 a, Apače – deklica Glorija; 
Klavdija Ljubec, Grlinci 32, 
Juršinci – deklica Mineja; Ve-
sna Masten, Spolenakova ul. 
18, Ptuj – deklica Hana; Lea 
Medved, Pleterje 75, Lovrenc 
na Dravskem polju – deček 
Jaša; Darja Mlakar, Podleh-
nik 7 b, Podlehnik – deček 
Vito; Marta Žmauc, Nova vas 
pri Ptuju 119, Ptuj – deklica 
Lana; Tadeja Novak, Vinski 
Vrh 46, Miklavž pri Ormožu 
– deklica Lana; Renata Ko-
strevc, Ulica Slavka Gruma 
56, Novo mesto – deček 
Tian; Suzana Teljega, Lahon-
ci 31 a, Ivanjkovci – deklica 
Lana; Valerija Cebek, Sela 2, 
Lovrenc na Dravskem polju – 
deček Matija; Bojanca Mesa-
rič Skledar, Lovrenc na Dra-
vskem polju 121 – deklica 
Lea; Klaudia Matič, Slovenski 
trg 8, Ptuj – deček Manuel; 
Nataša Erlač, Zabovci 101, 
Markovci – deklica Karmen; 
Klara Toplak, Stari grad 29, 
Makole – deklica Mojca; Kse-
nja Špešič, Ptujska cesta 2 a, 
Ormož – deklica Nika.
Umrli so: Marija Hergan, ro-
jena Goljat, Šikole 39, rojena 
1920 – umrla 16. marca. 
2010; Matilda Hotko, rojena 
Obran, Draženska c. 13, Ptuj, 
rojena 1925 – umrla 14. mar-
ca 2010; Vanko Pelcl, Bišečki 
Vrh 43, rojen 1925 – umrl 18. 
marca 2010; Marija Pongra-
čič, rojena ZOREC, Potrčeva 
c. 50 a, Ptuj, rojena 1931 – 
umrla 10. marca 2010; Mario 
Zorec, Krčevina pri Vurbergu 
110 c, rojen 1986 – umrl 12. 
marca 2010; Rozalija Bezjak, 
rojena Črešnik, Spuhlja 101 
a, rojena 1938 – umrla 10. 
marca 2010; Danijel Trbović, 
Finžgarjeva ul. 17, Ptuj, ro-
jen 1975 – umrl 19. marca 
2010; Verona Petek, rojena 
Kajžar, Dornava 17 b, roje-
na 1904 – umrla 19. marca 
2010; Janez Tomažič, Meža-
nova ul. 21, Ptuj, rojen 1936 
– umrl 20. marca 2010; An-
ton Brlek, Spodnja Hajdina 
61, rojen 1931 – umrl 21. 
marca 2010; Genovefa Bel-
šak, rojena Hentak, Pestike 
9, rojena 1938 – umrla 22. 
marca 2010; Ana Kolednik, 
rojena Brlek, Brezovec 24, ro-
jena 1936 – umrla 23. marca 
2010; Jakob Dukarič, Rodni 
Vrh 5, rojen 1946 – umrl 22. 
marca 2010;  Andrej Breg, 
Krčevina pri Vurbergu 117 a, 
rojen 1957 – umrl 23. marca 
2010; Zdenka Vaupotič, roje-
na Šterbal, Tržec 51, rojena 
1928 – umrla 23. marca 
2010.
Poroka – Ptuj: Mitja Sušnik, 
Biš 39 a, in Samanta Bože-
glav, Štorje 26.

Osebna kronika

Foto: SM

Rado Hrženjak z družino je nadvse presenečen in zelo hvaležen vsem, ki so jim tako hitro in nesebič-
no pomagali pri obnovi pogorele hiše.

Gruškovec � Po požaru pri Hrženjakovih

Še so dobri ljudje na svetu
Sredi januarja smo v našem časopisu poročali o požaru na novi hiši Hrženjakove družine v Gruškovcu v občini Cirku-
lane, tik ob hrvaški meji. Hrženjakovim je takrat pogorelo celotno ostrešje in mansarda, kjer je oče Rado Hrženjak 
že imel spravljen ves material za opremo treh otroških sob za svoje osnovnošolce.

Dober mesec po dogod-
ku, ki je hudo pretresel 
družino, pa je slika pri 
Hrženjakovih že zelo dru-
gačna: hiša je namreč že 
skoraj povsem obnovlje-
na, zadnje dni v marcu so 
marljivi delavci že pleskali 
celotno fasado in sledi po-
žara ni videti nikjer več.

Hrženjakova družina, mož 
Rado, žena Marina, otroci Iva-

na, Kristjan in Monika ter sta-
ra mama Pepca, kar ne more 
verjeti, da je med ljudmi še 
toliko humanosti in dobre 
volje za pomoč v stiski. »Res 
smo tako zelo prijetno prese-
nečeni nad hitrim odzivom in 
pomočjo ljudi z vseh strani, 
da to kar težko povem. Radi 
bi se zahvalili prav vsem, ki 
so nam pomagali: gradbene-
mu podjetju Fuks iz Cirkulan, 

trgovini Emid iz Stojncev za 
material, bratrancema Rajku 
Žnuderlu in Franju Sedov-
niku za vso pomoč pri delu, 
zlasti napeljavi centralne in 
električne napeljave ter izde-
lavi estrihov, avtoprevozniku 
Darka Rakušu, podjetju Em-
grad, cirkulanskemu Karitasu 
in dekaniji Zavrč za opremo 
otroške sobe in drobni mate-
rial, kamnoseštvu Jožefa Ar-

nuša z Destrnika za okenske 

police ter občinama Cirkula-

ne in Donja Voća za donacijo 

lesenega ostrešja,« je ob za-

ključnih delih na hiši našteval 

presrečen gospodar Rado Hr-

ženjak in dodal, da so veliko 

bolj veseli pomoči v delu in 

materialu kot pa v morebi-

tnih denarnih prispevkih: »Za 

denar nismo nikoli prosili, 

ker vemo, kako se danes tež-

ko živi. Veliko več nam pome-

ni to, da so ljudje pomagali z 

delom, storitvami in materia-

lom, kar so pač lahko dali, in 

nas tako rešili iz stiske.«

Da bo pomoč tako hitra in 

tako učinkovita, niso pri Hrže-

njakovih upali niti sanjati, zdaj 

pa kaže, da bodo že maja, ko 

se estrihi v mansardi osušijo, 

lahko začeli opremljati otro-

ške sobe za tri osnovnošolce.

»Če kdaj, potem zdaj res 

lahko rečem, da v nesreči spo-

znaš prijatelje. Ne morem z 

besedami povedati, kako zelo 

smo hvaležni vsem, ki so se 

odzvali našemu klicu na po-

moč, ni besed za to. Res iskre-

no, iz srca lahko rečem samo 

hvala lepa v imenu cele naše 

družine,« je še enkrat povedal 

Rado Hrženjak, ki zdaj že ver-

jame, da se življenje njegove 

družine vrača v stare tire.
SM

Foto. M. Ozmec

Pogled na prizorišče tragične nesreče iz kidričevske smeri: levo 
spredaj so ostanki zmečkanega in pogorelega motorja, v ozadju 
pa je ob cesti zmečkan avtomobil.
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